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Kad sam prije desetak godina bio u 
Berlinu ostao sam fasciniran brojem 
radilišta, kojih je bilo doslovce 
na svakom koraku, ali i brojem 
kranova na pojedinim radilištima. 
Naviknuti na našu zbiljnost bilo je 
uobičajeno da na nekom radilištu, 
bez obzira kako veliko ili malo bilo 
bude jedan kran-dizalica. U to 
vrijeme nisam moga niti pomisliti da 
će kroz desetljeće to postati naša, 
koprivnička zbilja.
Ako se osvrnete oko sebe, bez 
obzira u kojem dijelu grada, 
nemoguće je da u vidokrugu ne 
ugledate barem neki kran. Stidljivo 
smo prošle godine govorili da je od 
svih vizura najljepša vizura kranova i 
onda su nam se dogodili.
Nikad u povijesti ovoga grada, a 
slavimo 650 - rođendan, nije u 
jednom trenutku iznad grada bilo 
toliko kranova. Ubrojimo li tu i 
dizalice na montažama trgovačkih 
centara, sredinom godine gotovo 
dvadesetak kranova “šepurilo” se 
širom grada. Nikada se u povijesti 
grada jedan objekt nije gradio s 
čak tri krana, a danas se tako gradi 
nova Gimnazija.
Upravo ova privremena vizura 
govori o najvećem investicijskom 
ciklusu u gradu. Jer kranovi prije 
svega označavaju veliko radilište, 
ali i otvaranje novih radnih mjesta i 
podizanje kvalitete života. A radi se 
i gradi u gradu koji je prosperitetan. 
I upravo je broj radilišta, njihova 
veličina i investicijska vrijednost 
potvrda rada na stvaranju uvjeta za 
perspektivnost i napredak grada.
 

Bazen i 
gimnazija 
obilježili 
godinu
Dva su velika projekta obilježila 
ovu godinu. Počeli smo se kupati u 
Gradskom bazenu i započeli smo 
izgradnju nove Gimnazije.
U prvom planu je svakako bazen, 
iako je meni osobno važnija 
Gimnazija. Mnogi nisu vjerovali 
da ćemo uspjeti s gradnjom 
“Koprivničke ljepotice”. Kad smo 
u kolovozu prošle godine započeli, 
mnogi su sumnjali da ćemo se 
ove godine kupati. I jedne i druge 
smo razuvjerili, ali nam je puno 
važnije da se oni koji su vjerovali 
u ovaj projekt mogu već više od 
dva mjeseca svakodnevno kupati. 
Raduje me kad vidim brojne 
sugrađane kako se zadovoljno 
kupaju, plivaju, rone ili brčkaju 
na bazenima. Posebno me raduje 
što veliki broj posjetitelja dolazi i 

iz mjesta oko 
Koprivnice 
i drugih 
gradova, a 
svako malo 
možemo vidjeti 
i parkirane 
autobuse koji 

dovode “turiste kupače”. 
Bazeni postaju mjesto svakodnevne 
rekreacije građana, sportskih 
aktivnosti, mjesto učenja plivanja, 
ali i magnet koji bi u budućnosti 
trebao privlačiti brojne goste. Kroz 
par dana otvorit će se dvorana 
za fitnes, kad početkom sljedeće 
godine na bazenima bude otvorena 
i Poliklinika Croatia zdravstvenog 
osiguranja, bazeni će pružati velike 
mogućnosti za sve koji žele brinuti 
o sebi svom zdravlju, izgledu i 
kondiciji. I ono ne manje važno. Već 
sada su bazeni otvorili više od 20 
novih radnih mjesta!
Ako ste bili na bazenima nadam 
se da ste zadovoljni i da ćete često 
dolaziti, ako niste očekujemo vas!
Nakon gotovo tri godine pripreme, 
puno vremena, truda i novaca 
uloženih u projekt započeli 
smo s izgradnjom nove zgrade 
Gimnazije. Brojne su nam prepreke 
bile postavljene. Od toga da ne 
postoji definirani školski standard, 
odbijanja da se izgradnja škole 
financira iz državnog proračuna pa 
do osporavanja modela javno-
privatnog partnerstva.
Sve smo te probleme i poteškoće 
prebrodili i osigurali da srednjoškolci 
mogu 3. rujna 2007. godine krenuti 
u novu školu. 
Ne gradi se “samo” škola nego smo 
ponudili ostatku Hrvatske model 
po kojem se mogu graditi objekti 
za javnu upotrebu - Javno-privatno 
partnerstvo. Upravo temeljem naših 
iskustava napisane su Smjernice za 
javno-privatno partnerstvo koje je 
usvojio Hrvatski sabor. Tako je nešto 
što smo radili u Koprivnici postalo 
državnim modelom. Ponovno samo 
utjecali na stvaranje nacionalnih 
trendova. Prije godinu dana samo 
smo govorili o javno-privatnom 
partnerstvu, danas gradimo školu 
po tom modelu, a svi drugi su 
počeli o njemu govoriti i po njemu 
raditi.

Znanje 
pokretač 
razvoja grada
Izgradnja gimnazije je izuzetno 
važna za naš grad i kraj. Koliko je 
važna govori da je trebalo proći 
150 godina od kada je ban Josip 
Jelačić kamenom temeljcem 
označio početak gradnje tadašnje 
Pučke škole, da državni poglavar, 
Predsjednik Republike Hrvatske 
Stjepan Mesić, ponovno pohodi 
Koprivnicu i položi kamen temeljac. 
Važnost projekta prepoznala je i 

Vlada Republike Hrvatske koja je na 
sjednici održanoj u našem gradu 
posebnim zaključkom dala podršku 
izgradnji gimnazije po modelu 
javno-privatnog partnerstva. U ime 
Vlade polaganju kamena temeljca 
prisustvovao je njen potpredsjednik, 
naš sugrađanin Damir Polančec.
Upravo se na ovom projektu zrcali 
naš odnos prema budućnosti 
grada. Mogli smo mirno sjediti 
i kukati kao nam srednjoškolci, 
čak tri škole, idu u jednu zgradu 
koju su građani sagradili prije 32 
godine samodoprinosom, kako u 
pet učionica nema dnevnog svjetla, 
kako se nastava odvija u tri smjene, 
kako…  Neki su nam i “savjetovali” 
što se petljamo kad srednje škole 
nisu u nadležnosti grada?
Ali mi smo odgovorni prema 
budućnosti! Nismo mogli dozvoliti 
da zbog neprimjerenih uvjeta 
srednjoškolci ne mogu steći 
potrebno znanje i razvijati poželjne 
kompetencije kako za nastavak 
obrazovanja tako i za početak rada. 
Jer jedino će znanje u budućnosti 
odlučivati hoće li netko i kakav 
posao moći raditi. Zato smo 
zadovoljni ne samo što se gradi 
nova škola nego što su nam se svi 
u tom projektu pridružili i svi ga 
podupiru.
Nećemo “dobiti” samo novu 
školu, nego ćemo dobiti školu koja 
će biti održavana 25 godina. To 
znači da po prvi puta garantiramo 
učenicima, profesorima i roditeljima 
za cijelo vrijeme obrazovanja 
u kakvim uvjetima će raditi. 
Dobivamo rijetku, ako ne i jedinu 
školu u zemlji koja će raditi u jednoj 
smjeni i sportsku dvoranu koja je 
uvjetima primjerena rezultatima 
koje postižu naše trofejne 
rukometašice.

Deset milijuna 
za studentske 
stipendije
Kad smo kod obrazovanja recimo 
da izuzetno puno investiramo 
u budućnost kroz učeničke i 
studentske stipendije. Danas gotovo 
700 studenata ima sklopljen ugovor 
o stipendiranju. Godišnje se za 
stipendije izdvaja tri milijuna kuna, 
a u ovo trenutku je gotovo 10 
milijuna kuna uloženo u studente. 
To je najbolje ulaganje jer će upravo 
studenti, kad diplomiranju i vrate 
se u Koprivnicu osigurati nastavak 
ovako ubrzanog razvoja grada. 

Zeleni grad
Dvije su velike investicije “skrivene” 
daleko od očiju građana. Ra se 
o pročistaču otpadnih voda u 
Herešinu i odlagalištu “Piškornica”. 
Izgradnja uređaja za pročišćavanje 
otpadnih voda započela je na 
proljeće, a bit će završen za pola 

godine. Vrijednost mu je gotovo 
100 milijuna kuna. Spomenimo da 
je izgrađen i glavni kolektor između 
centra grada i pročistača čija je 
vrijednost osam milijuna kuna. 
Nakon trideset godina, od kada je 
dovoženo smeće iz bivše općine 
Koprivnica, njegova sanacija 
započeta je prije dvije godine i 
vrijedi gotovo 70 milijuna kuna. 
Zašto ga onda danas spominjem? 
Zato što smo ovih dana stvorili 
uvjete za trajno odlaganje koje 
nema utjecaja na naš okoliš. Time 
naš dug iz prošlosti ne završava jer 
treba zbrinuti i sve ono silno smeće 
koje je godinama nekontrolirano 
dovoženo na “Piškornicu”, ali zato 
sve smeće koje danas odvozimo više 
ne zagađuje. Pridodajmo tome da 
imamo reciklažno dvorište te da dva 
puta godišnje odvozimo glomazni i 
organski otpad.
Kada proradi pročistač, možemo 
slobodno reći da će Koprivnica 
postati grad koji je otklonio 
negativne utjecaje na okoliš  i da 
postaje zeleni grad. 
U promišljanu održivog razvoja 
uvelike nam pridonosi i izrada 
Agende 21, koja ukazuje na 
postojeće probleme i način njihova 
razrješavanja. Trebam li reći da smo 
jedni u Hrvatskoj koji pišemo ovaj 
strateški dokument!

Radna mjesta
I ove godine otvoren je veliki broj 
radnih mjesta u našem gradu. 
Budući da velika poduzeća ne 
povećavaju broj zaposlenih, 
većina radnih mjesta otvorena je 
u obrtništvu i malom i srednjem 
poduzetništvu. 
Raduje me što je svaki dan sve 
više poduzetničkih objekata u 
Poduzetničkoj zoni Dravska, ali što 
je uz njih i sve više automobila koje 
parkiraju zaposleni ili partneri. I u 
poduzetničkoj zoni Radnička pred 
krajem je jedan objekt za koji se 
nadam da će osim trgovine imati i 
proizvodnju. 
Sve to onima koji nisu uspjeli naći  
posao ništa ne znači, ali vjerujem 
da se iz godine u godinu otvara 
sve veći broj radnih mjesta. Naš je 
problem što imamo preveliki broj 
nezaposlenih bez kvalifikacije pa 
čak i bez završene osnovne škole. 
Za njih je u današnje vrijeme teško 
osmisliti radno mjesto pa je zato 
i ove godine grad pokrenuo čak 
dva projekta javnih radova gdje je 
zaposleno na određeno vrijeme 
45 naših sugrađana. Pored toga 
provodi se vrlo opsežan program 
opismenjivanja i stjecanja prvih 
kvalifikacija.
Nadam se da restrukturiranje ili 
dezinvestiranja velikih poduzeća 
neće rezultirati povećanjem broja 
nezaposlenih na Zavodu, što je do 
sada bio slučaj. Isto tako se nadam 
da će sada, kad je Sloga d.d. u 
većinskom državnom vlasništvu 

zadržati punu zaposlenost i otvarati 
nova radna mjesta.
Uvjeren sam da će u budućnosti 
partnerski poduzetnici i Grad 
Koprivnica otvoriti više radnih 
mjesta. 
Spomenimo da u Koprivničkom 
poduzetniku djeluje inkubator gdje 
nastaju nova poduzeća pa time i 
nova radna mjesta, a da planiramo 
za sljedeću godinu u okviru 
Razvojne agencije sjever izgraditi 
mrežni poljoprivredni inkubator.

Europska 
Koprivnica
Svake godine sve je više potvrda 
da Koprivnica živi europski način i 
kvalitetu života. Ponovno smo dobili 
priznanja za ono što i kako radimo 
i to u velikoj i brojnoj europskoj 
konkurenciji.
Europska unija dodijelila nam je 
drugu nagradu za Tjedan kretanja, 
međunarodna organizacija ICLEI 
posebno priznanje za Grad u 
pokretu, a poslovno priznati 
časopis World Finance proglasio je 
Koprivnicu - gradom budućnosti.
Nije sve ostalo samo na 
priznanjima. Pokazali smo i visoki 
“administrativni kapacitet” za 
pisanje projekata i dobivanje 
novaca.
Nakon Knjižnice i čitaonice “Fran 
Galović” koja je s Udrugom slijepih 
dobila 70 tisuća eura za projekt 
dostupnosti i Kluba “Mariška” koji 
je dobio 65 tisuća eura za projekt 
pomoći u kući, Grad Koprivnica 
dobio je 30 tisuća eura tehničke 
pomoći za izradu projektne 
dokumentacije komunalnog 
opremanja poduzetničkih zona, 
110 tisuća eura za projekt suradnje 
s gradom Kapošvarom “Podravska 
paleta”, te ovih dana 40 tisuća eura 
za projekt optimizacije gradske 
kanalizacije.
Naša je prednost što smo pokazali 
sposobnost osmišljavanja i pisanja 
projekata pa vjerujemo da ćemo u 
budućnosti uspjeti “povući” još više 
evropskog novca.
Ovo su samo neke potvrde 
europskog načina upravljanja i 
življenja Koprivnicom.

Nikad toliko 
događanja
Budući da u moj ured dolaze svi 
pozivi za bilo koje događanje u 
gradu moram reći da je ove godine 
u Koprivnici bilo više društvenih 
događanja nego bilo koje godine 
prije. Jedan događaj sustizao je 
drugi, a bio je čest slučaj da u 
istom danu u isto vrijeme imamo 
nekoliko zbivanja. Ustanove, udruge 
i građani ponudili su nam zaista 
ogromne mogućnosti za uživanje 
u kulturnim, turističkim i sportskim 
događanjima. 

Po raznovrsnosti, kvaliteti i broju 
događanja nadmašili smo i daleko 
veće gradove. 

Grad po mjeri 
građana
Nisu samo kranovi bili “diljem” 
grada, bilo je i jako puno bagera 
i kamiona. I ove godine radilo 
se izuzetno puno na podizanju 
kvalitete života građana. Vrlo smo 
blizu cilja da svi imaju podjednaku 
kvalitetu bez obzira koliko se 
daleko ili blizu nalazili centru grada. 
Nemoguće je i pobrojati samo 
ulice u kojima je nešto napravljeno. 
Grad iz dana u dan mijenja svoje 
lice pružajući građanima veće 
mogućnosti. 
Nažalost, zbog odgođene 
decentralizacije ne možemo se 
razvijati poželjnim tempom jer još 
uvijek premalo novca Vas - poreznih 
obveznika ostaje u našem gradu. 

Grad u gradu
Obradovala nas je vijest da postoji 
mogućnost da do kraja slijedeće 
godine vojska napusti vojarnu 
u Koprivnici. To će ubrzati naše 
planove za izgradnjom studentskog 
kampusa. Želja nam je da se 
Koprivnica od “tvornice juha” 
pretvori u “tvornicu znanja”. 
Planiramo na tom prostru izgraditi 
grad za pet tisuća studenta, ali ne 
za naše lokalne potrebe nego za 
srednjoeuropske potrebe. Veliki 
je to projekt u koji su neki počeli 
sumnjati čim smo ga izgovorili. 
Napravili smo projekte o kojima 
Vam danas pišem, napravit ćemo 
i ovaj. Uvijek smo pred sebe 
postavljali visoke ciljeve i do sada 
ih ostvarivali. A studentski kampus 
preduvjet je opstanka, a nakon 
toga i razvoja grada. Svi su pozvani 
pomoći u realizaciji ovog projekta. 
Prije svih Vlada. Nadam se da će nas 
ovaj put podržati od prve!

Nemjerljiv 
doprinos 
građana
Bez Vaše podrške i suradnje, 
dragi sugrađani, bez nesebičnog 
angažmana pojedinaca, gradskih 
udruga, ustanova, poduzeća 
i obrtnika svi ovi uspjesi bili 
bi nemogući. Pozivam Vas da 
nastavimo tako i dalje raditi 
za Koprivnicu, da svim njenim 
građanima bude još bolja, još ljepša 
i još ugodnija za život.

Vaš gradonačelnik
Zvonimir Mršić

Pismo sa Zrinskog trga

GODINA KRANOVA
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GRADSKO VIJEĆE

Grad Koprivnica aktivan je 
sudionik u svim programima koje 
provodi Savez Udruge gradova 
i Udruge općina Republike 
Hrvatske. Tako sa kao jedan 
od prvih gradova uključio u 
provedbu Projekta obuke vijećnika 
koji Savez provodi u suradnji s 
Norveškim savezom lokalnih i 
regionalnih vlasti. Cilj projekta 
je da pridonese uspješnijem 
obavljanju zadaća vijećnika i 
svladavanju izazova s kojima se 
vijećnici susreću u obavljanju 
svoje dužnosti.  Program obuke 
u Koprivnici provodio se kao 
dvodnevna radionica 01. i 02. 
prosinca 2005. godine, tijekom 
koje su se obrađivale važne cjeline 
iz djelokruga  rada vijećnika, 
između ostalog, zakonsko 

određenje lokalne samouprave, 
ustrojstvo lokalnih jedinica, 
mjesna samouprava, financiranje 
i proračun, metode i način rada 
vijeća u skladu s općim aktima, 
suradnja i uključivanje građana, te 
zagovaranje njihovih interesa.
Obuci je prisustvovalo 16 vijećnika 
i svi su iskazali zadovoljstvo sa 
sadržajem i metodologijom 
obuke te istaknuli da je takvu 
obuku potrebno i dalje nastaviti 
i provoditi je u svim gradovima 
i općinama. Biti vijećnik, 
predstavljati građane i zastupati 
njihove interese, a pri tome 
koristiti zakonske mogućnosti i 
poštovati zakonske odrednice, 
zahtjevna je zadaća, stoga uspjeti 
u njezinu ostvarenju može stručno 
osposobljeni vijećnik.

Uloga, ovlasti  
i način rada 
Gradskog vijeća
Gradsko vijeće Grada Koprivnice predstavničko je tijelo građana i 
tijelo lokalne samouprave koje donosi akte u okviru nadležnosti iz 
samoupravnog djelokruga grada odnosno lokalnog značaja kojima se 
neposredno ostvaruju potrebe građana. 
Zadnjim izmjenama Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 
samoupravi koji je stupio na snagu 8. studenoga 2005. godine,  
nadležnosti  Grada Koprivnice kao sjedišta županije, a time i poslovi 
Gradskog vijeća, prošireni  su ovlastima koje imaju veliki gradovi, 
međutim primjena navedenih ovlasti uslijedit će tek nakon donošenja 
niza posebnih zakona kojima će se urediti pojedina područja. 
Od najznačajnijih ovlasti koje donosi navedeni zakon su izdavanje 
građevinskih i lokacijskih dozvola, održavanje svih javnih cesta te 
obrazovanje u cjelini. Očekivana  daljnja decentralizacija nadležnosti 
siguran je put razvitku lokalne demokracije i jačanju lokalne 
samouprave

Gradsko vijeće u razdoblju od 11. mj. 2005.- 11. mj.2006. godine 
održalo je 8 sjednica na kojima je raspravljalo i donijelo 46 općih i 
pojedinačnih akata (Odluke, Programi, Pravilnici, zaključci, rješenja…) 
te je razmatralo i usvojilo 34 izvješća. 
U pripremi i donošenju svih tih akata, važnu ulogu imaju stalna 
ili povremena radna tijela Vijeća, odnosno odbori i komisije koje 
imenuje Vijeće. Tako je imenovano 15 radnih tijela koja imaju 
zadaću proučiti i iznijeti svoje stručno mišljenje i stav o temi iz svoje 
nadležnosti, primjerice gospodarstvo, financije, prosvjeta, zdravstvo, 
međunarodna i međugradska suradnja,. imenovanja i ostalo. 
Članovi odbora i komisija imenuju se iz redova gradskih vijećnika te 
ostalih stručnjaka iz pojedinih područja. Navedena radna tijela imaju 
i širu ulogu i sama mogu inicirati razmatranje pojedinih pitanja na 
Gradskom vijeću i podnositi prijedloge iz svoje nadležnosti. Gradsko 
vijeće pri donošenju svake odluke dužno je pribaviti stav nadležnog 
odbora a odluke se donose glasovanjem, običnom ili apsolutnom 
većinom. 
Prijedloge akta koje donosi Gradsko vijeće utvrđuje Gradsko 
poglavarstvo a isto tako i sami vijećnici mogu biti predlagači 
pojedinih odluka, na vlastitu ili  inicijativu građana. 

Stručne i administrativno tehničke poslove u pripremi sjednica 
Gradskog vijeća i Poglavarstva obavlja Služba ureda Grada.                                                                 

30. siječnja 2006. godine datum je koji će ostati 
zabilježen kao prekretnica u radu Gradskog 
poglavarstva. Tog dana Koprivničko  poglavarstvo 
održalo je 1. “sjednicu bez papira”. Od tada, sjednice 
se pripremaju i sazivaju elektroničkim putem a članovi 
Poglavarstva i stručne službe prate ih putem prijenosnih 
računala. 
Realizacija projekta “e-sjednice” znatno pridonosi 
racionalizaciji troškova poslovanja i korak je u realizaciji 
projekta “e-javna uprava” koji je u fazi pripreme, a 
podrazumijeva otvaranje uprave prema građanima, 
tj. da se putem suvremenih tehnologija građanima i 
poslovnim subjektima osiguraju informacije i usluge 

gradske uprave putem interneta, što je pokazatelj 
uključivanja lokalne samouprave u razvoj ukupnog  
informacijskog društva. 
Isto tako Grad Koprivnica učinio je novi iskorak u 
transparentnosti svog rada. Osim što se sve sjednice 
Gradskog vijeća i Gradskog poglavarstva i doneseni 
akti objavljuju na web stranici Grada Koprivnice www.
koprivnica.hr, sjednice se uživo (tonski), prenose na 
spomenutoj web stranici i stranici Radio Koprivnice  
www.radio-koprivnica.hr. Time se gradska vlast još 
više približila građanima i omogućila im da putem 
suvremenih komunikacijskih kanala  prate rad svojih 
izabranih predstavnika u Vijeću i Poglavarstvu. 

I ne zaboravimo, svaki građanin može putem web 
stranice Grada Koprivnice, preko izabranih vijećnika u 
Gradskom vijeću, postaviti pitanje vijećnicima, članovima 
poglavarstva, gradonačelniku, gradskoj upravi o svim 
projektima koji se provode, u što se ulaže proračunski 
novac, i svim ostalim aktivnostima Grada, ili zatražiti 
informaciju koja ga zanima na  

besplatni telefon  0800/385048

GRADSKO POGLAVARSTVO

Obuka vijećnika

Međugradska
suradnja
Nastavlja se suradnja Grada Koprivnice sa drugim 
gradovima u zemlji i inozemstvu. Tako je u povodu Dana 
Grada Poreča, 28.4.2006. g. u prijateljskom Gradu 
Poreču održana zajednička sjednica dvaju Poglavarstava. 
Gradonačelnik Koprivnice Zvonimir Mršić, predstavio je 
najznačajnije razvojne projekte Grada, vijećnica Helena 
Hećimović prezentirala je projekt “Gradskog bicikla” te 
izradu “Lokalne agende 21” a vijećnik Tomislav Dotov 
održao je prezentaciju pod naslovom “Koprivnica grad 
djece i mladih”. S druge strane gradonačelnik Poreča Edi 
Štifanić predstavio je najznačajnije razvojne programe 
Poreča u domeni prometa, društvenih djelatnosti, 
komunalnog gospodarstva i poduzetništva. 

Gradsko poglavarstvo u razdoblju od 11. mj. 
2005. do 11. mj. 2006. godine, održalo je 37 
sjednica na kojima je raspravljalo o 475 točaka 
dnevnog reda i donijelo isto toliko odluka, 
rješenja, zaključaka…

Stranicu pripremila: 
tajnica Grada: Dubravka KardašSjednica Gradskog poglavarstva

Zamjenica gradonačelnika Vesna Želježnjak, gradonačelnik Zvonimir Mršić,
zamjenik gradonačelnika Zdravko Gašparić

Koprivnica e-grad

Vijećnici Gradskog vijeća u mandatu 2005.-2009.

SASTAV  
GRADSKOG VIJEĆA

SDP - 16 vijećnika
HSS -  5 vijećnika
HDZ -  3 vijećnika

Predsjednik:
Ivan Pal (HSS)

Potpredsjednici:
Dragutin Jeđud (SDP)
Stanislav Biondić (HDZ)
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Otvorenje gradskih bazena “Cerine” u Koprivnici

Investicija vrijedna gotovo 50 milijuna kuna uspješno je privedena kraju te je u potpunosti ostvarila postavljene rokove i planove    

Petnaestog rujna, dan je kada su prvi kupači zaplivali na 
koprivničkim gradskim bazenima. “Gotovo nevjerojatno 
da Koprivničanci konačno imaju bazen“ riječi su koje 
su se tih dana mnogo puta ponavljale, ne samo od 
zadovoljnih građana kupača već i od ljudi koji su radili na 
investiciji izgradnje ovog vrlo zahtjevnog projekta. 

Investicija izgradnje
Izgradnja je tekla bez većih kašnjenja, tako da je 
završena u skladu sa planiranim i ugovorenim rokom 
od 365 dana. Glavni izvođači radova  “Zagorje-
Tehnobeton” d.d. iz Varaždina i “Elektrometal d.d.” 
Bjelovara obavili su uspješno svoj posao, no bez velikog 
truda i zalaganja od nadzornih inženjera do ljudi iz 
Upravnog odjela Grada Koprivnice te TRG-a d.o.o. ne 
bi se uspjele razriješiti brojne neusklađenosti i prepreke 
koje su se rađale svakodnevno na gradilištu. Kada je riječ 
o ovako zahtjevnom projektu u kojem je izuzetno važna 
povezanost i kasnije funkcionalnost svih ugrađenih 

dijelova, posebice bazenske tehnike, pune ruke posla 
imali su svi sudionici u gradnji, a isto tako i projektanti 
na čelu sa glavnim projektantom gosp. Z. Sarapom iz 
“Forme biro” d.o.o. Koprivnica. Uz prilagođavanje 
odnosno izmjene izazvane zahtjevima usvojenog 
modela funkcioniranja objekta, što znači da u objektu 
neće biti samo jedan vlasnik već se poslovni prostori, 
određene projektirane namjene, prodaju na tržištu, bilo 
je potrebno na projektu izvršiti neke promjene kako bi 
se model mogao uspješno primijeniti. Tako su danas već 
dvije tvrtke odlučile započeti poslovanje na kompleksu 
bazena i to “Poliklinika Croatia - zdravstveno osiguranje” 
d.o.o. i prodavaonica sportske opreme „Rost šport“ iz 
Zagreba. Od preostalih poslovnih prostora slobodna su 
još tri prostora na prvom katu i to prostor s namjenom za 
drogeriju ili sl., prostor kozmetičkog i frizerskog salona, 
te mali poslovni prostor slobodne namjene. 
Cafe bar „Cerine“ kako se naziva ugostiteljski blok koji 
se sastoji od unutarnjeg i vanjskog šanka te šanka na 
galeriji na I katu spreman je ponuditi bazenskim gostima 

razna osvježenja tijekom ugodnog boravka i kupanja, 
dok će uskoro i fitnes dvorana i teretana biti sastavni dio 
ponude koji će uz kupanje zadovoljiti one koji žele više 
raznih aktivnosti posebice sportskih. U pregovorima s 
potencijalnim investitorima je i jedini za sada nedovršeni 
dio a to je wellness centar u kojem je planirano pet 
raznih vrsta sauna kao i tuševi s posebnim efektima čije 
bi otvaranje zasigurno u potpunosti zaokružilo ponudu 
objekta ovakvog tipa. 

Ponuda bazenskog, 
vodenog dijela
No najznačajniji dio su svakako sami bazeni. U objektu se 
nalaze četiri bazena svaki sa određenom namjenom i to 
veliki bazen za plivače dimenzija 25 x 17 m dubine 2,20 
m namijenjen plivačima. Iako nije olimpijskih dimenzija, 
ovaj će bazen ponuditi brojne rekreativne sadržaje kao 
i zadovoljiti potrebe profesionalnih plivačkih i vaterpolo 

sportskih klubova koji se planiraju osnovati kao i potrebe 
koje se zahtijevaju za osnivanje i rad kluba sinhroniziranog 
plivanja. Osim plivačkog bazena sagrađen je bazen za 
učenje plivanja sa nagibom 17 x 9,2 m dubine od 80 do 
130 cm, te  bazen za rekreaciju s vodenim efektima rijeke, 
slapova ležećih, sjedećih i stojećih masaža površine 315 
m2 i dubine 1,30 m. 
Za one koji vole noćne sate u ponudi je već sada noćno 
kupanje koje se pokazalo izuzetno zanimljivim posebice 
mlađoj publici, a upravo za njih od narednih vikenda 
organizirat će se i bezalkoholne koktel večeri.
Za one najmlađe pak izgrađen je mini bazen površine 18 
m2 i dubine 30 cm. 

Koprivnička ljepotica otvorila je svoja vrata

Kako bi se otvorili koprivnički bazeni a da se taj događaj 
sigurno i zapamti, pitanje je kojim su se organizatori 
otvorenja dobro pozabavili i nadamo se uspjeli.
Lagani zvuci saksofona uz pratnju električnog 
kontrabasa koji su do uha posjetitelja stizali s mostića 
iznad bazena, obojani bojama preko dvadesetak 
postavljenih  reflektora koji su zrakama šarali preko 
kreacija izrađenih od balona koji su plivali po vodi letjeli 

po mostiću i u obliku palmi stajali kraj žuboreće vode, 
prizor je koji nikako nije odavao dojam da se nalazimo u 
Koprivnici na novosagrađenim Gradskim bazenima. 
U tom ambijentu započeo je svečani program. Nakon 
kratkog pregleda tijeka investicije na video zidu 
sljedeći melem za oči bile su  gošće iz Zagreba koje 
su prisutnima pokazale svu ljepotu sinhroniziranog 
plivanja. Gradonačelnik Zvonimir Mršić službeno je  

otvorio bazene na poseban način skočivši i okupavši 
se u bazenu. Svi su gosti nakon službenog dijela mogli 
uživati u odličnim delicijama naravno ukomponirano s 
kupanjem i vodenim masažama te odličnoj atmosferi 
za koju su se pobrinuli Fast food jazz band te ženski 
pjevački kvintet „Praline“.

Otvorenje bazenskog kompleksa, 
pravi vodeni doživljaj
U velikom vodenom stilu koprivnička ljepotica započela s radom
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1. STANA HARABAJZA , 65, UMIROVLJENIK
Ja sam više nego zadovoljna što se otvorio bazen, 
pa to je preporod za stanovnike Koprivnice. Posebno 
sam zadovoljna što je u ponudi rekreacijski bazen sa 
masažama tako da mi Mariške lijepo srijedom možemo 
imati rekreaciju u vodi. Što se tiče cijena i one su 
prihvatljive tako da si svatko može priuštiti kupanje 
najmanje jednom tjedno, a to jako puno znači za 
zdravlje. Veliko hvala svima koji su nam omogućili ovaj 
bazen, od gradonačelnika na dalje.

2. MARIO TROŠELJ, 30,  FRIZER 
Meni je super! Ja jednom na tjedan posjećujem 
bazen i jako sam zadovoljan izgledom, odnosno 
uređenjem. Isto tako sam jako zadovoljan i uslugom 
i gotovo da nema toga što mi ne odgovara. Cijene 
su mi izuzetno prihvatljive tako da si mogu priuštiti 
plivanje u prijepodnevnim satima, a nakon toga 
obavezno opuštanje u rekreacijskom bazenu što mi u 
zdravstvenom i sportskom životu puno znači.

3. LANA PINTARIĆ ,24, DIPL.OEC.
Ja sam redovit gost bazena i to dva puta tjedno. 
Jako sam zadovoljna uslugom, a posebno sam bila 
iznenađena izgledom i uređenjem bazena, naravno 
jako pozitivno.  Smatram da je plivanje jako dobar i 
zdrav sport, a isto tako dobro je rekreacijski se baviti 
plivanjem za zdravlje i liniju. Nakon dobrog plivanja u 
velikom bazenu slijedi opuštanje u rekreacijskom. Što se 
tiče cijena, one su prihvatljive, posebno cijena jednog 
sata plivanja, dok smatram da su mjesečne i godišnje 
karte možda malo preskupe.  

RADNO VRIJEME BAZENA
PONEDJELJAK  - ČETVRTAK  :: 8:00 - 22:00 
PETAK - SUBOTA  :: 8:00 - 24:00
NEDJELJA  :: 8:00 - 22:00

SISTEM NADOPLATE:
UKOLIKO SE PRODULJI OSTANAK NA BAZENU IZNAD KUPLJENOG VREMENA

vrsta ulaznice dnevna 1 sat 2 sata noćno tjedna mjesečna godišnja

odrasli
30kn
33kn

15kn
17kn

20kn
22kn

35kn
40kn

140kn
150kn

400kn
440kn

4000kn
4400kn

učenici, 
studenti, 

umirovljenici, 
HVIDRA, 
osobe s 

invaliditetom

20kn
22kn

13kn
15kn

18kn
20kn

35kn
40kn

90kn
100kn

230kn
250kn

2300kn
2500kn

obiteljska
60kn
65kn

800kn
860kn

8000kn
8600kn

djeca do 7 g. besplatno

ULAZNICE Sa 1h na 2h Sa 1h do dnevne Sa 2h do dnevne

FIKSNE 5kn 15kn 10kn

ULAZNICE Sa 1h na 2h Sa 1h do dnevne Sa 2h do dnevne

GRUPE 4kn 12kn 8kn

CIJENE ULAZNICA - GRADSKI BAZENI KOPRIVNICA

Banzaeeen

Na kompleksu Gradski bazeni do sada radno 
mjesto dobilo je dvadesetak nezaposlenih, a do 
rada u punom kapacitetu očekuje se otvaranje 
još 30 novih radnih mjesta 
Prema planiranom do sada je na bazenu posao dobilo dvadeset ljudi, što je samo početak obzirom da je većina 
poslovnih prostora u privatnim rukama koji još nisu započeli s radom. Ako je mjeriti prema ovih tek mjesec dana 
poslovanja, Koprivničanci su odlazak na bazen uvrstili u svoj dnevno-tjedni raspored tako da je promet prodaje 
karata zadovoljavajući. Najveći interes za dolazak na bazen iskazali su roditelji s djecom dok je odmah iza njih 
interes umirovljenika. 
Kakva će statistika biti kada se u raspored korištenja bazena uvrste osnovno školska djeca, srednjoškolci i ostale 
grupe, kao i klubovi, pokazat će vrijeme, no uprava bazena nada se, da će od sada na dalje posjećenost rasti kao 
i brojne usluge i programi koji će se pripremati prema interesu posjetitelja i svih gostiju bazenskog kompleksa na 
Cerinama.    

ORGANIZIRANI  PROGRAMI 
• AQUA AEROBIC
• REKREATIVNI VATERPOLO
• IGRE NA VODI ZA DJECU I MLADE (U PRIPREMI)
• ODBOJKA NA VODI (U PRIPREMI)
• PARTY TIME  - VIKENDOM 
Za sve informacije za korištenje organiziranih programa obratite se na recepciji bazena

cijene označene crvenom bojom su za posjetitelje izvan koprivnice

Martina Golčić
foto: Služba ureda Grada

i TRG d.o.o.
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Počela izgradnja gimnazije

Postojeća zgrada srednjih škola u Koprivnici izgrađena 
je 1972. godine i u njoj su smještene tri srednje škole 
s oko 2 600 srednjoškolaca (710 učenika u Gimnaziji,  
1145 učenika u srednjoj školi i 744 učenika u Obrtničkoj 
školi), pokazala se za današnje potrebe nedovoljnog 
kapaciteta, potpuno je neracionalana i nefunkcionalana. 
Koprivnički srednjoškolci pohađaju nastavu u uvjetima 
koji ne zadovoljavaju ni najelementarnije potrebe, 
kako hrvatske tako i europske pedagoške standarde. U 
nedostatku učionica, sanitarije i hodnici se pretvaraju u 
učionički prostor, a nastava se odvija čak u tri smjene, 
što je u pedagoškom, didaktičkom i humanitarnom 
pogledu neodrživo.

Uzimajući u obzir sve navedene razloge, izgradnja 
gimnazije u Koprivnici, očito je jedan od najvažnijih 
prioriteta u razvoju našeg grada i županije.
Novu zgrada gimnazije i sportske dvorane gradi se na 
zajedničkoj lokaciji u Ulici Željka Selingera u Koprivnici, 
pored Opće bolnice dr. T. Bardek. Već sljedeće jeseni 
otvoriti će svoja vrata i primiti preko 900 gimnazijalaca.
Pri smještaju građevina u prostoru, njezinoj 
funkcionalnosti i organizaciji te oblikovanju vodi se 
računa o potrebama škole u 21. stoljeću. Položaj i oblik 
zemljišta omogućava odgovarajuće osunčanje školske 
zgrade, te pravilnu orijentaciju i funkcionalni raspored 
svih otvorenih i zatvorenih prostora škole.
Uz unutrašnje prostore predviđeni su i vanjski 
prostori za tjelesnu i zdravstvenu kulturu, školski trg i 
parkiralište.

U novoj zgradi gimnazije nastava će se izvoditi u 
standardnim i specijaliziranim učionicama, a potrebni 
i prateći sadržaji bit će organizirani u maksimalno tri 
etaže (prizemlje i dva kata) uz mogućnost smještaja 
pomoćnih sadržaja u podrumski prostor.

U izgradnju školske sportske dvorane biti će uključeni 
i prateći sadržaji (svlačionice, tuševi, sanitarni čvorovi, 
spremišta rekvizita, vanjskih sprava, pribora i sredstava 
za čišćenje, kabinet nastavnika, ambulanta, ured, 
ulaz za vanjske korisnike, sanitarije uz ulaz za vanjske 
korisnike) koji će osim za potrebe školstva služiti 
i potrebama gradskih klubova. Veličina dvorane 
zadovoljavati će uvjete za odigravanje rukometnih 
utakmica, a u unutrašnjem prostoru dvorane predvidjeti 
i gledalište.
Izgradnja nove gimnazije financira se po europskom 
modelu financiranja kapitalnih projekata - javno 
privatnom partnerstvu. Grad Koprivnica i Koprivničko-
križevačka županija pristupili su zajedničkoj izgradnji 
objekta i prihvatili PPP model realizacije izgradnje.
Prema tom modelu “privatni sektor” financira izvedbu 
projekta od gradnje do održavanja i upravljanja 
građevinom tijekom trajanja “koncesije”, a “javni 
sektor” plaća ugovorenu tzv. jedinstvenu mjesečnu ratu 
otplate za cijelo vrijeme trajanja ekonomskog vijeka 
škole, što prema iskustvima zemalja EU za srednje škole 
iznosi od 25 do 30 godina.

Maja Ištvan - Krapinec
foto: Služba Ureda grada

OD JESENI U NOVOJ ŠKOLI

10.925 m2

Lea Pelivan, dipl. ing. arh.,  
„Studio UP“ d.o.o.
Toma Pljejić, dipl. ing. arh.,
„Studio UP“ d.o.o.
Tehnika SPV d.o.o.
Tehnika d.d.
Ured ovlaštenog  
inženjera građevinarstva,  
Vladimir Jukić
HIMK - Hrvatski institut  
za mostove i konstrukcije
dr.sc. Saša Marenjak, 
dipl.ing.građ.
Hypo Alpe Adria Bank d.d.
Grad Koprivnica i  
Koprivničko-križevačka  
županija

208.026.157,04 kn  
na 286 mjeseci

727.364,19 kn

Podaci o projektu
Površina škole:

Projektanti:

Investitor:
Izvoditelj: 
Nadzor:

Konzultanti:

Kredit:
Naručitelj:

Vrijednost  
investicije 
bez PDV-a: 

Mjesečni neto  
iznos najamnine:

Čestitamo vamDan grada

Polaganje kamena temeljca za novu zgradu gimnazije
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Komunalac d.o.o.

POČELA IZGRADNJA 
BIOLOŠKOG PROČISTAČA
Odvodnja i pročišćavanje otpadnih voda predstavljaju 
jedan od infrastrukturnih temelja suvremenog života. 
Pročišćavanje otpadnih voda nije više pitanje potreba 
već imperativ sa socijalnim, zdravstvenim, ekološkim i 
ekonomskim implikacijama. 
Logični kraj sustava odvodnje otpadnih voda predstavlja 
njihovo učinkovito pročišćavanje i ispuštanje u prirodni 
recipijent unutar zakonski predviđenih granica kakvoće. 
Recipijent otpadnih voda je oborinski kanal kojim 
otpadna voda teče u potok Bistru i njome u rijeku 
Dravu. Zbog ispuštanja nepročišćenih sanitarnih i 
industrijskih otpadnih voda potok Bistra je danas 
daleko ispod propisane kategorije kakvoće vode. To 
je beživotni kanal koji nagrđuje krajobraz, umanjuje 
razvojne potencijale i predstavlja zdravstvenu opasnost 
za okolno stanovništvo. Propisani uvjeti pročišćavanja se 
mogu postići tehnologijom koja obuhvaća preliminarni, 
primarni i sekundarni stupanj obrade.

Svrha uređaja za 
pročišćavanje
Uređaj za pročišćavanje otpadnih voda je napredno 
tehničko-tehnološko rješenje s odgovarajućim 
kapacitetom pročišćavanja, sukladno važećim propisima 
i standardima. Učinci su višestruki i dalekosežni a 
odnose se na:
- poboljšanje životnih uvjeta i životnog standarda 
pučanstva, osobito onih koji žive neposredno uz 
recipijent - potok Bistru a to su stanovnici sela Hlebine 
i Molve, smanjenje onečišćenje podzemlja i podzemnih 
voda koje predstavljaju potencijalne izvore vode za piće,
- funkcioniranje sistema odvodnje i pročišćavanja u 
ekonomskim granicama prihvatljivim za korisnike usluga 
kao i za davaoca usluge, poboljšanje općih životnih 
uvjeta i očuvanje prirode ovog dijela Podravine čime 
se stječu osnovni preduvjeti za razvoj gospodarstvenih 
potencijala u turizmu, poljoprivredi ali i drugim 
privrednim granama,
- smanjenje opterećenje rijeke Drave, a time i Dunava 
na što se Hrvatska i obvezala kao članica zajednice 
podunavskih zemalja,
- s obzirom na okoliš prihvatljivo zbrinjavanje mulja s 
uređaja za pročišćavanje
- ispuštanje pročišćenih otpadnih voda u skladu 
s propisima u pogledu količine i kakvoće, što će 
omogućiti nesmetanu biološku funkciju prijemnika,
- kontrolirana odvodnja otpadnih voda grada i 
prigradskih naselja i njihovo pročišćavanje na uređaju.

Prethodne aktivnosti 
na izgradnji uređaja
Priča o izgradnji uređaja za pročišćavanje otpadnih 
voda traje u Koprivnici već nekih petnaestak godina. 
Projektnu dokumentaciju za izgradnju prvog uređaja 
izradio je Dippold&Gerold, Zagreb, gdje je odabrana 
klasična tehnologija - jednostupanjski uređaj s 
odvojenom, aerobnom stabilizacijom mulja. Po tom 
je projektu 1989. godine izgrađeno postrojenje 
za predtretman otpadnih voda, kao prva faza 
izgradnje cjelokupnog biološko-kemijskog uređaja 
za pročišćavanje. Dolaskom ratnih i poratnih godina 
financijska situacija nije dopuštala nastavak gradnje.
Krajem 2002. godine intenzivnije se pristupilo 
rješavanju tog pitanja. Rezultat je bio vidljiv već u 
ožujku 2003. godine kada je donesen dokument 
pod nazivom “Investicijski plan izgradnje uređaja za 
pročišćavanje otpadnih voda Grada Koprivnice”. Svrha 
mu je bila dati temeljne smjernice, tehnološke osnove 
i financijske okvire cjelokupnog projekta izgradnje 
uređaja za pročišćavanje otpadnih voda. Po provedbi 
javnog natječaja i odabira najpovoljnijeg ponuđača 25. 
kolovoza 2005. godine potpisan je ugovor o izgradnji 
uređaja za pročišćavanje. 

Ugovoreni model 
izgradnje 
Po provedbi javnog natječaja i odabira 
najpovoljnijeg ponuđača 25. kolovoza 2005. 
godine potpisan je ugovor o izgradnji uređaja 
za pročišćavanje grada Koprivnice s poduzećem 
“Astra International” d.d. s rokom izgradnje 
18 mjeseci od potpisivanja ugovora. Cijena 
ugovorenih radova je 76.352.682,75 kn bez 
poreza na dodanu vrijednost. Stručni nadzor 
nad izvođenjem radova obavlja “Prostor” d.o.o. 
Bjelovar.
Ugovor s izvođačem je potpisan po 
međunarodnom standardu “FIDIC” po sistemu 
“ključ u ruke” što podrazumijeva:
- izradu projektne dokumentacije 
- ishođenje potrebnih dozvola
- izgradnju uređaja
-jednogodišnje uhodavanje uređaja nakon kojeg 
treba postići ugovoreni stupanj pročišćavanja.
Izvori financiranja izgradnje uređaja utvrđeni 
su Sporazumom o sufinanciranju koji potpisuju 
Hrvatske vode Zagreb, Grad Koprivnica i GKP 
“Komunalac” Koprivnica, na način da Hrvatske 
vode Zagreb osiguravaju 1/3 sredstava, a Grad 
Koprivnica putem GKP “Komunalac” Koprivnica 
osigurava 2/3 sredstava.
Obzirom na dinamiku izvođenja radova, financijski 
plan izgradnje i ugovorene rokove plaćanja, 
GKP “Komunalac” Koprivnica je po provedenom 
javnom nadmetanju pribavio novčana sredstva za 
financiranje izgradnje uređaja i zaključio Ugovor 
o kunskom dugoročnom kreditu sa Zagrebačkom 
bankom d.d. Zagreb u svoti 50.000.000,00 kn. 
Kredit je odobren s rokom vraćanja 10 godina i 
fiksnom kamatnom stopom od 5,4 % godišnje.

Trenutno  stanje  
izgradnje uređaja 
Početak  radova  na  izgradnji  uređaja  za  
pročišćavanje  otpadnih  voda  započelo  je  dana  
27.06.2006.  godine  s dopremom  gradilišnih  objekata 
i strojeva  te  izvođenjem  pripremnih  radova. Pravi  
početak  radova   započeo  je  zemljanim  radovima,  
širokim  iskopom  građevinske  jame  za  SBR  reaktore  
ukupne  širine  70,0 x 77,0 m  i dubine  od  2,70 m.      
Radovi  na  izgradnji  intenzivno  napreduju  i  realiziraju  
se   prema  utvrđenom  planu, te  su  u  ovom  
trenutku  završeni  armirano  betonski  radovi  na  
SBR  reaktorima (bazeni  za  biološko  pročišćavanje  
otpadnih  voda)  s  manipulativnom  platformom  
te  armirano  betonski  silosi  za  mulj. Završetak  tih  
radova  nužno  je  bilo  izvesti  prije  nastupanja  zimskih  
uvjeta, a  radi  se  o  vrlo  velikim  količinama  ugradnje 
betona, armaturnog  željeza  i  oplate  na  četiri  
reaktora  tlocrtnih  dimenzija  33,0 x 33,0 m, visine   
zidova  7,0 m  i  debljine 0,5 m, a  još  uz  to  tri  silosa  
za  mulj  ukupnih  dimenzija  57,5 x 19,5 m  s visinom  
6,5 m. 
Od  građevinskih  objekata  izgrađena  je  pogonska  
zgrada u  dijelu grubih  građevinskih  radova  te  
trenutno  predstoje  završno  obrtničko  zanatski  i  
instalaterski  radovi. 
Trenutno  se  radi  vrlo  zahtjevan  građevinski  zahvat  
stvaranja  preduvjeta  gradnje  u  podzemnoj  vodi, 
izgradnjom  cementne  zavjese plašta  i  brtvljenja  dna    
građevinske  jame  postupkom  mlaznog  injektiranja  
što  je  preduvjet  za  izgradnju  objekta  mehaničke  
predobrade  otpadnih  voda  jer  je  dno  tog  objekta  
predviđeno  na  dubini   6,0 m  od  nivoa  podzemne  
vode, nadalje,  izrada  nasipa  uz  vanjske  zidove  
reaktora  i izrada  razvoda  hidrantske  mreže.
Tehnološka  oprema  s  uređajima  i  cijevima  
djelomično  je  isporučena   na  gradilištu  te  se  
ugrađuju  aeratori  na  dnu  reaktora.

Maja Hleb
foto: Komunalac d.o.o.
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Služba ureda grada  

MJESNA SAMOUPRAVA  
Uloga mjesne 
samouprave
Pravo na mjesnu samoupravu zajamčeno je Ustavom RH 
a uređeno Zakonom o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 
samoupravi i Statutom Grada. 
Mjesna samouprava definirana je time kao 
najneposredniji oblik 
sudjelovanja građana 
u upravljanju lokalnim 
poslovima od neposrednog 
i svakodnevnog utjecaja 
na život i rad građana. Što 
to u svakodnevnom životu 
jednog građana znači, kako 
on može utjecati na ono što 
se zbiva u njegovoj ulici, u 
njegovom kvartu? Odgovor 
je putem svog mjesnog 
odbora i izabranih članova u 

Vijeću mjesnog odbora. Vijeće mjesnog odbora treba 
prepoznati probleme na svom području i zajednički sa 
Gradom utvrditi prioritete vezano primjerice uz razvoj 
komunalne infrastrukture, prostornog planiranja, 
kulture i športa, mjera i akcija za zaštitu i unapređenje 
okoliša te podizanje standarda življenja u cjelini. Isto 
tako uloga Vijeća mjesnog odbora je da bude  pokretač 
malih komunalnih akcija na svom području  i aktivnosti  

za poboljšanje društvenog 
života.
Tijela gradske vlasti imaju 
s druge strane obavezu 
konzultiranja mjesnih odbora 
i uvažavanja prijedloga i 
potreba građana u skladu sa 
proračunskim mogućnostima 
i utvrđenim  prioritetima. 
Drugim riječima, mjesna 
samouprava je dakle: 
MOJA ULICA - MOJ KVART 
- MOJ GRAD

Na izborima za članove Vijeća mjesnih odbora  održanim 
10.rujna  2006.godine, ukupno su izabrana 122 člana u 
18 Vijeća mjesnih odbora. Na izbore se odazvalo 3385 
birača od ukupno upisanih 26843, odnosno 12,61%. Od 
izabranih članova, koalicija SDP-HSS kandidirala je liste u 
18 MO, HDZ sam ili u koaliciji sa HSLS u 16 MO, HSU u 7 
MO, HNS-LD u 6 MO te nezavisne liste u pojedinim MO.  
Članove u Vijećima mjesnih odbora  dobile su slijedeće 
političke stranke odnosno koalicije i nezavisne liste:

Izbori za vijeća
mjesnih odbora

Tko su izabrani članovi vašeg Vijeća mjesnog 
odbora? Kojem mjesnom odboru pripada vaša 
ulica? Sve to možete saznati na web stranici Grada 
Koprivnice www.koprivnica.hr , na besplatnom 
telefonu za građane 0800/385048  ili u Gradskoj 
upravi, Službi ureda Grada, Trg bana J.Jelačića 7/II,  
u čijoj su nadležnosti poslovi mjesne samouprave.

Gradska 
uprava

Gradonačelnik i 
poglavarstvo

Gradsko
viječe

Potrebe, problemi, 
prioriteti

Vijeće mjesnog 
odbora

Mjesni 
odbor 
BANOVEC
Predsjednik: 
Saša 
Kresojević

Najvažniji cilj je uspostaviti trajnu 
komunikaciju sa građanima.
Vijeća mjesnih odbora postoje 
zbog njihovih stanovnika i kontakt 
sa građanima ne smije se svesti 
na izbore svake četiri godine. 
Iako često zanemareni i od 
strane medija i od strane “visoke 
politike“, mjesni odbori su mjesto 
gdje je granica između izabranih 
predstavnika građana i samih 
građana najtanja i time uzidana 
u same temelje demokracije.
Pozivamo građane da preuzmu 
odgovornost za oblikovanje svoje 
neposredne okoline i izgradnju 
zajednice. Vijeća MO trebaju 
postati mjesto kontakta - prva 
adresa na koju će se građani moći 
obratiti, kako sa svojim pitanjima 
i problemima, tako i sa idejama i 
konkretnim prijedlozima. 

Mjesni 
odbor 
BAKO-
VČICE
Predsjednik: 
Radovan 
Knežević

Izražavam zadovoljstvo svime što 
smo realizirali u protekle 4 godine, 
u čijoj realizaciji nam je pomogao 
i Grad. Što se tiče budućeg 
razvoja izričem veliko zadovoljstvo 
mještana Bakovčica s najavljenim 
projektom izgradnje kanalizacije, 
adaptiranja mrtvačnice i prostorije 
Društvenog doma. Veliki posao 
nas očekuje nakon završetka 
kanalizacije jer moramo prići 
asfaltiranju ulica. Nastavljamo 
tradiciju kulturnih događanja, 
tradicionalnog čehanja perja naše 
Udruge žena i uvjereni smo da 
će i ubuduće Grad pomagati u 
organizaciji svih manifestacija kao 
i voditi brigu o našem DVD-u. 
Zahvaljujući pomoći Grada 
počinjemo u narednom razdoblju 
i sa športsko rekreativnim 
sadržajima u našem mjestu.

Mjesni odbor 
BREŽANEC
Predsjednik: 
Tomo 
Pravica

U prvom redu želim da 
Vijeće ovog MO prepozna 
koje su potrebe i problemi 
i da ih u što kraćem roku 
rješava sa gradonačelnikom i 
poglavarstvom. Zalagat ću se za 
izmjenu i izgradnju komunalne 
infrastrukture, javne rasvjete i 
asfaltiranje ulica koje još to nisu 
npr. Ferde Rusana, Dore Pejačević 
i ulice Ivana Trnskog. Isto tako što 
hitnije trebalo bi sanirati prostor 
bivšeg “bajera“. Neophodna 
je rekonstrukcija Starogradske 
ulice, uređenje postojećih dječjih 
igrališta te izgradnja novih. Želje i 
potrebe su ogromne ali moramo 
znati da su nam novčana sredstva 
ograničena pa stoga moramo svi 
zajedno biti strpljivi i nadati se da 
ćemo u ovom mandatu realizirati 
sve navedene projekte.

Mjesni odbor 
CENTAR
Predsjednik: 
Ivan Pal

U narednom četverogodišnjem 
razdoblju naša očekivanja su 
fokusirana na rješavanje problema 
infrastrukture unutar stare gradske 
jezgre (Frankopanska ulica  i 
okolne ulice), početak uređenja 
Svilarske ulice, uređenje naredne 
faze Zrinskog trga te stavljanje 
prostora sajmišta i gradskih 
bedema u funkciju zone za 
provođenje slobodnog vremena.

Mjesni odbor 
DRAGA-
NOVEC
Predsjednica: 
Mirjana 
Seretin

Očekivanja su nam fokusirana 
na izgradnju biciklističke staze, 
komunalne infrastrukture, 
asfaltiranje ulica, uređenje 

Društvenog doma te nadopunu 
sadržaja u domu, održavanje 
puteva, izradu projektne 
dokumentacije spremišta za 
vatrogasno vozilo. Nadamo se 
da ćemo u suradnji sa gradskom 
upravom uspjeti realizirati ove 
projekte, kao i efikasno rješavati  
tekuće probleme radi boljeg života 
stanovnika Draganovca.

Mjesni odbor 
DUBOVEC
Predsjednik: 
Vedran 
Toth

Prije svega želio bi istaknuti da je 
u prošlom mandatu realizirano 
nekoliko značajnih projekata 
koji su bitno poboljšali kvalitetu 
življenja. U mandatu koji je pred 
nama nastojat ćemo izvršiti sve 
zacrtane projekte kao što  su 
rekonstrukcija Cvjetne i Špoljarske 
ulice, izmjena javne rasvjete u 
više ulica, dodatno opremanje i 
izgradnja novih dječjih igrališta 
itd. Ovime putem pozivam sve 
građane mjesnog odbora da svoje 
prijedloge i probleme proslijede 
nekom od članova Vijeća MO ili 
meni osobno tako da ih što hitnije 
pokušamo riješiti, na obostrano 
zadovoljstvo.

Mjesni odbor 
HEREŠIN
Predsjednica: 
Dubravka 
Tehterle

Očekujemo da će i ovaj mandat 
biti jednako uspješan kao i 
prethodni. Zahvaljujući izuzetnoj 
brizi Grada za Herešin, uspješno 
je obnovljena kanalizacija u 
Koprivničkoj te ul.Hrvatske 
državnosti, izgrađen je novi 
kolektor, započela je gradnja 
kemijsko-biološkog pročistača 
čije se puštanje u rad očekuje u 
proljeće 2007. I u 2007.g. Grad 
i Županija nastavit će uspješnu 
suradnju na rekonstrukciji 
Koprivničke i ul. Hrvatske 
državnosti i to tako da će Županija 
rekonstruirati cestu a Grad 
izgraditi pješačko biciklističku 

stazu i javnu rasvjetu. Uz sve 
to kao i izgradnju mrtvačnice 
i privođenje svrsi društvenog 
doma da saživi kulturni dio 
društvenog života naselja, svaki 
će mještanin s ponosom isticati da 
je herešinčan. Očekuje se nadalje 
uređenje klupskih prostorija NK 
“Omladinac-Sloga”, te obnova 
asfaltnog sloja na rukometnom 
igralištu u sklopu kulturno-
sportskog centra “Brodarić” jer je 
naselje Herešin sportsko naselje s 
dušom.

Mjesni odbor 
JAGNJE-
DOVEC
Predsjednik: 
Mladen 
Kozolić

Prvenstveno 
očekujem punu suradnju sa 
Gradom, vijećnicima MO te 
svim mještanima. Rješavat ćemo 
probleme na koje će ukazivati 
vjećnici MO i sami mještani. 
Zalagat ću se ispred MO za 
boljitak svih mještana i ljepši 
izgled naselja. To možemo 
postići: izgradnjom kanalizacije, 
asfaltiranjem sporednih ulica, 
postavljanjem betonskih stupova 
za javnu rasvjetu i pojačanjem 
el. napona, rekonstrukcijom 
županijske ceste kroz Jagnjedovec, 
izgradnjom pješačko-biciklističke 
staze, adaptacijom crkve te 
područne škole ili izgradnjom 
nove. Također je potrebno oživjeti 
malo i veliko poduzetništvo, 
poljoprivredu, stočarstvo, 
ratarstvo, kućne radinosti sa čime 
bi se omogućilo otvaranje novih 
radnih mjesta.

Mjesni odbor 
KUNOVEC 
BREG
Predsjednik: 
Nenad 
Martinaga

Mjesni odbor očekuje puno 
rada u ovom mandatu, od 
izgradnje kanalizacije, pješačko 
biciklističke staze, javne rasvjete, 
sanacija i asfaltiranje sporednih 
ulica, izgradnja društvene 
prostorije, dogradnja dječjeg 
igrališta, uređenje poljskih 

puteva. Nadamo se da ćemo u 
suradnji sa gradskom upravom 
uspjeti realizirati ove projekte, 
kao i tekuće probleme tijekom 
mandata, za bolji život stanovnika 
Kunovec Brega.

Mjesni odbor 
LEDINSKA
Predsjednica: 
Željka Vulić

U protekle 4 godine iza nas je 
mnogo rada i akcija koje smo 
kao vijećnici MO proveli. Pomogli 
smo mnogim obiteljima kroz 
humanitarne akcije, uljepšali 
okoliš te kroz suradnju s Gradom 
uredili veliki broj ulica. Ovaj 
mandat pred nas postavlja nove 
zadatke. Ostalo je još nekoliko 
ulica za rekonstrukciju, dječjih 
igrališta koje treba urediti a tu su i 
socijalno ugrožene obitelji koje će 
trebati našu pomoć. Iskustvo koje 
smo stekli i nove snage u Vijeću 
MO formula su za nastavak i još 
bolji rad. Naravno, tu su i građani 
koje ovom prilikom pozivam da 
nam se i u narednom razdoblju 
pridruže sa svojim prijedlozima 
i na taj način doprinesu boljem 
životu svih nas.

Mjesni odbor 
LENIŠĆE
Predsjednik: 
Ivica 
Gašparić

Očekujem potpunu suradnju 
i puni angažman svih članova 
Vijeća MO bez obzira na 
stranačku pripadnost, suradnju 
i uključivanje građana MO u 
razne akcije uređenja okoliša te 
dobru suradnju sa Poglavarstvom 
i stručnim službama Grada radi 
brzog i efikasnog rješavanja 
problema. Nadalje, očekujem 
nastavak realizacije programa 
iz proteklog mandata kao što 
je rješavanje imovinsko-pravnih 
odnosa tamo gdje su projekti 
stali zbog njih, da se započne 
sa izgradnjom komunalne 
infrastrukture na području zone 
“B5“, pješačko-biciklističke staze 

u ul. Mije Šimeka, produžetkom  
u Selingerovoj te da se donese 
Detaljni plan uređenja zone 
“Lenišće - Istok“ i tu krene sa 
izgradnjom kom.infrastrukture.

Mjesni odbor 
MIKLI-
NOVEC
Predsjednica: 
Andreja 
Popijač

Okosnica našeg mjesnog odbora 
oduvijek je bio Društveni dom, 
tako da se nadamo i očekujemo 
da će se u naredne četiri godine 
što više uložiti u njegovu obnovu. 
U suradnji sa gradskom upravom 
i tijelima Gradske vlasti, bazirat 
ćemo se na izgradnju i uređenje 
dječjih igrališta, pješačko 
biciklističkih staza, hortikulturno 
uređenje javnih površina i 
rješavanje svih drugih tekućih 
problema našeg naselja.

Mjesni odbor  
PODOLICE
Predsjednik: 
Mario 
Vrbanić

Ulazimo u mandat sa dosta 
očekivanja, prvenstveno zbog 
toga što je jasno vidljivo da je naš 
teritorij mjesnog odbora sa preko 
4000  stanovnika u dosadašnjem  
razdoblju, po našem mišljenju bio 
zapostavljen u svakom pogledu. 
Sigurni smo da ćemo sada, 
dobrom voljom gradskog vodstva, 
posebno gradonačelnika (kojeg 
smatramo našim mještaninom) 
uz naš veliki i nesebični doprinos 
učiniti život naših sugrađana 
kvalitetnijim.

 
Mjesni odbor 
REKA
Predsjednik: 
Minka 
Novoselnik

U ovom mandatu očekujemo da 
se realizira završetak izgradnje 
komunalne infrastrukture, tj. 
kanalizacije  u onim ulicama u 

OČEKIVANJA NOVOIZABRANIH PREDSJEDNIKA VIJEĆA MJESNIH ODBORA

SDP - HSS / 72 čl u  17 MO
HDZ - HSLS / 36 čl u 15 MO
HSU / 3 čl u 3 MO
HNS - LD / 2 čl u 2 MO
NL Radovana Kneževića
MO Bakovčice / 4 čl
NL Ive Franje
MO Starigrad / 3 čl
NL Josipa Hemeteka
MO Draganovec / 2 čl



11 KoprivniËki Godiπnjak
Informativni bilten Grada Koprivnice

JAVNA PRIZNANJA
Javna priznanja Grada Koprivnice dodjeljuju se svake 
godine u povodu Dana Grada 4. studenoga, zaslužnim 
građanima i pravnim osobama, za promicanje 
demokratskog društva, ugleda Grada Koprivnice u 
zemlji i inozemstvu, za izuzetna postignuća i doprinos 

na području znanosti, gospodarstva,  kulture, prosvjete, 
športa, zdravstva i svih ostalih područja iz društvenog 
života grada. Priznanja su slijedeća: proglašenje počasnim 
građaninom, nagrada za životno djelo, medalja te plaketa 
Grada Koprivnice. Javna priznanja dodjeljuju se na 

inicijativu vijećnika, članova poglavarstva vijeća mjesnih 
odbora, udruga građana, skupine građana ili pojedinaca,  
poduzeća i ustanova a prijedlog utvrđuje Odbor za 
dodjelu javnih priznanja koji se sastoji od 13 članova iz 
redova gospodarstvenika, javnih djelatnika s područja 

kulture, prosvjete sporta i drugih područja. Sve stručne i 
administrativno-tehničke poslove za Odbor i Gradsko vijeće 
vezano uz javna priznanja obavlja Služba ureda Grada. 
Gradsko vijeće Grada Koprivnice u 2006. godini dodijelilo 
je nagrade Grada slijedećim fizičkim i pravnim osobama:

Počasni građanin Grada Koprivnice
ZLATA BARTL

- nagrada je dodijeljena za izuzetne zasluge na 
području gospodarstva i razvoju Grada Koprivnice

Zahvaljujući njenoj inicijativi u Podravki je 
pokrenuta proizvodnja dehidratiziranih juha i vrlo 
brzo nakon toga na tržište  lansiran univerzalni 
dodatak jelima pod nazivom Vegeta, koji je postao 
jedna od najpoznatijih hrvatskih marki proizvoda, 
tako da ne treba posebno naglašavati koliko su 
samo ta dva Podravkina proizvoda doprinijeli 
razvoju Podravke i ovog kraja.

Nagrada za životno djelo

Medalja Grada Koprivnice

MAJA GJEREK
- medalja je 
dodjeljena za 
osobiti doprinos 
na području 
književnosti 
i kulturnoj  
promidžbi Grada 
Koprivnice 

HELENA 
HEČIMOVIĆ
- medalja je 
dodjeljena za 
osobiti doprinos 
jačanju civilnog 
društva te  razvoja 
Koprivnice na 
području
odgoja i obra-
zovanja, ekologije 
i održivog razvoja 

ŽELJKO
JAKOPANEC
- medalja je 
dodjeljena za 
osobiti doprinos 
razvoju obrtništva 
u Gradu 
Koprivnici

ŽELJKO
KRUŠELJ
- medalja je 
dodjeljena za 
osobiti doprinos 
na području 
novinarstva i 
publicistike

PAVAO (PAJO) KANIŽAJ

- nagrada je dodijeljena za sveukupni doprinos na 
području književnosti i promicanju ugleda Grada 
Koprivnice

Tijekom svoje bogate književne i profesionalne karijere u 
domovini i inozemstvu uvijek je na direktan ili indirektan 
način promovirao ime grada Koprivnice, njegov identitet 
i bogato književno nasljeđe.

Plaketa Grada Koprivnice

Pučko otvoreno učilište 
Koprivnica
- plaketa je  dodjeljena 
za izuzetan doprinos 
na području kulture i 
obrazovanja odraslih

Knjižnica i čitaonica  
“Fran Galović”  
Koprivnica
- plaketa  je dodjeljena  
za izuzetan doprinos 
na području kulture i 
provođenju projekata 
vezanih uz populariziranje 
knjige, čitanja i pismenosti

KUD “Podravka” 
Koprivnica
- plaketa je dodjeljena 
za izuzetan doprinos i 
kontinuirano promicanje 
kulturno umjetničkog 
stvaralaštva

Reki gdje je još nema, te da se 
iste potom asfaltiraju. Velika 
je potreba za parkiralištem na 
groblju za koje postoji zemljište pa 
se nadamo će i to biti realizirano, 
a ima još i mnogo drugih stvari 
za napraviti. Također, nadamo se 
da će suradnja sa Gradom, koja i 
sada postoji, biti i dalje i da će se 
ispuniti naše nade. 

Mjesni odbor 
STARIGRAD
Predsjednik: 
Ivan Franjo

U planu izgradnje komunalne 
infrastrukture u Starigradu, a za 
dobrobit svih mještana, potrebno 
je slijedeće: nastavak izgradnje 
kanalizacije u ul. Teofila Hana, 

Mire Bano, Pionirskoj, Ratarskoj, 
Galovićevom bregu,Nemčićevom 
dolu, vode-plina u Galovićevom 
bregu, Teofila Hana, Nemčićevom 
dolu, struje u prvomajskoj ulici 
(iza P.R.C.-a) asfaltiranje Ratarske 
ul., Teofila Hana, Mire Bano, 
Nemčićevog dola,  uređenje 
pješačko biciklističke staze u 
Starogradskoj, Kamengradskog i 
produžetku Krešimirove te zbog 
povećanja nataliteta u Starigradu 
pod hitno proširenje školskog 
prostora i izgradnja dječjeg vrtića.

Mjesni odbor 
ŠTAGLINEC
Predsjednik: 
Darko 
Gačan

Kao prvo očekujemo i vjerujemo 

da će se dovršiti uređenje pješačko 
biciklističke staze, parkirališta 
i prilaza Društvenom domu. 
Također, željeli bi urediti prostorije 
za rad Mjesnog odbora, te da se 
izgradi javna rasvjeta do dječjeg 
igrališta. Od ulaganja u Društveni 
dom očekujemo zamjenu 
ulaznih vrata, zamjenu krovišta 
te žbukanje i fasadiranje istog. 
I konačno, želja svih mještana 
je realizacija kupnje zemljišta za 
sakralni objekt.

Mjesni odbor 
TARAŠĆICE
Predsjednik: 
Marinko 
Bagarić

Kao prvo očekujemo i vjerujemo 
da će se nastaviti i dovršiti sa 

uređenjem šljunčanih dvorišta i 
parkirališta ispred zgrada na Trgu 
podravskih heroja, Trgu slobode, 
Trgu kralja Krešimira i u ul. Ivana 
Meštrovića. Nadalje, očekujemo 
da će se pristupiti rješavanju 
problema nedostatka parkirališnog 
prostora te započeti i sa 
izgradnjom podzemnih garaža na 
Trgu podravskih heroja, da će se 
od strane Grada i stručnih službi 
više brige posvetiti hortikulturnom 
uređenju te organiziranom i 
stručnom obrezivanju drveća 
te u slijedećoj godini razriješiti 
funkcioniranje sustava grijanja na 
Trgu kralja Tomislava.
 

Mjesni odbor 
VINICA
Predsjednik: 
Dragutin 
Jeđud

Uvjeren sam da izuzetno 
ambiciozno postavljenim planom 
aktivnosti najljepši dio grada 
možemo učiniti još ljepšim i 
funkcionalnijim žiteljima Vinice. 
Potrebno je izgraditi kanalizaciju 
u ulicama gdje to dopuštaju 
tehničke mogućnosti i asfaltiranje 
ul. u kojima je u cijelosti izgrađena 
komunalna infrastruktura (Vinički 
put, Vinički dol, I.Trubelje, 
Kozarnjak, Voćarski put, Vinički 
odvojak I i II,Močilski odvojak I i 
II) te rekonstruirati javnu rasvjetu 
na čitavom prostoru MO. Također 
dovođenje u funkciju igrališta NK 

“Močile” od značaja je za građane 
Vinice, Podolica i Kunovec Brega.
Biti ću vaš susjed kojem ćete moći 
svakodnevno  reći koji su problemi 
vaše ulice i šire.

Stranice pripremila:
tajnica Grada, Dubravka Kardaš

foto: Služba ureda Grada

Podaco o dosadašnjim dobitnicima javnih priznanja objavljeni su na web stranicama grada Koprivnice www.koiprivnica.hr
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U okviru poslova Upravnog odjela za izgradnju grada i upravljanje imovinom i tijekom 2006. godine nastavljeno je  s intenzivnom izgradnjom  
i rekonstrukcijom prometne i komunalne infrastrukture, javne rasvjete, opremanjem stambenih i poslovnih zona i ostalih gradskih objekata.

PODIGNUTA KVALITETA ŽIVOTA
GRAĐANA

Upravni odjel za izgradnju grada i upravljanje imovinom

Prometna 
infrastruktura, javna 
rasvjeta, stambene 
zone
Već nekoliko godina Grad ulaže značajna sredstva 
u podizanje kvalitete prometne i komunalne 
infrastrukture. Rezultat toga su novi kilometri 
izgrađenih ili rekonstruiranih prometnica, vodovoda, 
plinovoda i kanalizacije te posebice pješačko-
biciklističkih staza i javne rasvjete. 
Ovakav pristup, posebice kod izgradnje staza već 
pridonosi prepoznatljivosti Grada Koprivnice u tom 
segmentu.
O dinamici ove izgradnje najbolje govore sami podaci; 
2001. godine na području grada bilo je izgrađeno 17 
km staza, a krajem 2005. godine 50 km, što govori 
da se godišnje gradi oko 8 km novih staza. Ovakva 
dinamika nastavljena je 2006. godine te je u ovom 
trenutku već izgrađeno, ili je u izgradnji 8,5 km novih 
staza, a s planiranom izgradnjom do kraja godine 
trebali bismo dostići ukupnu dužinu od 60 km pješačko 
biciklističkih staza na području Grada Koprivnice. 
Uz izgradnju staza i rekonstrukciju ulica, u pravilu se 
izvodi javna rasvjeta  i rekonstrukcija i izgradnja ostale 
infrastrukture, u suradnji sa GKP Komunalac i HEP DP 
Elektra Koprivnica. 

Ovakvim sistemom, tijekom 2006. godine završena 
je rekonstrukcija Marjanske ulice i  Ledinske ulice od 
Ulice kneza Domagoja do Gibanične ulice, a početkom 
godine završena je i rekonstrukcija dijela Ulice Ante 
Starčevića i dijela Florijanskog trga, što je započeto 
2005. godine.
U jugoistočnom dijelu naselja Lenišće, izgradnjom 
produžetka Ulice M. Krleže do potoka Koprivnica i 
komunalnog opremanja novog stambenog naselja 
Lenišće jug proširena je stambena urbana zona ovog 
dijela grada. 
U sklopu komunalnog opremanja  stambenog naselja 
Lenišće-jug i produžetka Ulice M. Krleže izgrađena 
je kompletna komunalna infrastruktura, EEN mreža, 
TK kabelska kanalizacija i javna rasvjeta kojom je 
opremljena 31 građevinska parcela na zemljištu u 
vlasništvu Grada Koprivnice, a tijekom 2006. godine 
izvršena je prodaja svih građevinskih parcela. 
Izgradnjom pak objekta Gradskih bazena, na području  
Cerina, sa parkiralištem i prometnim pristupom s 
novoizgrađenog dijela Ulice M. Krleže  započeto je 
formiranje nove zone rekreacijskih sadržaja. 
Nova gradilišta komunalno su opremljena i u sklopu 
proširenja već postojeće stambene zone Pri Sv. 
Magdaleni.
U ovoj zoni preostalo je još jedno neprodano gradilište. 
Prodaja svih gradilišta vršena je putem kontinuirano 
otvorenog javnog natječaja, objavljenog na Internet 
stranici Grada Koprivnice www.koprivnica.hr
Temeljem iskazanog interesa za kupnjom gradilišta, u 
kompletno opremljenim zonama,  provode se pripremni 

postupci  za proširenje  i komunalno opremanje novih 
stambenih zona.
Od radova na prometnoj infrastrukturi koji su u završnoj 
fazi, svakako su najznačajniji rekonstrukcija Bjelovarske 
ulice od potoka Koprivnica do nadvožnjaka te izgradnja 
pješačko-biciklističke staze u naselju Štaglinec  i Ulici 
Peteranska cesta.
Investicija  rekonstrukcije Bjelovarske ceste i izgradnje 
pješačko-biciklističke staze u naselju Štaglinec provodi 
se sufinanciranjem Grada Koprivnice i Hrvatskih cesta. 
Zahvatom na Bjelovarskoj cesti obuhvaćena je 
rekonstrukcija kompletnog cestovnog koridora, sa 
izgradnjom novog kolnika, pješačko-biciklističkim 
stazama s obje strane kolnika, uređenim kolnim 
ulazima, novom javnom rasvjetom i uređenjem zelenih 
površina. Na kraju dionice izvodi se  kružni tok sa 
pet ulazno-izlaznih krakova, od kojih dva osiguravaju 
prometni tok državnom cestom, dva kraka čine ulaze u 
poslovnu zonu Radnička, a jedan krak predviđen je za 
budući spoj nastavka Ulice M. Krleže kojim će se, nakon 
izgradnje dionice Ulice M. Krleže od potoka Koprivnica 
do ovog rotora, u budućnosti osigurati novi prometni 
pristup istočnom dijelu grada i objektu Gradskih bazena 
te planiranom rekreacijskom području Cerine. 
Završetkom  radova na Bjelovarskoj i Peteranskoj cesti 
biti će završena rekonstrukcija cijele dužine ove državne 
ceste na području Grada, provođena kroz nekoliko 
godina ( M.P. Miškine, Trg dr Bardeka, Ulica braće 
Radića ). 
Izgradnjom pješačko-biciklističke staze u naselju 
Štaglinec i Ulici Peteranska cesta rješava se dugogodišnji 
problem osiguranja sigurnosti pješačkog i biciklističkog 
prometa, posebice sigurnosti djece u prometu na ovim 
izuzetno prometnim cestama.
Krajem godine započinje   rekonstrukcija nastavka Ulice 
Ledinska, od Gibanične ulice do kraja ulice, izgradnja 
pješačko-biciklističke staze u ulici Stjepana Kukeca i 
rekonstrukcija Ulice Dore Pejačević.  
Uz rekonstrukciju prometnih površina u ovim ulicama 
izvodi se i rekonstrukcija komunalne infrastrukture i 
izgradnja javne rasvjete.
Javna rasvjeta je, osim uz izgradnju i rekonstrukciju 
ulica, izvedena i na Zagrebačkoj cesti, na dionici od 
Vinogradske ulice do Varaždinske ceste. Izgradnja je 
izvođena koordinirano sa HEP DP Elektra Koprivnica, 
koja je istovremeno izvodila rekonstrukciju podzemne 
EEN mreže i sa GKP Komunalac, koji je izvršio 
rekonstrukciju vodovodne i plinske mreže.
U tijeku je izvođenje javne rasvjete u Viničkoj ulici, a 
do kraja godine planira se izgradnja javne rasvjete u 
Ulici Čarda. Radovi će se izvoditi sufinanciranjem  HEP 
DP Elektra Koprivnica, koja će na istoj dionici izvršiti 
rekonstrukciju nadzemne EEN mreže.
Izgradnja javne rasvjete također je, kao i izgradnja 
prometnica i staza, intenzivirana unazad nekoliko 
godina. Ove godine već je izgrađeno 4 km nove 
rasvjete, a do kraja godine planira se još cca 2 km. 
Rasvjeta se izvodi suvremenim rasvjetnim tijelima, sa 
mogućnošću regulacije intenziteta svjetla, čime se 
postiže znatna ušteda energije uz osiguranje kvalitetnije 
rasvijetljenosti.

Komunalna 
infrastruktura
Uz već navedene radove na izgradnji i rekonstrukciji 
komunalne infrastrukture koje su provođene u sklopu 
izgradnje i rekonstrukcije prometnica te u stambenim 
zonama, izvodi se i cijeli niz investicija na rekonstrukciji 
postojeće komunalne mreže i izgradnji nove.
Najveća od ovih investicija je izgradnja zatvorenog 
kolektora Koprivnica - Herešin u dužini 2,6 km. 
Ova investicija je završena, a vrijednost izgradnje 
je  8.000.000 kn. Izgradnju su sufinancirali Grad 
Koprivnica i Hrvatske vode.
Vrijednost ove izgradnje je daleko veća s osnove 
zaštite okoliša, a posebice s osnove osiguranja uvjeta 
kvalitetnijeg življenja u naseljima uz otvoreni kanal, 
kojim su se do  izgradnje zatvorenog kolektora, 
otpadne vode s područja grada odvodile do uređaja za 
pročišćavanje u naselju Herešin.
Kanalizacija je izvedena i u naselju Starigrad i to u 
nastavku Koprivničke ulice, a u tijeku je izgradnja u 
Lipanjskoj ulici i Ulici Tina Ujevića  - sliv na Vinogradsku 
u naselju Vinica.  Pri završetku su i radovi na 
rekonstrukciji kanalizacije u naselju Herešin, a započinje 
i  izgradnja kanalizacije u Ulici 1. Maja u naselju Reka.
Tijekom godine pripremana su i dva velika projekta 
vezana uz odvodnju otpadnih voda i to projektna 
dokumentacija za izgradnju kanalizacije naselja 
Kunovec breg i novelacija kanalizacijske mreže Grada 
Koprivnice.
Projekt kanalizacije Kunovec breg jedan je od 
zahtjevnijih projekata ove infrastrukture, zbog 
konfiguracije terena i problema velikih količina 
oborinskih voda sa slivnog područja južno od državne 
ceste. Projektna dokumentacija se stoga usklađuje i sa 
Hrvatskim vodama, a posebice s projektom revitalizacije 
državne ceste koju izrađuju Hrvatske ceste. 
U okviru projekta Hrvatskih cesta planira se i izgradnja 
pješačko-biciklističke staze uz državnu cestu.
Grad Koprivnica i GKP Komunalac pripremaju izradu 
nivelacije projekta kompletnog sustava odvodnje grada 
Koprivnice, kao stratešku dokumentaciju kojom će se 
definirati optimalizacija kompletnog sustava odvodnje 
područja grada za dugogodišnje razdoblje.

Kao i prošlih godina sustavno se nastavlja rekonstrukcija 
i produženje vodovodne mreže, a od većih investicija 
na ovoj komunalnoj infrastrukturi svakako čine 
rekonstrukcija vodovodne mreže na Varaždinskoj cesti, 
u sklopu koje se izvodi i rekonstrukcija dijela plinske 
mreže te u koordinaciji s HEP DP Elektra Koprivnica i 
izgradnja podzemne EEN mreže.
Aktiviranje novog vodocrpilišta je svakako najvažniji 
strateški projekt vodoopskrbe na području Grada. 
Aktiviranjem vodocrpilišta osigurat će se povećane 
potrebe stanovništva i industrije za vodom te osigurati 
sigurnost vodoopskrbe cijelog vodoopskrbnog sustava, 
koji osim područja Grada opskrbljuje i susjedne 
općine. Novo vodocrpilište ujedno ima predispozicije 
da postane regionalno crpilište, koje može osigurati 
potrebe vodoopskrbe koprivničkog vodoopskrbnog 
sustava, kao i susjednih, vodom deficitarnih područja, 
odnosno budućeg regionalnog vodovoda. 
Prošlih godina izvršena su ispitivanja, probna ispitna 

crpljenja, koja su pokazala  dosad najpovoljnije rezultate 
u zahvaćanju podzemnih voda u širem području 
Koprivničke Podravine.
Trenutno je u pripremi tehnička dokumentacija 
za izgradnju i stavljanje u eksploataciju prve faze 
vodocrpilišta, koja obuhvaća izgradnju dva zdenca 
ukupnog kapaciteta 200 l/s. Ukupni  kapacitet 
vodocrpilišta po izgradnji završne faze  planiran je sa 
500 l/s (kapacitet postojećeg vodocrpilišta Ivanščak je 
390 l/s).

Poslovne zone
Tijekom protekle godine započeto je formiranje nove 
poslovne zone Radnička. Prvom fazom formiranja 
zone, obuhvaćeno je komunalno opremanje rubnog 
koridora u zoni zahvata Radničke ceste. Zona ima 
prometni priključak  na državnu cestu preko rotora na 
Bjelovarskoj cesti. 
Slijedom potreba za nastavnim širenjem poslovnih zona, 
u izradi je projektna dokumentacija za daljnje proširenje 
poslovne zone Dravska i Radnička. Taj će se projekt 
prijaviti na natječaj pretpristupnih fondova PHARE i 
zatražiti će se iznos od 1.000.000 Eura.

Ostali objekti
Uz cijeli niz provedenih aktivnosti vezano uz izgradnju 
Gradskih bazena Cerine, nove zgrade gimnazije i 
sportske dvorane u sklopu projekta Privatno javnog 
partnerstva, pripremane su i investicije; izgradnja nove 
zgrade Centra za socijalnu skrb, rekonstrukcija zgrade 
Zrinski trg 1, objekta nove mrtvačnice na groblju Sv. 
Duh u Koprivnici te ostalih  zahvata na objektima u 
gradskom vlasništvu.
Objekt, zgrada Centra za socijalnu skrb planira se u 
suradnji Grada i Ministarstva zdravstva i socijalne skrbi. 
Grad je osigurao zemljište (parcela uz postojeću zgradu 
Crvenog križa) i pribavio projektnu dokumentaciju, a 
financiranje  izgradnje planira Ministarstvo.
Zgrada Zrinski trg 1 je u stanju koje zahtijeva temeljitu 
rekonstrukciju. Planirana je rekonstrukcija krovišta, 
fasade, instalacija i nužnih intervencija unutar objekta. 
U ljetu 2006. započet je postupak javne nabave za 
rekonstrukciju krovišta. Provedena su dva postupka 
javnog nadmetanja, nakon kojih, što zbog previsokih 
cijena ponuda, što zbog odredbi definiranih  Zakonom 
o javnoj nabavi, nije bilo moguće izvršiti ugovaranje. 
Iz tog razloga radovi se moraju odgoditi za slijedeću 
godinu. 
U tijeku su pripremne radnje za novelaciju projektne 
dokumentacije za izgradnju  objekta mrtvačnice, 
ispraćajnog trga i  parkirališta na groblju Sv Duh u 
Koprivnici. Zgrada mrtvačnice planira se s istočne strane 
groblja, sa parkiralištem i novim prometnim pristupom s 
Ulice I. Česmičkog. 

Vrijednost svih navedenih investicija provođenih unutar 
prethodnih godinu dana  je oko 80.0000.000 kn. 

Produžetak Ulice M. Krleže
uz novo stambeno naselje Lenišće jug

i Gradske bazene Cerine

Pješačko-biciklistička staza Štaglinec

Javna rasvjeta, vodovod, plinovod, EEN mreža i 
sanacija nogostupa Zagrebačka cesta

Rotor na Bjelovarskoj cesti

Jasna Golubić
foto: upravni odjel za izgradnju grada 

i upravljanje imovinom







15 KoprivniËki Godiπnjak
Informativni bilten Grada Koprivnice

Upravni odjel za komunalno gospodarstvo, prostorno uređenje i zaštitu okoliša

DONESEN PROSTORNI  
PLAN UREĐENJA GRADA
KOPRIVNICE
U skladu sa Zakonom o prostornom uređenju i 
Programom mjera za unapređenje stanja u prostoru, 
Grad Koprivnica je donio Odluku o donošenju 
Prostornog plana uređenja Grada Koprivnice kojim se 
utvrđuju uvjeti za uređenje gradskog područja, određuje 
svrhovito korištenje, namjenu, oblikovanje, obnovu i 
sanaciju građevinskog i drugog zemljišta, zaštitu okoliša 
te zaštitu spomenika kulture i osobito vrijednih dijelova 
prirode u gradu. 

Osnovne odrednice prostornog plana
Svojim gospodarskim potencijalima Koprivnica 
ima utjecaj na državnom nivou, a kao sjedište 
međunarodnog prehrambenog koncerna Podravka te 
svojim povoljnim prometno-geografskim položajem 
postaje sve važnije poslovno središte. U skladu s time 
javlja se potreba za što suvremenijim prometnim 
povezivanjem sa Europom. Izgradnja zračne luke, 
izgradnja brze ceste, povratak statusa željezničkog 
čvorišta i izgradnja drugog kolosijeka željezničke 
pruge samo je jedan od putova uključivanja Koprivnice 
u suvremene prometne i poslovne tokove. Nove 
gospodarske i poslovne djelatnosti smještene u 
industrijskoj i poslovnim zonama, biti će opremljene 
potrebnom infrastrukturom i uređajima za sprječavanje 
ugrožavanja okoliša i podređene pojačanom motrenju i 
nadzoru. 
Prostornim Planom se predviđa razvoj sustava 
vodoopskrbe i mogućnost priključivanja domaćinstava 
na suvremeni vodoopskrbni sustav te optimalno rješenje 
odvodnje otpadnih voda s tehničkog i ekonomskog 
aspekta respektirajući sve specifičnosti i karakteristike 
područja. Osim izrazite funkcionalne usmjerenosti na 
industriju (prehrambena, farmaceutska, drvna) razvitkom 
prometnih, kulturnih, trgovačkih i obrazovnih funkcija 
cilj je da Koprivnica postane veće regionalno središte.

Grad Koprivnica ima površinu od 90,94 km2 što čini 5,2 % teritorija 
Koprivničko-križevačke županije (1.746,40 km2). Koprivnica je jedno 
od najvažnijih prometnih križišta domaćih i međunarodnih pravaca 
u sjevernoj Hrvatskoj. 

Prolazeći gradom, bilo da ste putnik namjernik ili 
stanovnik ovoga grada - dijete ili odrastao čovjek, grad 
doživljavate kroz njegova zdanja, uređene ulice i trgove, 
zelene površine, prostore koji žive u kojima se ljudi 
kreću ili pak prostore koje se radije izbjegava i na kojima 
se nerado zadržavamo.
A gdje god se nalazili, upravo su povijesni dijelovi 
naselja uvijek oni dijelovi naselja koja ćemo prvo 
posjetiti, u kojima ćemo najintenzivnije doživjeti “genius 
loci“, to su oni prostori koje rado obilazimo i kojima se 
s pravom divimo. Divimo se umješnosti ljudi i graditelja 
koji su živjeli i stvarali ovdje prije nas i ostavili nam 
neprocjenjivo naslijeđe.

I uglavnom se sve to prihvaća zdravo za gotovo i 
nemajući u svijesti koliko je truda potrebno ne samo 
da se stvori to naslijeđe, nego da se ono očuva kao 
autentična povijesna slika jednog grada i da se takva 
netaknuta i sačuvana preda našoj djeci da se sačuva za 
sve generacije koje dolaze.

U Gradu Koprivnici u okviru Upravnog odjela za 
komunalno gospodarstvo,  prostorno uređenje i zaštitu 
okoliša od 2003. godine pa nadalje intenzivira se 
suradnja sa Ministarstvom kulture glede financiranja 

obnove i zaštite objekata koji su zaštićeni kao kulturna 
dobra ili su pak dio zaštićene urbanističke cjeline. 
U skladu s podacima nadležnog Konzervatorskog odjela 
u Gradu Koprivnici ima  čak 17 objekata i prostornih 
cjelina koji imaju status zaštićene kulturne baštine, 12 
objekata sa definiranim statusom preventivno zaštićene 
kulturne baštine te je trenutno evidentirano 16 objekata 
i prostornih cjelina koji su definirani kao prijedlozi za 
zaštitu, dok su 2 objekta u prijedlogu za ispis iz registra 
zaštićenih kulturnih dobara. 

Objekt “Oružane“ u Koprivnici
“Oružana“ je građena kao čvrsti vojni objekt koji je 
nastao u drugoj polovici 16. stoljeća, a koji se danas 
očitava sa osnovnim značajkama baroka.
Jasno je da je objekt “Oružane“ od svog nastanka 
u drugoj pol. 16.st. pa do danas podnio brojna 
preuređenja, tako da njen današnji barokni izgled nije 
i njen prvotni izgled, no on se kao takav valorizira 
Konzervatorskim studijama i kao takav obnavlja.

Nakon mnogih stručnih studija i po izradi izvedbene 
dokumentacije Grad Koprivnica je ove godine krenuo 
sa I. fazom obnove objekta “Oružane“ te su izvršeni 
radovi na sanaciji od vlage i odvodnji oborinskih voda. 

Pravoslavna crkva Sv. Trojice u Koprivnici
Pravoslavna crkva Sv. Trojice u Koprivnici smještena 
je u najužem centru grada neposredno uz gradski 
park. Građena krajem 18. st. crkva ima spomeničku 
vrijednost te je registrirana kao kulturno dobro. Pravi je 
predstavnik razdoblja vrlo kasnog baroka na prijelazu u 
klasicizam.
Grad Koprivnica u suradnji s Ministarstvom kulture 
od 2003. godine provodi konstantne aktivnosti u 
obnovi objekta. Izrađena je potrebna restauratorsko-
konzervatorska dokumentacija, obnovljeno je krovište, 
a ove godine izvršeni su radovi na sanaciji od vlage 
i odvodnji oborinskih voda te uređenju okoliša. I u 
narednom periodu, u skladu sa raspoloživim sredstvima, 
objekt će se kontinuirano obnavaljati.

Kapela Sv. Duh na gradskom groblju u 
Koprivnici
Kapela Sv. Duh primjer je neostilske arhitekture manjih 
dimenzija čijoj gradnji se prišlo 1872. U periodu od 
2003. sanirano je krovište i pokrov, izvedeni limarski 
radovi na zvoniku, izvedena je sanacija od vlage i 
odvodnja oborinskih voda, uređen je okoliš te je 
zamijenjena kompletna stolarija. Ove godine izvode se 
radovi na sanaciji fasade i stubišta. 

ZAŠTITA I OČUVANJE KULTURNE BAŠTINE

Tekst: Maja Ištvan Krapinec
Sandra Petak Samardžić

foto: Miroslav Samardžić

TRGOVAČKI  I  AUTOMEHANIČARSKI  OBRT

POLJOCENTAR
K O P R I V N I C A
praonica automobila / trgovina i servis poljoprivrednim strojevima i rezervnim dijelovima / izrada visokotlačnih i 
niskotlačnih crijeva / brzi servis automobila
vl.branko premec
novi brežanec 22-48000 koprivnica
tel:048/641-304

Oružana

Crkva Sv. Trojice

Kapela Sv. Duh
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U 2005. godini u svim gradskim prihodovnim evidencijama evidentirano 
je 175.426.269 kuna prihoda i primitaka i 165.967.141 kuna rashoda 
i izdataka, a bruto promet u bilanci evidentiran  je sa iznosom 
od 1.107.686.166,39 kuna. Podaci  govore o obimnosti gradskog 
računovodstva i vođenju iznimne brige o naplati i rasporedu svake gradske 
kune.
Posebice ističemo odrađen veliki posao u realizaciji municipalnih obveznica. 
Upravo je ovaj Upravni odjel odradio najveći posao, počevši od “borbe” za 
izdavanje suglasnosti takvog novog oblika zaduživanja od strane države, 
odnosno Ministarstva financija, preko izdavanja obveznica, same realizacije 
na žiro račun proračuna Grada, te trošenja istih sredstava na Odlukom 
predviđene kapitalne projekte.
Jednako tako, u tijeku je i  izgradnja gimnazije po novom modelu, modelu 
javno-privatnog partnerstva. U realizaciju takvih novih modela financiranja 
uvijek je potrebno uložiti znatno veće napore, u čemu sigurno prednjači i po 
samoj svojoj funkciji ovaj Upravni odjel.
Svi djelatnici Upravnog odjela svakodnevno, od 7 do 15 sati rade sa 
strankama a posebice je naporno u razdobljima dostave dokumenata za 
zaduženje i  opomena za plaćanje, kada tisuće obveznika  rješavaju svoje 
obaveze prema Gradu, bilo uplatama na blagajni ili utvrđivanjem  stanja 
duga na evidencijama.

Subvencioniranja 
poljoprivrede
Iako ne postoji zakonska obveza da Grad isplaćuje novčane poticaje za 
poljoprivredne kulture, procijenjeno je da bi se uvođenjem poticaja za 
određene poljoprivredne kulture stimuliralo poljoprivrednike i obiteljska 
gospodarstva da se usmjere na selektivnu proizvodnju, a naročito u koliko 
se radi o proizvodnji gdje je poznat krajnji kupac proizvoda.
Također se pretpostavljalo da će se uvođenjem ovih poticaja stimulirati i one 
osobe koje posjeduju neiskorišteno i zapušteno poljoprivredno zemljište da 
se počnu baviti poljoprivrednom proizvodnjom.
Interes poljoprivrednika je bio iznad svih očekivanja, a predviđena sredstava 
bila su premala da bi zadovoljila sve zainteresirane, pa je za 2005. godinu 
Program subvencioniranja poljoprivrede opet proširen, te je ponovno 
osigurano 400.000,00 kuna. Program za 2006. godinu također je proširen a 

SNAŽNA POTPORA RAZVOJU 
PODUZETNIŠTVA

Upravni odjel za financije i poticanje poduzetništva

Izgradnja  
poduzetničkih zona
Usvajanjem Programa poticanja poduzetništva Grad je definirao osnovne smjernice i utvrdio prioritete 
razvoja poduzetništva, te naglasio svoje opredjeljenje poticanja razvoja malog i srednjeg poduzetništva.
Poduzetničke zone, poslije kreditiranja, drugi su značajni oblik poticanja poduzetništva. Njihovim 
formiranjem uvelike se snižavaju pojedinačni troškovi poduzetnika kod investiranja u gradnju objekta, te 
skraćuju vrijeme realizacije investicije.
Prijavama na Javni poziv Ministarstva gospodarstva, rada i poduzetništva za “Projekt izgradnje 
poduzetničkih zona u Jedinicama lokalne samouprave i regionalne samouprave”, a temeljem izrađenih 
Programa, Ministarstvo je Gradu Koprivnica doznačio od 2001. godine do 2006. godine 4.700.000 
kuna za komunalno opremanje obje zone. U istom razdoblju Grad je uložio u razvoj poduzetničkih 
zona za projekte, zemljište i izgradnju komunalne infrastrukture (za 2006. godinu uzeti planski podaci)  
23.184.000 kuna. 
Posljedica tih aktivnosti su 24 poduzetnika u poslovnoj zoni Dravskoj i jedan u poslovnoj zoni Radnička.  
• Pozitivna poduzetnička klima i investicijska atmosfera stvorena je:
• Poticajnim mjerama - oslobađanjem plaćanja gradskih poreza kroz određeno razdoblje i izgrađenom

poduzetničkom infrastrukturom, 
• Radom poduzetničkog servisa i 
• Radom  poduzetničkog i obrtničkog savjeta
Tu pozitivnu klimu potrebno je održati i dalje razvijati kroz isticanje pozitivnih primjera uspješnih 
poduzetnika, afirmativno putem medija pratiti napore lokalne uprave u stvaranju povoljnih uvjeta za 
razvoj poduzetništva, a sve s ciljem da se zadrži mlade ljude i od Koprivnice napravi mjesto visoke kvalitete 
življenja...

Upravni odjel za financije i poticanje poduzetništva  
sa svojih 9 djelatnika uključujući i pročelnika,  
obavlja  poslove od kojih izdvajamo sljedeće: 
• sudjeluje i vodi izradu proračuna Grada
• obavlja i nadzire izvršenje proračuna
• izrađuje mjesečna, tromjesečna, polugodišnja i godišnja izvješća 
• vodi 23 analitičke evidencije poreza, naknada, obračuna, uključujući i

otvorenu blagajnu
• obavlja sve poslove vezane za poduzetništvo i poljoprivredu, uključujući

neposredne kontakte sa poduzetnicima i poljoprivrednicima

PROIZVODNJA KOJA SE
PODUPIRE PROGRAMOM

• proizvodnja povrća, cvijeća i
sjemenja u zatvorenim 
prostorima kao i proizvodnja 
povrća na otvorenim 
prostorima (plastenici, 
staklenici)

• proizvodnja voća za
industrijsku preradu (jabuke, 
šljive bistrice)

• podizanje višegodišnjih
nasada (jabuke, kruške, 
breskve, trešnje, višnje, 
šljive, lijeske, oraha, ribiza, 
borovnice, maline, kupine) i 
vinograda

• proizvodnja povrća i to
krastavaca i feferona 

• proizvodnja meda i držanje
pčela

• analize tla i kalcifikacija

• okrupnjavanje posjeda

• kupnja plastenika

• kupnja sistema za
navodnjavanje

• kupnja sistema za zaštitu od
tuče

• osiguranje od mogućih šteta
proizvodnje u povrtlarstvu i 
voćarstvu

• ekološka proizvodnja
poljoprivrednih proizvoda

Jasmina Stričević
foto: Služba ureda Grada

Poduzetnička zona Dravska

Poduzetnička zona Dravska
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Iskustva zemalja EU poput Irske, Češke, Slovačke, 
Mađarske i Poljske pokazala su da je najbrža prilagodba 
gospodarstva i lokalne zajednice pojedine zemlje 
općenito, standardima EU te najviši stupanj iskorištenja 
instrumenata pretpristupne i pristupne strategije EU 
bio u zemljama koje su pristupile procesu pridruživanja 
aktivno, kreirajući vlastite razvojne agencije. Svrha 
razvojnih agencija je proaktivan pristup potencijalnim 
investitorima, praćenje i traženje partnera za projekte 
koje financira EU putem različitih fondova a u cilju 
unapređenja kvalitete života, životnog standarda 
građana, zapošljavanja, konkurentnosti poduzetništva 
i dr. 
Koprivnički poduzetnik je suosnivač Razvojne agencije 
sjever - DAN zajedno s Gradom Varaždinom gdje 
je i sjedište Agencije, Gradom Bjelovarom, Gradom 
Viroviticom i Međimurskom županijom. Značaj osnivanja 
ove Agencije je da se prvi puta interesno povezuju 
gradovi ne samo unutar jedne Županije već i šire čineći 
značajni subjekt za sudjelovanje u aktivnostima kako 
što više povući sredstava iz pretpristupnih fondova 

Europske unije za razvoj poduzetništva a time i 
zapošljavanja na tom području.

Aktivnosti u 2006.: 
• uspostava FDI administracije na web stranicama 
DANa te organiziranje sastanaka sa zainteresiranim 
poduzetnicima. 
• uspostava višejezičnog digitalnog kataloga 
poduzetničkih zona - jednostavnim pregledavanjem 
putem interneta zainteresirani ulagači mogu dobiti 
informacije o mogućnostima ulaganja u Koprivnicu, 
zone Dravska i Radnička. Mogućnosti ulaganja 
prezentirane su i na 2 međunarodna sajma investitora - 
u Beču i Londonu u lipnju i srpnju 2006.
• uspostava Regionalne garantne sheme za 
zainteresirane gradove i županije koju će grad 
Koprivnica moći aktivirati za svoje područje kada to 
odluči. Cilj sheme je olakšati dobivanje kredita za 
poslovanje malim poduzetnicima izdavanjem garancija, 
osobito onima koji razvijaju inovativne i nove proizvode 
i usluge te poslovna rješenja.

SNAŽNA POTPORA RAZVOJU 
PODUZETNIŠTVA

U skladu sa Programom poticanja poduzetništva u Gradu, u cilju stvaranja povoljnih uvjeta 
za poduzetnike, posebice mladih, nastavljaju se aktivnosti poduzetničkog inkubatora i 
poduzetničkog servisa pružanjem stručne pomoći, osiguravanjem poslovnog prostora, 
stvaranjem pozitivnog okruženja za rast i razvoj u početnim fazama razvoja poduzeća ili obrta.
Aktivnosti:
• Poduzetnički inkubator - U 2006. godini raskinuti su

ugovori s 2 inkubirana poduzetnika od kojih su oba nastavila s poslovanjem i sklopljena 2 
nova ugovora o 3-godišnjem subvencioniranom najmu poslovnih prostora s 2 tvrtke koje 
su se javile na natječaj objavljen u lokalnim tjednicima.

• Edukacija - održana su tri seminara: 14. 2. 2006.
Financiranje malih i srednjih poduzeća. 26. 4. 2006.
Istraživanje tržišta u suradnji s Poduzetnom Hrvatskom
(USAID) kojima je prisustvovalo dvadesetak poduzetnika,
te 23. 2. 2006. prezentacija SAPARD programa na kojem je
prisustvovalo šezdesetak zainteresiranih poduzetnika.

Ured u Koprivnici: Trg bana Jelačića 6 - zgrada Veleučilišta, prizemlje

RAZVOJNA AGENCIJA
SJEVER

Ksenija Ostriž
Neven Šalamon
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U poduzetničkoj zoni Dravska trenutno svoju 
djelatnost obavlja 12 poduzetnika, 2 poduzetnika 
su u fazi izgradnje poslovnog objekta, dok 
preostali vlasnici građevinskih parcela prikupljaju 
dokumentaciju potrebnu za izgradnju poslovnog 
objekta. 
Djelatnosti koje će biti zastupljene u zoni su vrlo 
raznolike od: prerade i sušenja ljekovitog bilja, 
veleprodaje prehrambenih proizvoda, proizvodnje 
namještaja i parketa, iznajmljivanja građevinskih 
strojeva, tiskare, proizvodnje metalnih 
konstrukcija, građevinske usluge, servisiranje i 
prodaja automobila do proizvodnje plastične 
stolarije, auto tepiha, proizvodnje  industrijskih 
vrata i aluminijskih fasada.
U poduzetničkoj zoni Radnička poslovni objekt 
dovršava jedan poduzetnik, a da su poduzetnici  

prepoznali prednosti svojih ulaganja u zonu 
pokazuje i podatak da interes za ulaganja u zone 
sve više pokazuju i poduzetnici iz drugih sredina i 
Županija.   
Poslovna zona Dravska razvila se u proteklih 
godinu dana u žarište uspješnog poduzetništva. 
Gotovo sve parcele su prodane, gradi se 
svakodnevno, a Grad Koprivnica već priprema 
projekt proširenja kako bi zadovoljio potrebe sve 
uspješnijih koprivničkih poduzetnika, te privukao i 
neke strane ulagače.
U poslovnoj zoni Dravska razgovarali smo s 
nekoliko top poduzetnika koji su nam rekli zašto 
su za svoju poslovnu lokaciju odabrali Dravsku, 
s kojim problemima su se susreli i što bi trebalo 
učiniti kako bi uvjeti za razvoj poduzetništva u 
Koprivnici bili još bolji!

P: Recite nam nekoliko riječi o Vašoj tvrtci?
O: Zubak je vodeća kompanija u pružanju usluga 
servisiranja i prodaje automobila Volkswagen koncerna 
na području Republike Hrvatske. AutoZubak posluje na 
10 lokacija u Hrvatskoj. Svi naši centri su maksimalno 
opremljeni prema svjetskim standardima i pružaju 
kompletnu uslugu na jednom mjestu. Servisiranje vozila 
Volkswagen koncerna. limarski i lakirerski poslovi, 
poslovi elektronske dijagnostike, prodaje vozila, 
zamjene rabljeno za novo, osiguranje vozila, financiranje 
putem leasinga i kredita dio su već standardne usluge u 
svakom AutoZubak centru.
AutoZubak zapošljava preko 500 stručnih i visoko 
motiviranih djelatnika. 

Sistem brige o voznom parku, kako pojedinca tako i 
največih kompanija u Republici Hrvatskoj, odnosno Car 
Fleet Management, proizvod je u kojem AutoZubak ima 
najveće iskustvo. To između ostaloga znači preporuku 
najsvrsishodnijih vozila, preporuku optimalnog roka 
korištenja, financiranje svih troškova voznog parka 
kroz mjesečnu ratu, održavanje, čuvanje guma, otkup 
postojećeg voznog parka, što znači pokrivanje troškova 
kroz samo jedan račun mjesečno. Za korisnike CFM 
je to velika ušteda, fiksni troškovi i velika sigurnost i 
pouzdanost voznog parka. 
Gore navedeno je samo dio pogodnosti koje se nude 
kako za pojedinačne tako i za flotne kupce.

P: Što Vas je privuklo da proširite Vaše poslovanje u 
Koprivnici?
O: Koprivnica je tržište s kojim vrlo uspješno 
surađujemo od samog postanka AutoZubaka, što znači 
gotovo 30 godina. Razvoj koprivničkog tržišta i želja za 
još uspješnijom i kvalitetnijom suradnjom je dovela do 
potrebe izgradnje modernog Volkswagen centra, što 
smo sada i napravili.

P: Zašto se kao lokaciju odabrali poslovnu zonu 
“DRAVSKA“?

O: Poslovna zona “Dravska“ je odabrana zbog blizine 
centru grada kao i zbog infrastrukture koju ova 
poslovna zona nudi. Naravno, dobro je da će u toj 
zoni naći mjesto i ostale marke, što budućim kupcima 
osigurava širu ponudu, a našem centru stvara pozitivnu 
konkurenciju.

P: Kako biste ocijenili poduzetničku klimu u Koprivnici?
O: Koprivnica je po tradiciji mjesto dobrih poduzetnika 
od pojedinaca, obrtnika, manjih i srednjih poduzeća pa 
do svjetskih kompanija poput Belupa ili Podravke.
Naravno, dobri poduzetnici uz dobre uvjete koje je 
Grad kroz poslovnu zonu osigurao stvaraju i pozitivnu 
poduzetničku klimu. 

P: Kako ste zadovoljni podrškom gradske uprave pri 
realizaciji Vašeg projekta u poslovnoj zoni Dravska?
O: Već prilikom otvorenja smo spomenuli da je do jučer 
nemoguć ili vrlo rijedak primjer u Koprivnici postao 
stvarnost. Naime, osobno gradonačelnik je sjeo u auto 
i išao nam pokazivati moguću lokaciju. To je svakako 
pozitivan primjer, iako ih u zadnje vrijeme ima i u 
drugim gradovima. 
Osim toga, na Vaše postavljeno pitanje moguće je 
odgovoriti u jednoj rečenici.

Od već spomenutog prvog obilaska ove 
lokacije pa do otvaranja objekta sa svim 
dozvolama i potrebnim infrastrukturama, 
gradnjom i svim potrebnim prošlo je jedva 9 
mjeseci, što je, priznat ćete, vrlo kratak rok i 
za zapadnoevropske standarde.

No, Volkswagen centar je tu, 15 obitelji sa područja 
Koprivnice je dobilo sigurno i kvalitetno radno mjesto, 
a s kupcima iz Koprivnice već 30 godina surađujemo 
izvrsno. Volkswagen je na ovom području tradicionalno 
na prvom mjestu te smo sigurni u uspjeh ovog projekta.

I na kraju, ovo je samo početak ulaganja AutoZubak-a 
u ovaj kraj.

Goran Kostanjevec:
Ligo d.o.o. je poduzeće koje se od 1995. godine 
bavi nabavom opreme i uređaja, ugrađivanjem i 
postavljanjem te servisiranjem opreme i uređaja za 
grijanje, ventilaciju, hlađenje i klimatizaciju zraka. 

Počeli smo raditi kao zastupnik za Toshiba klima 
uređaje, za Hrvatsku. Program klimatizacije proširili 
smo na termotehničke instalacije i ventilaciju. 
Kvalitetu naših proizvoda i usluga potvrđuje i lista 
naših klijenata kao npr. Carlsberg, Belupo, Vipnet, 
Lidl, Autozubak, Podravska banka i mnogi drugi.
Razlog zbog kojeg smo odlučili napraviti 
proizvodnju u poslovnoj zoni Dravska prije 
svega su povoljni uvjeti gradnje, brzo rješavanje 
dokumentacije za gradnju te nadasve 
fleksibilnost gradske uprave, njezinih djelatnica i 
gradonačelnika. 

Smatram da je gradska uprava u mnogo čemu 
pridonijela lakšem razvoju našeg poduzeća, koliko 
povoljnim uvjetima izgradnje nove proizvodne hale, 
skladišta i ureda u poslovnoj zoni Dravska, toliko 
time što je poslovna zona smještena i organizirana 
tako da omogućava nama i našim kupcima lakši 
rad i pristupačnost.

Položaj našeg poslovnog objekta 
povoljan je s jedne strane zato što se 
nalazi blizu centra grada, a s druge strane 
dovoljno je udaljen od privatnih kuća 
tako da ne ometa život građana. 

Podržavamo ideju što je poslovna zona Dravska 
organizirana na taj način da se na određenom 
prostoru nalaze proizvodnja i prodaja poduzeća 
raznih grana te predstavlja mjesto gdje će pojedinci 
moći zadovoljiti razne interese. 

Horvat Stjepan:
“Poduzeće Vrh se bavi vodoinstalaterskim 
radovima. To uključuje instalacije vodovoda, 
kanalizacije, sanitarije i nekih dijelova odvodnje 
krova, za što ima licencu. Zapošljavamo 15 
ljudi, a planiramo ih zaposliti još nekoliko. Jedini 
nam je problem što trenutno na birou nema 
vodoinstalatera, a upravo nam ta struka najviše 
treba.  
Radili smo na projektima koprivničke 
bolnice, gimnazije i pročistača, te na 
izgradnji novog Pevecovog centra i na 
proširenju Podravkine tvornice dječje 
hrane.
Za Dravsku smo se odlučili zato jer nam je prošlu 
godinu ova lokacija izgledala kao jedino rješenje. 
Trebao nam je prostor gdje možemo doći na posao, 
parkiralište, te prostor gdje možemo skladištiti 
robu za objekte. Radio sam kod kuće dokle sam 
mogao, ali onda se dođe do granice kad se treba 
još proširiti i to je to - sada smo u poslovnoj zoni 
Dravska.

Prilikom izgradnje hale nisam imao nikakvih 
problema, sve mi je riješila pročelnica upravnog 
odjela za financije i poduzetništvo u gradskoj 
upravi. Dobio sam pomoć oko kupovine gradilišta i 
kredit za izgradnju, a u Centru za poduzetništvo su 
mi napravili poslovni plan.

U principu sam mislio da ćemo sve moći sami 
napraviti, no vidjeli smo da to tako neće ići pa 
smo uzeli kredit od Grada. Priznajem da nas je 
investicija malo iznenadila pa nas košta više nego 
je bilo planirano, procjena je bila oko 1,2 mil kn, a 
potrošeno je preko 2 mil. Oko dimenzija hale sam 
se rukovodio savjetom iskusnih poduzetnika koji su 
mi rekli da izgradim duplo veću nego što mislim da 
mi treba - tako sam i napravio i vidim da je to bio 
pametan potez. 

Osobno smatram da bi trebalo više pomagati 
mladim poduzetnicima početnicima. Mi stariji ćemo 
se nekako snaći, ali početnicima su prve tri godine 
najkritičnije i treba ih podržati da uspiju.”

Poduzetništvo

POSLOVNE ZONE 
DRAVSKA I RADNIČKA

AUTOZUBAK - NOVA RADNA 
MJESTA ZA KOPRIVNICU
Nekoliko tjedana nakon spektakularnog otvorenja prodajnog salona automobila AUTOZUBAK 
u Koprivnici, razgovarali smo s gospodinom Zubakom, predsjednikom nadzornog odbora 
Autozubak d.o.o.

VRH d.o.o. - PLANIRAMO 
ZAPOSLITU JOŠ NEKOLIKO 
LJUDI

LIGO d.o.o. - POVOLJNI 
UVJETI GRADNJE U 
DRAVSKOJ



19 KoprivniËki Godiπnjak
Informativni bilten Grada Koprivnice

Danijel Stančir
P: Možete li nam objasniti vašu djelatnost? 
O: Bavimo se prodajom građevinskih strojeva, 
iznamljivanjem građevinskih strojeva i 
iznamljivanjem objekata koje iznajmljujemo 
Drydenu.

P: Kada ste se preselili u Dravsku i gdje ste radili 
prije toga?
O: Prije toga sam radio u Kunovec Bregu gdje sam 
imao prijavljen obrt, a tu sam počeo prije dvije 
godine. 

P: Zašto ste se odlučili za Dravsku?
O: Grad mi je ponudio gradilište u 
Dravskoj i vidio sam da tu ima budućnosti 
u industrijskoj zoni i počeo sam tu raditi. Dobio 
sam dobre ponude od Grada Koprivnice tako da 

sam uspio to sve skupa završiti.
P: Kako se Vaša selidba odrazila na poslovanje. 
Možete li reči da sada bolje poslujete?
O: U svakom slučaju bolje poslujemo, međutim, 
dosta radova koje smo započeli nismo još dovršili. 
Još se izgrađuje kafić i kancelarije na katu ove 
zgrade. 

P: U kojoj mjeri Vam je prilikom izdavanja i 
sređivanja dokumentacije pomogla gradska uprava?
O: Počelo je od papira, a završilo sa sređivanjem 
kredita. Tu sam imao jako puno pomoći od Grada 
Koprivnice inače ne bih nikada ni uspio to sve 
završiti. 

P: Znači da nigdje niste imali nikakav problem?
O: Bilo je problema ali ne nekih većih koji se ne bi 
mogli riješiti.

Denis Zdelar:
“Dryden, ili uskoro Dryden Auto Hrvatska. Auto Hrvatska je firma koja je kod nas prisutna već 56 godina. Dryden 
je ušao u mrežu Auto Hrvatske sa svojim lancem autoservisa, imamo servise na 20 lokacija u cijeloj Hrvatskoj. 
Specijalisti smo za gume i imamo 450 zaposlenih. Cilj nam, osim prodaje i montaže guma, i je razvijati naše brze 
servise koji se mogu na autu napraviti unutar sat vremena.

Što se tiče prostora i lokacije još moramo malo sačekati da poduzetnička zona zaživi jer je to 
još veliko gradilište. Lokacija je dobra, centar grada samo moramo pričekati da nas ljudi nađu 
i prepoznaju naše kvalitete i naravno, postanu naši kupci. 

Uglavnom pokrivamo dobar dio tržišta i poljoprivrednim programom. Ova poslovnica pokriva Križevce, Đurđevac 
zapravo ovaj dio Podravine.

U Koprivnici imamo 5 zaposlenih i interesantno je da naši servisi rade od 8 do 20h. 

Gradske i županijske službe su nam išle na ruku pa su nam sve dozvole koje mi moramo osigurati brzo riješile, kao 
i priključke jer su uzeli u obzir da zapošljavamo ljude. Imamo mlade ljude zaposlene koji su vrlo svestrani. Idu na 
edukacije i seminare pa su stalno u tijeku s najnovijih dostignućima.”

STANČIR 
- BOLJE 
POSLUJEM U 
DRAVSKOJ

DRYDEN - 
BRZO RIJEŠENE 
DOZVOLE

Pripremili: Valentina Papić
Neven Šalamon
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Program javnih 
potreba u 
predškolskom odgoju i 
naobrazbi
Kako Socijalni program tako se i drugi utvrđeni 
programi javnih potreba u društvenim djelatnostima 
izvršavaju sukladno odlukama Gradskog vijeća i 
zaključcima Gradskog poglavarstva.
Grad Koprivnica sufinancira  redovnu djelatnost 
predškolskog odgoja i naobrazbe u četiri dječja vrtića: 

• Dječji vrtić “Tratinčica” - gradski dječji vrtić 
- jaslice - 166 djece
- vrtić - 589 djece    

• Dječji vrtić “Smiješak” - privatni dječji vrtić  - 78 djece
• Dječji vrtić Svetog Josipa - vjerski dj. vrtić - 39 djece
• Dječji vrtić pri COOR “Podravsko sunce” - 11 djece

UKUPNO (stanje listopad 2006.): 883 djece

U Gradskom proračunu za 2006. godinu, za namirenje 
troškova redovne djelatnost predškolskog odgoja i 
naobrazbe Grada Koprivnice, ukupno je planirano 
9.205.000,00 kn od čega za potrebe Dječjeg vrtića 
“Tratinčica” 8.100.000,00 kn.
Program javnih potreba u školstvu
Grad Koprivnica uspješno prati i financira 
decentralizirane funkcije osnovnog školstva i to 
značajno iznad utvrđenog minimalnog standarda.
Namiruju se materijalni troškovi škola, troškovi prijevoza 
za više od 1.167 učenika, troškovi investicijskog 
održavanja, nabava opreme i pomagala, škola plivanja, 
rad grupa slobodnih aktivnosti te troškovi školskih 
natjecanja, kako slijedi:

Najznačajnije investicije u osnovnom školstvu u 2006. 
godini:
• Izrada projektne dokumentacije za izgradnju školske 
sportske dvorane matične škole OŠ “Antun Nemčić 
Gostovinski”,
• nabava opreme, nastavnih sredstava i pomagala u 
svim gradskim školama,  
•  zamjena stolarije na školskim objektima,
•  održavanje podova i zidnih površina. 

Iako Grad Koprivnica nema nikakvih zakonskih obveza 
u sufinanciranju srednjeg školstva, svake se godine iz 
Gradskog proračuna ulaže u koprivničke srednje škole 
(Gimnaziju “Fran Galović”, Srednju školu i Obrtničku 
školu) više od 120.000,00 kn, prvenstveno u rad s 
nadarenim učenicima i nabavu opreme.
 
a) STIPENDIRANJE STUDENATA DEFICITARNIH STRUKA
Pravo na studentske stipendije Grada Koprivnice 
ostvarivali su studenti deficitarnih struka s područja 
Koprivničko-križevačke županije koji su nakon završetka 
studija dužni raditi na području Grada Koprivnice ako 
postoji potreba zaposlenja u struci, najmanje dvostruko 
od vremena stipendiranja.
Lista reda prvenstva za izbor studenata deficitarnih 
struka, korisnika stipendije Grada Koprivnice izrađuje 
se temeljem kriterija: godina obrazovanja, uspjeh u 
prethodnom obrazovanju, mjesto boravka, prihod 
po članu domaćinstva i nadareni studenti odnosno 
nadareni učenici (za prvu godinu studija).

b) STIPENDIRANJE STUDENATA I UČENIKA RAZNIH 
STRUKA
Prednost kod ostvarivanja prava na studentsku i 

učeničku stipendiju Grada Koprivnice ostvarivali 
su studenti i učenici boljeg uspjeha u prethodnom 
obrazovanju i lošijih materijalnih mogućnosti.

c) STIPENDIRANJE SUKLADNO DODATNIM 
KRITERIJIMA 
Temeljem Pravilnika, dodatne bodove kod traženja 
studentskih i učeničkih stipendija mogu ostvariti: 
osobe s invaliditetom, djeca poginulih, zatočenih i 
nestalih hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata, djeca 
hrvatskih ratnih vojnih invalida iz Domovinskog rata te 
djeca samohranih roditelja.

Program javnih 
potreba u kulturi
U Proračunu Grada Koprivnice, za namirenje troškova 
redovne kulturne djelatnosti, participiraju ustanove 
kulture, kojima je osnivač Grad Koprivnica:

• Muzej grada Koprivnice - 1.421.000,00 kn
• Knjižnica i čitaonica “Fran Galović” - 2.351.000,00 kn
• Pučko otvoreno učilište - 1.258.800,00 kn

UKUPNO: 5.030.800,00 kn
         
Programi javnih potreba u kulturi sufinanciraju se 
sredstvima Proračuna Grada Koprivnice, sukladno 
Zakonu o financiranju javnih potreba u kulturi, 
a obuhvaćaju kulturne djelatnosti, programe i 
manifestacije od interesa za Grad Koprivnicu.

Program javnih 
potreba u sportu
Program javnih potreba u sportu financira se preko 
Zajednice športskih udruga Grada Koprivnice u koju 
je udruženo 58 sportskih klubova s područja Grada 
Koprivnice čije aktivnosti su sufinancirane sukladno 
utvrđenim kriterijima.

Socijalni program
Tijekom posljednjih godinu dana Grad Koprivnica je iz 
svoga Proračuna izdvojio značajna sredstva za potporu 
građanima koji nisu bili u mogućnosti sami podmirivati 
osnovne potrebe.
Sukladno Odluci o socijalnom zbrinjavanju građana 
Grada Koprivnice i Pravilniku o odobrenju jednokratnih 
pomoći građanima Grada Koprivnice pomaže se u 
podmirenju troškova stanovanja, prehrane, odgoja i 
obrazovanja djece i mladeži, pomoći i njege u kući, 
liječenja, pogrebnih troškova.

Za subvencioniranje troškova odgoja i obrazovanja 
djece i mladeži iz Proračuna Grada Koprivnice 
izdvojeno je 617.844,99 kn, a 47 učenika i 4 studenta 
koriste stipendiju Grada Koprivnice sukladno Odluci o 
socijalnom zbrinjavanju građana Grada Koprivnice.
U skladu sa zakonom o pravima hrvatskih branitelja iz 
Domovinskog rata i članova njihovih obitelji, stradalnici 
Domovinskog rata oslobođeni su plaćanja troškova 
priključenja na gradsku infrastrukturu i dijela troškova 
kupovine građevinskog zemljišta za izgradnju obiteljske 
kuće. Tijekom posljednjih godinu dana za obitelji 6 
stradalnika Domovinskog rata odobreno je 81.947,74 
kn.
Pravilnikom o ostvarivanju prava na pomoć Grada 
Koprivnice za opremu novorođenog djeteta, Grad 
Koprivnica daruje roditelje za svako novorođeno dijete 
novčanim darom od 1.000,00 kn, za što je u posljednjih 

dvanaest mjeseci izdvojeno 309.000,00 kn.
898 umirovljenika, čija je mirovina za listopad 
2005.g. bila manja od 1.250,00 kn, darivano je već 
tradicionalnom “Božićnicom” u iznosu od 150,00 
kn, u suradnji s Udrugom umirovljenika Koprivnica. U 
suradnji s Udrugom “Koprivnički krug djece i mladeži” 
Koprivnica, Grad je, povodom Božićnih blagdana, 
prigodnim darovima u vrijednosti od 300,00 kn, 
darivao i 689 djece umirovljenika, poljoprivrednika, 
nezaposlenih osoba, prognanika i izbjeglica, te djece 
smještene u udomiteljskim obiteljima na području 
Grada Koprivnice. 
Tijekom posljednjih godinu dana, a sukladno Strategiji 
jedinstvene politike za osobe s invaliditetom Grada 
Koprivnice za razdoblje od 2005. do 2007. godine, u 
suradnji s udrugama za rad s osobama s invaliditetom, 
ustrojen je Registar osoba s invaliditetom za područje 
Grada Koprivnice.

Upravni odjel za društvene djelatnosti

I DALJE JAK SOCIJALNI PROGRAM I 
ULAGANJE U RAZVOJ ŠKOLSTVA

OSNOVNA ŠKOLA

OŠ “Antun Nemčić Gostovinski”
OŠ “Braća Radić”
OŠ “Ðuro Ester”

COOR “Podravsko sunce”
OG© “Fortunat Pintarić”

UKUPNO

BROJ
UČENIKA

876
1.243

874
71

146
3 210

BROJ
RAZRED.
ODJELA

36
53
35
10
10

144

REDOVNI
MATERIJALNI

TROŠKOVI

914.850,00
1.872.850,00
1.336.600,00

369.050,00
160.000,00

4.680.350,00

KAPITALNE INV.
I INVESTICIJSKO

ODRŽAVANJE

820.050,00
759.000,00
192.000,00
131.000,00
28.000,00

1.930.050,00

SLOBODNE 
AKTIVNOSTI

I ŠK. NATJ.

120.400,00
131.100,00
90.700,00
55.500,00

397.700,00

UKUPNI 
TROŠKOVI

1.855.300,00
2.762.950,00
1.619.300,00

582.550,00
188.000,00

7.008.100,00

Mladen Antolić 
foto: Upravni odjel za
društvene djelatnosti,

Služba Ureda grada
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Drage moje sugrađanke i sugrađani,

Prije svega kao Koprivničanec, a potom 
predsjednik Uprave Belupa želim vam čestitati 
650. obljetnicu našega grada. Iznimno sam 
ponosan na grad u kojem sam se rodio, u 
kojem živim i radim, a prije svega na činjenicu 
kako Koprivnica ima uspješnu tvrtku kakav je 
naš Belupo.
Drago mi je da se Belupo razvija i raste, te može 
biti i jest društveno odgovorna tvrtka. Podsjetit 
ću vas kako smo uveli tradiciju da našim 
sugrađanima omogućimo klizanje na središnjem 
gradskom trgu u zimskim mjesecima, a uvidjevši 
kakvu je to radost izmamilo na lica brojne 
djece, roditelja, pa čak i umirovljenika i da ne 

nabrajam dalje… zadovoljniji sam i sretniji što 
će tako biti i ove godine.
S ponosom ističem kako mnogo ulažemo u 
unapređenje zdravlja ljudi, pa su mnoge naše 
donacije svake godine usmjerene koprivničkoj 
Općoj bolnici “Dr. Tomislav Bardek“, te u druge 
zdravstvene ustanove. Društvenu odgovornost 
potvrđujemo i aktivnim sudjelovanjem u 
sportu, kao sponzor koprivničkog nogometnog 
prvoligaša „Slaven Belupa“. Nisu zanemarivi 
niti naši doprinosi kulturi. Spomenut ću kako 
redovito podupiremo kulturne projekte, ali se 
odazivamo i na razne humanitarne akcije ili pak, 
udovoljavamo na zamolbe koprivničkih udruga. 
Drugim riječima, potpuno smo senzibilizirani sa 
sredinom u kojoj živimo radimo i rastemo.

Belupo ove godine, baš kao i Koprivnica 
slavi jubilej - 35 godina uspješnoga rada. 
Izazovi poslovnoga okruženja unaprjeđuju 
nas i motiviraju da budemo još bolja hrvatska 
farmaceutska tvrtka i dobro se nosimo s 
konkurencijom. Zasad smo u tome uspijevali. 

Očekujem da takav primjer slijedi i naš 
grad, te se razvija i raste onako kako 
Koprivničanci to zaslužuju i žele.

Koristim ovu prigodu da vam osobno, te u ime 
svih vrijednih Belupovaca čestitam Dan grada i 
650. obljetnicu Koprivnice.

Stanislav Biondić, 
predsjednik Uprave Belupa

Poštovane Koprivničanke i Koprivničanci,

pripalo mi je zadovoljstvo da vam i ove godine, sada već tradicionalno, zaželim sve najbolje povodom Dana našega grada.
Podravka i Koprivnica nerazdvojivo su vezani u svom životu i razvoju.  
Kao čovjek koji je veći dio života proveo van Koprivnice, uvijek sam se divio gradu u kojem je stvoren najbolji hrvatski proizvod. Pomalo ljubomorno 
u domovini, a s ponosom u inozemstvu, pratio sam uspjehe Podravke tvrtke, Podravke rukometa, Podravke kulturne i umjetničke mecene... Podravke 
rođene u Koprivnici, gradu ambicioznih i radinih ljudi koji i danas stvaraju, a sigurno će to i sutra, bolje i više od drugih.
U ime Podravke i svih njezinih zaposlenika od srca vam želim sve najbolje povodom Dana grada Koprivnice, uz želju da se uspješna prožetost i 
kvalitetna suradnja između Koprivnice i Podravke nastavi još dugi niz godina.

Darko Marinac
Predsjednik Uprave Podravke

Svim žiteljima Koprivnice srdačne čestitke uz  
Dan grada.
Svečanostima i manifestacijama, u ovu toplu 
i blagu jesen obilježit ćemo zajedno, sva 
postignuća i  rezultate u gospodarskom, 
kulturnom, sportskom i društvenom razvoju 
Grada u protekloj godini.
Radom gradskih službi, kulturnih, prosvjetnih 
i ostalih ustanova i pojedinaca, uz podršku  
građana Koprivnice ostvareni su značajni 
projekti. Njihovim završetkom, već sada, ili 
kada budu u potpunosti dovršeni, kvaliteta 
života Koprivničanaca postaje još raznovrsnija. 
Otvaranjem gradskih bazena, mladima i ne 
samo njima, dostupna  je još jedna izuzetna 
mogućnost provođenja slobodnog vremena i 
bavljenja sportom te prihvatljiviji način vođenja 
zdravog života.  
Kvaliteti života svakog pojedinaca, Grada 
u cjelini, ali i okolnih naselja zasigurno će 
doprinijeti i dovršetak izgradnje pročistača 
otpadnih voda.

Grad Koprivnica i Koprivničko-križevačka 
županija  zajedničkim su naporima, uz podršku 
Vlade Republike Hrvatske krenuli u izgradnju  
nove gimnazije i sportske dvorane po modelu 
JPP. Slijedeće godine kada ova velika investicija 
bude gotova nove generacije gimnazijalaca 
učit će i stjecati nova znanja i sposobnosti 
i prostorima i okruženju primjerenim 21. 
stoljeću.
Koprivnica, kao najveće i najjače, gospodarsko 
i administrativno središte Koprivničko-
križevačke županije svake se godine sve više 
razvija u grad po mjeri čovjeka i to putem 
raznih programa koji su prepoznati, ocjenjeni i 
nagrađeni i izvan granica Hrvatske. Dugoročna 
strategija i promišljanje o znanosti kao 
najvažnijem pokretaču gospodarskog, ali i 
cjelokupnog  razvoja, rezultirali su da postane 
novi, mladi sveučilišni centar u kojemu se 
školuju ne samo studenti iz naše Županije već 
dolaze iz svih dijelova lijepe naše. 
Izgradnjom komunalne infrastrukture, 

uređenjem gradskih prometnica, parkova  i 
zelenih površina Koprivnica je postala jedan 
od najljepših gradova u Hrvatskoj i primjer 
ostalim gradovima i općinama iz bližeg i daljeg 
okruženja. 
Suradnjom gradskih i županijskih vlasti 
podižu se materijalni uvjeti rada u školama i 
zdravstvenim ustanovama, a Koprivnica daje 
svoj doprinos u rješavanju važnih pitanja i 
problema od poboljšanja kvalitete zdravstvene 
zaštite do rješavanja nedostatka školskog 
prostora...

Na kraju svim građanima Koprivnice 
čestitam Dan grada i želim postignuće 
osobne sreće i zadovoljstva te miran i 
kvalitetan život u svakom dijelu grada 
i gradskih naselja.

S poštovanjem,
Josip Friščić

Župan Koprivničko-križevačke županije

Činjenica što sam stranac i pišem ovaj članak gradu Koprivnici za rođendan, 
istodobno mi predstavlja i veliku čast i veliki izazov. Čast, zato što mi daje još veći 
osjećaj pripadnosti gradu, a veliki izazov zbog činjenice što vidim samo površinu 
onoga što se zbiva u našem gradu, i nemam želju politizirati, niti biti ravnodušan. 
S druge strane, uvijek mogu biti ispričan: “On je samo starnac - on nas ne 
razumije i ne zna što se uistinu događa u Koprivnici”. Stoga, dragi čitatelji, sretan 
sam ukoliko se slažete sa mnom - ukoliko se ne slažete, oprostite mi, jer ja sam 
samo stranac. 

Kao što se ponekad brinem za budućnost moje djece koji su sada tinejdžeri, tako 
se i povremeno brinem kako će izgledati Koprivnica kada bude starija. Ali budući 
da sam optimist vrlo brzo zamijenim svoje strahove i brige, nadom i vjerom u 
oba slučaja. Moja nada i vjera za Koprivnicu temelje se na svim kvalitetama i 
snagama koje Koprivnica posjeduje, iako ih ne koristi baš često. Koprivnica mora 
svoju svijetlu budućnost pronaći upravo u tim svojim prednostima.  
Što za mene znači Koprivnica i koje su njene prednosti? 
Koprivnica je ocean prilika! A sve se upravo temelji na njenoj snazi 
što je nevjerojatno zelena u svim pogledima (ne samo brandovi piva), što 
je nevjerojatno umjetnička i kreativna u svim pogledima te što je daleko od 
zagađenog i prometom zakrčenog glavnog grada. 
Kada smo u Carlsberg Croatia (znate, ona zelena kompanija malo izvan grada) 
prije nekih četiri godine započeli podržavati zajednicu kroz usmjerenost prema 
okolišu i umjetnosti, to je bilo stoga što smo željeli podržati prednosti ovoga 
grada. Prednosti koje ne podržavaju mnogi. Osjetili smo da u tim područjima 
zaista možemo napraviti razliku. Prirodno, tu vrst podrške smo također započeli 
zato što u našem poslovanju toliko ovisimo o zdravom i zelenom okolišu. Bez 
zelenog okoliša nema piva - zamislite! A umjetnost zato što u njoj postoji toliko 
života i stvaralaštva. Umjetničko stvaranje je trag nečeg živog. 

Zašto ne bi bismo zajednički stvorili viziju našeg voljenog grada koja bi glasila: 
Želimo stvoriti najzeleniji, najstvaralačkiji i najživlji grad u 
Hrvatskoj! 

Dragi stanovnici Koprivnice, oprostite mi na malo sanjarenja, no pokušajte me 
slijediti na putovanju do Koprivnice deset godina od sada, s pretpostavkom da 
smo svi ispunili našu viziju za naš grad. 
Predgrađa su nastanjena ogromnim brojem umjetnika iz čitave Europe. Neki 
od njih došli su samo na mjesec dana; drugi ostaju godinama u posebno 
dizajniranim starim i novim kućama u kojima mogu biti kreativni. Stvorene slike, 
skulpture i instalacije predstavljene su na izložbama diljem Europe, i prenose 
osobita otvorena prostranstva i poseban sjaj ovog područja. Središte za sve 
stvaralačke umove i turiste, a ljubitelji umjetnosti dolaze nam u hodočašća 
kako bi vidjeli i doživjeli ovu živuću i kreativnu sredinu. Stvaralački umovi 
čekaju u redu kako bi tu poslovali, svi žele doći ovdje. 80 posto najpoznatijih 
marketinških agencija već su ovdje osnovane, a područje je širom poznato po 
svojoj produktivnosti. 
Područje je poznato po velikom broju vjetrenjača, solarnih ploča, bioplinu, 
pogonima za proizvodnju suncokretovog ulja, no i uređaja za ponovnu uporabu 
otpadne vode. Svi su upoznati s visokokvalitetnim papirom koji se proizvodi 
u Koprivnici, a koji je baziran na već korištenom papiru. Grad je pun bicikala-
taxija, dok su parkirališta poluprazna jer se ljudi više koriste biciklima negoli 
automobilima. Žarkozelena kopriva upotrebljava se kao izvrstan dodatak jelima, 
a služi i kao simbol grada koji je samodostatan sa svojom temeljnom hranom i 
energijom. Koprivnica je jedini grad u Hrvatskoj gdje ljudi ostvaruju niži porez 
ukoliko koriste bicikl za prijevoz na posao!
Ljudi imaju problema pronaći kuću ovdje jer se ne prodaju ili su pak preskupe 
- priliv ljudi je ogroman - svi žele živjeti u Koprivnici i njenoj okolici zato što 
je to najčišće i najzdravije područje koje možete pronaći u Hrvatskoj. To je 
idealno mjesto za odgajanje zdrave djece. Biokemijske kompanije, kompanije 
za istraživanje i razvoj, prehrambeni stručnjaci hrle kako bi se nastanili ovdje, a 
studenti iz cijele Europe bore se kako bi pohađali sveučilište u Koprivnici zato 
što je to mjesto poznato po svojem značajnom napretku. Ukoliko posjedujete 
diplomu sveučilišta u Koprivnici - Zelene doline Europe, sigurno je da ćete se 
zaposliti u bilo kojoj vodećoj kompaniji koja se bavi hranom i ekologijom, bilo 
gdje u Europi. Grad je bogat i, zahvaljujući svojoj popularnosti, u deset se godina 
uspio prostorno udvostručiti.  

I, tada se budim! Koprivnica je još uvijek tinejdžer, još uvijek pokušavajući 
pronaći sebe i svoje prednosti, isprobavajući pomalo od svega. Pomišljam na 
slavnog pjesnika Piet Heina koji je napisao: 

Pesimisti se teško bore,
oni vjeruju u suprotno od onoga čemu se nadaju.
Ti optimisti od čijih života svi mi živimo,
ljudi su koji se usude nadati za ono što vjeruju.

Draga, prekrasna Koprivnico: sretan ti rođendan!
Jorn Pedersen

direktor Carlsberg Croatia

ČESTITKE KOPRIVNIČKIH UGLEDNIKA

Koprivnica za primjer

Grad ambicioznih i radnih ljudi

Razvoj kakav građani zaslužuju

Koprivnica:
ocean prilika
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ŽIVJETI U KOPRIVNICI

Jadranka Jakopanec
Jako sam zadovoljna gradom. Često 
se organiziraju razna događanja i 
manifestacije, od Podravskih motiva 
pa do najnovijeg renesansnog festiva-
la. Nađe se za svakog po nešto. Sviđa 
mi se što je Koprivnica zbilja čist grad. 
Uređeno je sve od zelenih površina, 
trgova, pa do biciklističkih i pješačkih 
staza. Otvaranje bazena me posebno 
raduje jer ipak su Koprivničanci na-
viknuti da imaju svoje kupalište još 
od stare Šoderice.

Dubravka Radišić-Meglaj
Mislim da je Koprivnica jako dobro 
pokrivena na području ponude robe 
široke potrošnje, a da nam nedostaje 
drugih roba usluga. Iako je u sa-
mom gradu infrastruktura odlična, 
cestovna povezanost sa Zagrebom 
i Osijekom bi mogla biti bolja. Jako 
mi se sviđa što su zelene površine li-
jepo uređene. Posebno bih pohvalila 
uređenje pročelja uze gradske jezgre 
i Basaričekovu ulicu.

Matea Jakupić
Grad je super, čist je i ima puno 
biciklističkih staza pa se možemo 
sigurno voziti na biciklima. Bazen 
je odličan, jako je moderan. Zimi je 
super klizalište, a ljeti park koji super 
izgleda.  

Matija Laljek
Životom u Koprivnici sam zadovoljan. 
Mislim da životni standard 
Koprivničanaca stalno raste. Posebno 
sam sretan zbog dovršetka bazena jer 
je već bilo i vrijeme da ga imamo. Osim 
što postajemo biciklistički grad s puno 
staza, mislim da nam se jako poboljšala 
i rasvjeta u gradu. Izgradnja gimnazije 
je za svaku pohvalu, a pogotovo jer 
će sada učenici srednje škole moći 
kvalitetnije odrađivati nastavu i u smislu 
prostora za razrede ali i radi mogućnosti 
da se opreme novi praktikumi. Također 
bih posebno istaknuo Dom mladih 
gdje su stalno u tijeku neke aktivnosti, 
a može se koristiti i Internet.

Goran Volf
Svake godine je sve bolje i bolje. 
Ceste su super uređene, počevši od 
nogostupa i biciklističkih staza pa 
do izgradnje kružnih tokova koji su 
znatno doprinijeli smanjenju gužve na 
određenim mjestima u gradu. Raduje 
je me što je na stadionu postavljena 
nova trava na terenima, a još bi bilo 
bolje da se cijeli stadion dovrši.

Bojan Patrčević
Dobro je, bazen je svakako proširio po-
nudu sadržaja, a posebno mi se sviđa 
mogućnost noćnog kupanja. Koliko 
čujem, postoji inicijativa za sveučilišni 
kampus koji bi za Koprivnicu puno 
značio. Ako se kampus i ne ostvari, 
bilo bi dobro da sadašnje veleučilište 
uvede još neke smjerove.   

Vedran Bači
Koprivnica je lijep grad. Nema 
pretjeranih gužvi i nekako mi se 
čini da je ugodniji za život od nekih 
većih gradova. Dovršenje bazena je 
svakako najvažniji događaj u ovoj 
godini, nadam se da bude dobro 
poslovao. Bilo bi svakako dobro da se 
dovrši stadion.

Zlata Radmanić
Kvaliteta života u Koprivnici se 
poboljšava. Počevši od infrastrukture 
koja se i proširuje i obnavlja, pa sve 
do dolazaka novih trgovačkih lanaca. 
Ove godine najznačajniji događaj 
je svakako otvaranje bazena. Bilo bi 
dobro da se otvori još radnih mjesta. 

Antonio Grgić
Jako sam zadovoljan kvalitetom života 
u gradu, a pogotovo sa dovršetkom 
izgradnje bazena. Ovogodišnje 
klizalište me se jako dojmilo pošto je 
bilo povezano sa radom vrtića te su 
djeca dobila priliku organizirano učiti 
klizati. Volio bih da se takva suradnja 
nastavi i na gradskim bazenima. 

Vesna Carek
Gradski bazen je kvalitetu života 
svakako digao na višu razinu, ali i 
općenito mislim da je u Koprivnici 
super. Za jedan mali grad zbilja se 
puno radi. Stalno se poboljšavaju 
nogostupi, grade se biciklističke 
staze, a bazen i nova gimnazija 
su nam pokazatelji da niti većih 
investicija ne nedostaje. 

Danijel Kordina
Jako je dobro. Grad je pun zelenila i 
nema prevelike gužve. Bazen će dobro 
doći svakom sportašu jer plivanjem 
vježbamo sve dijelove tijela a i znatno 
se dobiva na kondiciji. Svakako je 
za pohvaliti početak gradnje nove 
gimnazije što mene raduje jer to znači 
da će biti još jedna dvorana više u 
gradu. 

Mirko Polančec
Koprivnica je zanimljiv grad. Stara 
infrastruktura se stalno obnavlja a 
istovremeno se uvijek gradi nešto 
novo. Bazeni su zbilja super i mislim 
da je dobro za mlade da imaju mjesto 
gdje se mogu družiti a da to nije 
kafić.

Natalija Marinković
Jako sam zadovoljna kvalitetom života 
u gradu, a posebno s dovršetkom 
bazena. Grad je poprilično razvijen 
za rekreaciju, a tome pridonosi i 
uređenost biciklističkih staza. Nadam 
se da će se grad nastaviti razvijat 
ovim tempom i da će uspjeti privući 
nove kompanije te da će se otvoriti 
nova radna mjesta.

Mladen Lazarević
Zadovoljan sam životom u Koprivnici. 
Jako ugodan grad, bez prevelikih 
gužvi i pun zelenila. Nadam se da 
će projekt gradski bicikl zaživjeti u 
cijelosti pošto je Koprivnica grad u 
kojem se svugdje može biciklom po 
uređenim biciklističkim stazama. 
Svakako bi trebalo natkriti stadion da 
ne stoji ovakav. Nadam se da će se 
uspješno vođenje grada nastaviti i u 
budućnosti.

Tibor Kasaš
Super je. Ima puno uređenih igrališta 
za više sportova. Biciklističke staze 
su svuda, a posebno me razveselio 
bazen. Nadam se da bude sagrađen 
i jedan vanjski, još veći od ovog 
unutra.

Diana Čevis
Grad je prelijep. Ima puno zanimljivih 
manifestacija kao što su bili Stari 
zanati. Ove godine je bilo dobro na 
klizalištu a sad imamo i bazen koji mi 
je super. 

Mimoza Tatari
Zadovoljna sam, vidi se da grad stalno 
ide prema naprijed. Ceste su nam 
super uređene, ima puno biciklističkih 
staza i nogostupa. Najvažniji događaj 
u ovoj godini mi je otvaranje bazena. 

Martina Dragošević
Relativno sam zadovoljna, ali uvijek 
može biti bolje. Trebalo bi dovršiti 
stadion jer ovakav na pola dovršen 
nema smisla. Lijepo je što smo nakon 
godina čekanja napokon dobili 
bazen. 

Iva Šalamon
Lijepo je u Koprivnici. Klizalište je 
super zimi, a u proljeće i ljeto grad je 
pun zelenila. Sviđa mi se što se više 
puta godišnje održavaju manifestacije 
na kojima se okupi velik broj ljudi.

Hrvoje Kamenečki
Odlično je u Koprivnici. Skoro pa i 
nema kriminala, a biciklom se može u 
sve dijelove grada i to po biciklističkim 
stazama. Bazen je napokon završen. 
Nadam se da će se otvoriti još koji 
fakultet. 

Denis Dušić
U Koprivnici mi je odlično. Svako 
malo je nekakvo događanje u gradu, 
kao na primjer renesansni festival, 
gdje je svatko super odglumio svoju 
ulogu.

Marija Nježić
Sviđa mi se u gradu. Mislim da ima 
puno aktivnosti za mlade, a tu je 
početak gradnje nove gimnazije. 
Bazen je odličan i nadam se da će na 
Cerinama još štošta izrasti. Mogao 
bi se otvoriti još koji lokal koji bi bio 
primjereniji malo starijim građanima. 
Posebno bih istaknula Festival 50+ 
koji se održao u Domu za stare i 
nemoćne, a na kojem su sudjelovali 
ljudi iz cijele Hrvatske.

Velika anketa građana

Jelena Sitar
Mislim da je Koprivnica lijep i ugodan 
grad. Posebno bih istaknula rad Doma 
mladih u kojem se često održavaju 
koncerti a gotovo svakodnevno su 
organizirane razne radionice za mlade. 
Bazen je bio i više nego potreban 
Koprivnici, a sad ga napokon imamo. 
Bilo bi dobro da se češće održavaju 
koncerti.

Josip Kovačić
Život u Koprivnici je gotovo kao 
život po mjeri čovjeka. Puno je 
zelenila i općenita uređenost grada 
je na visokoj razini. Još bi se moglo 
poraditi na kulturnim događajima. U 
svakom slučaju, ovogodišnji najvažniji 
događaj je otvaranje bazena. 

Pripremio: Neven Šalamon
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Na prvi spomen imena Koprivnice možda će se netko 
zapitati - “Zašto uopće posjetiti ovaj grad”? Odgovor 
nije jednostavan. No pokušati ću ga napisati u jednoj 
rečenici. Ovaj grad vrijedi posjetiti jer je Koprivnica ne 
samo vjerojatno najljepši mali srednjoeuropski gradić 
nego i grad bicikla, sačuvanih starih obrta, renesanse, 
Vegete, juha, kulinarstva, bogate povijesti, športa, 
knjige, slikarstva i još mnogo čega, a njegovu najveću 
vrijednost čine srdačni, otvoreni, vrijedni i gotovo uvijek 
nasmijani ljudi. 

Koprivnica se nalazi na najpogodnijoj lokaciji za 
nastanak gradskog naselja, tj. na otcjeditoj terasi - 
kontaktu pobrđa Bilogore i Kalnika (Dugo brdo) s 
južne strane i močvarnih terena ravnice rijeke Drave 
(Podravine) sa sjeverne strane. Ona je iskoristila 
prednosti svojeg položaja i razvila niz funkcija za širu 
okolicu (prvenstveno obrt, trgovinu, upravu), pa se još u 
tijeku 13. stoljeća razvila u gradsko naselje. 
Ona od pamtivijeka predstavlja sjeverna vrata Republike 
Hrvatske prema Republici Mađarskoj. Njome su 
stoljećima prolazile prometnice i trgovački putovi 
iz današnjih prostora Poljske, Slovačke, Mađarske i 
Ukrajine, prema glavnom gradu Hrvatske - Zagrebu, i 
lukama Jadranskog mora. Prve tvrde ceste su izgrađene 
u 18. stoljeću, a željeznička pruga između glavnog 
grada Mađarske - Budimpešte i glavnog grada Hrvatske 
- Zagreba, je Podravinom prošla 1870. godine. 
Slobodni kraljevski grad - Koprivnica je ime dobila po 
istoimenom potoku koji se spominje od početka 13. 

stoljeća. Potoku su doseljeni Slaveni dali ime po biljci 
Koprivi, koje je u ranom i  razvijenom srednjem vijeku 
vjerojatno bilo u izobilju o ovom kraju.
Prvobitno koprivničko gradsko naselje se nalazilo 
u sklopu vlastelinstva, a od 4. studenoga 1356. 
od kralja Ludovika I. Anžuvinca dobiva povlastice 
“slobodnog, kraljevskog i glavnog grada”. Uspon 
koprivničkog gradskog naselja tijekom 14. stoljeća je 
moguće tražiti u jačanju trgovinskog prometa uzduž 
podravske magistrale pod utjecajem napredovanja 
grada Varaždina. Pri tome je Koprivnica imala prednost 
lokacije na transverzalnom odvojku prema jugu, tj. 
prema Zagrebu i dalje prema Jadranskom moru, ali i na 
sjever prema Ugarskoj.

Početkom 15. stoljeća grad je došao u privatne ruke, 
a oko 1547. Koprivnica se zahvaljujući Ferdinandu I. 
Habsburškog vraća u kraljevske ruke. Ona je u 16. i 17. 
stoljeću (i kasnije) zadržala status slobodnog kraljevskog 
grada. 

Za opstanak Hrvatske je bila važna izgradnje 
mnogobrojnih novih utvrda tijekom 16. stoljeća. 
Nove su utvrde imale široke zemljane bedeme, bile su 
prilagođene borbi topništvom te učinkovitije od starijih 
građenih za borbu hladnim oružjem. Ulaganja u gradnju 
novih utvrda i osuvremenjenja starih spasila su Hrvatsku 
u trenucima najjačih napada Osmanlija. Istovremeno je 
tijekom izgradnje renesansne utvrde (u drugoj polovici 
16. stoljeća), Koprivnica, postala središte generalata 

Slavonske vojne krajine (do 1595. godine). Koprivničke 
vojnike činili su mušketiri, arkebuziri, njemački vojnici, 
haramije i husari. Tada nastaje renesansni trg sa 
gradskom vijećnicom i zgradom vojnog zapovjedništva 
(danas Trg dr. Leandera Brozovića). To je bilo vrijeme 
formiranja koprivničkog renesansnog identiteta pa 
se stoga Koprivnicu, s pravom, smatra renesansnim 
gradom.

Pogranični grad 
Središte obrane od 
Osmanskog Carstva 
- Položaj na granici 
Hrvatsko-slavonskog 
kraljevstva i 
Osmanskog Carstva 
utjecao je na okoliš, 
gospodarske, 
društvene i 
demografske 
promjene te 
svakodnevni 
život. Zbog toga o 
Koprivnici možemo 
govoriti kao o 
pograničnom gradu. 
U 17. stoljeću je koprivnička utvrda po vojnoj snazi i 
brojnosti vojne posade bila najjače habsburško vojno 
uporište između Velike i Male Kapele te središnje 

Ugarske. U drugoj polovici 17. stoljeća Koprivnica 
je po ukupnom broju stanovnika, među slobodnim 
kraljevskim gradovima Hrvatsko-slavonskog kraljevstva, 
dijelila drugo i treće mjesto sa zagrebačkim Gradecom. 
Gospodarski razvoj se temeljio prvenstveno na jakoj 
trgovini. Koprivnica je tada odigrala ulogu sjevernih 
hrvatskih vratiju. 

Križišna uloga Koprivnice 
je došla do izražaja tek 
paralelno sa jačanjem 
koprivničkog gospodarstva 
od početka 17. stoljeća. 
Gospodarski uspon je jasno 
vidljiv od 1607. godine kada 
pouzdano znamo da u gradu 
djeluje ceh kovača, bravara, 
mačara, remenara, sedlara 
i zlatara. U isto vrijeme je 
vidljiva i pojačana trgovačka 
aktivnost mletačkih, 
njemačkih i domaćih trgovaca 
u Koprivnici. Gospodarsku 
obnovu je moguće pratiti 
i kasnije koja se u prvim 
desetljećima 17. stoljeća 
usporila tako da je grad tek 

1638. dobio pravo održavanja dva godišnja sajma. U 
Koprivnici je 1651. utemeljena malta (mitnica), a 1652. 
grad je dobio pravo trećeg godišnjeg sajma. U blizini 

VREMEPLOV KROZ KOPRIVNIČKU POVIJEST
U POVODU 650-TE OBLJETNICE SLOBODNOG I KRALJEVSKOG GRADA KOPRIVNICE

Ovaj grad vrijedi posjetiti jer je 
Koprivnica ne samo vjerojatno 
najljepši mali srednjoeuropski 

gradić nego i grad bicikla, 
sačuvanih starih obrta, renesanse, 
Vegete, juha, kulinarstva, bogate 
povijesti, športa, knjige, slikarstva 

i još mnogo čega, a njegovu 
najveću vrijednost čine srdačni, 

otvoreni, vrijedni i gotovo uvijek 
nasmijani ljudi.

650. GODINA
GRADA KOPRIVNICE
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grada, u susjednom trgovištu Drnju je 1660. osnovana 
tridesetnica (carinarnica), što govori o intenzitetu 
prometa i trgovine. 

Osnivanje novih cehova: čizmarskog 1673., mesarskog 
1697. i krojačkog ceha 1698. godine, može nam biti 
pokazatelj da je u posljednjoj trećini stoljeća došlo 
do daljnjeg razvitka pojedinih struka (u ovom slučaju 
čizmara, mesara i krojača) da su mogli osnovati zasebne 
cehove. Moguće je utvrditi da se pojava cehova 
podudara se s jačanjem trgovačke aktivnosti u gradu. 
Ta podudarnost može se jasno uočiti na početku i na 
samom kraju 17. stoljeća, kada dominaciju u trgovini 
preuzimaju pravoslavni odnosno tzv. “grčki” trgovci.

O gospodarskoj snazi grada svjedoči činjenica da su tri 
najznačajnije koprivničke crkve (Sv. Nikole, franjevačka 
Sv. Antuna Padovanskog i Uznesenja Blažene Djevice 

Marije u Močilama) bile izgrađene u 17. stoljeću. 
Istovremeno je došlo do preseljenja gospodarskih 
funkcija s renesansnog trga na prostor izvan koprivničke 
utvrde. Tada je formiran prostrani barokni trg (danas 
podijeljen na Zrinski trg, Trg bana Josipa Jelačića i 
Trg mladosti te Nemčićevu ulicu). U istom 17. stoljeću 
nastao je raster najstarijih koprivničkih gradskih ulica. 
Time su stvoreni temelji na kojima se razvijala i širila 
Koprivnica do današnjih dana.

Modernizacija i širenje grada
Vojna je uprava sputavala razvoj grada sve dok 
koprivnički generali za svoje novo sjedište 1765. nisu 
izgradili Novi Varaždin (današnji Bjelovar). Usprkos 
tome, Koprivnica je po ukupnom broju stanovnika u 
18. stoljeća bila na trećem mjestu u civilnoj Hrvatskoj. 
U 19. stoljeću dolazi do rušenja starijih renesansnih i 
baroknih stambenih te trgovačkih objekata. Zamijenila 
ih historicistička arhitektura kada novo središte grada 
poprima današnji izgled. Od godine 1862. započelo 

je raskopavanje gradskih bedema, koje nikad nije do 
kraja dovršeno. Godine 1863. zasađen je najstariji 
dio budućeg gradskog parka na prostoru dijela bivših 
opkopa oko utvrde. Upravo je rušenje starih bedema 
uz izgradnju željezničke pruge bilo odlučujući faktor u 
prostornom razvitku grada. 

Za prometno povezivanje je bilo najznačajnije 
dovođenje željeznice (Budimpešta-Zagreb) do grada 
1870. godine, što je omogućilo industrijalizaciju (npr. 
osnivanje kemijske industrije Danica). Početkom 20. 
stoljeća izgrađena je nova željeznička pruga prema  
Đurđevcu i Virovitici, a željeznička prometna 
povezanost je bila dovršena 1937. godine kada 
je Koprivnica željeznički povezana s Ludbregom i 
Varaždinom. To je omogućilo da se Koprivnica učvrsti 
kao vodeće središte regije Podravine.

Koprivnica u 20. stoljeće ulazi s razvijenim 
gospodarskim, kulturnim i društvenim životom. Do 
stagnacije gospodarskih funkcija je došlo nakon 
prvoga svjetskog rata, a posebno 30-tih godina kada 
je propao veći dio koprivničke industrije (Tvornica ulja, 
Tvornica šarafa, Kemijska i metalna industrija Danica). 
Usprkos gospodarskoj stagnaciji, kulturni te društveni 
život su bili razvijeni pa čak i slobodniji od primjerice 
zagrebačkog. Kada je najveći hrvatski književnik 20. 
stoljeća, Miroslav Krleža, bio odbijen u Zagrebu i 
drugim sredinama, on je 1920-tih godina podršku 
za svoje nakladničke projekte dobio od koprivničkog 
tiskara i nakladnika Vinka Vošickog. Iz toga vremena 
je i znamenito “Pismo iz Koprivnice”, u kojem je Krleža 
opisao tadašnji koprivnički mentalitet.

Nakon drugog svjetskog rata dolazi do daljnjih procesa 
modernizacije, ubrzane industrijalizacije, širenja 
urbanog područja i utrostručavanja broja stanovnika. U 
to vrijeme osnovana su velika industrijska postrojenja sa 

značajnim brojem zaposlenika na tradiciji kojih počiva i 
najveći dio kasnijeg gospodarskog razvitka.  

Suvremeni razvitak 
Ovaj grad je dao značajan doprinos u Domovinskom 
ratu, kako policijskim i vojnim postrojbama tako i 
prehranom (Podravka d.d.). Koprivnica je 1993. postala 
sjedištem Koprivničko-križevačke županije. Istovremeno 
je obnovljen grad kao jedinica lokalne samouprave. 
Od tada se ponovno ubrzava gradnja gradske 
infrastrukture, a istovremeno dolazi do gospodarskog, 
društvenog i kulturnog razvitka grada. 

U Koprivnici su razvijene i profitabilne: prehrambena 
industrija (najveća hrvatska prehrambena industrija 
Podravka sa najpoznatijim hrvatskim izvoznim 
proizvodom s imenom “Vegeta”, najmlađima znanim 
“Čokolinom” i mesnim proizvodima “Danica”, uz 

Podravku je i jedna od vodećih pivovara u Hrvatskoj - 
Carlsberg Croatia, te), farmaceutska industrija (druga 
po veličini hrvatska industrija lijekova - Belupo), 
papirna industrija (Bilokalnik-IPA, Hartmann) i drvna 
te drvoprerađivačka industrija (Bilokalnik-Drvo). Uz 
industriju je razvijeno bankarstvo (Podravska banka 
- među deset vodećih hrvatskih banaka), a tek se 
posljednjih godina ulaže u razvoj malog i srednjeg 
poduzetništva te obrta.
 
Koprivnica je također šporsko središte, ima desetak 
prvoligaških klubova, a najrazvijeniji su nogomet i 
rukomet (1996. rukometašice Podravke su bile prvakinje 
Europe, a desetak godina su neprekidno osvajala 
prvenstvo Hrvatske). U najnovije se vrijeme osobita 
pozornost poklanja kulturi i ulaganjima u znanost jer se 
u gradu počelo razvijati visoko školstvo.
 

Hrvoje Petrić

foto: iz zbirke starih razglednica muzeja grada koprivnice, 

fotoarhiv grada Koprivnice
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I prošla godina pokazala je da koprivnička turistička 
zajednica s pravom nosi epitet jedne od najaktivnijih 
turističkih zajednica u Hrvatskoj. Vrlo sadržajne, 
dobro osmišljene aktivnosti u Koprivnici, Hrvatskoj i 
inozemstvu, koje tijekom godine sprovode djelatnici 
i suradnici Turističke zajednice sve su zapaženije i 
učinkovitije.
Za 650 godišnjicu Slobodnog kraljevskog grada, 
turistička zajednica je Koprivnici poklonila najljepši 
mogući poklon - novu manifestaciju „Renesansni 
festival“. Pod ovim nazivom krije se povijesni spektakl, 
koji je nakon nekoliko stoljeća oživio ostatke, nekoć 
velebne renesansne koprivničke utvrde. Mnogobrojni 
sudionici kao i obilje povijesnih rekvizita i opreme zorno 
su i vjerno stvarali „žive slike iz prošlosti“iz davno minulih 
vremena. Pučani, vlastela, kmetovi, vitezovi, dame, 
zabavljači, skitnice, stari zanatlije, trgovci, glazbenici, 
alkemičari, kuhari srednjovjekovnih jela i mnogi 
drugi stvarali su nezaboravnu sliku srednjovjekovne 
Koprivnice, a mnogobrojni posjetitelji osjećali su se kao 
da su vremeplovom vraćeni u to davno prošlo doba. 
Postavljen je temelj ustroja povijesne koprivničke garde 
- Koprivničkih mušketira koji svoje izvorište imaju u 
povijesnim činjenicama. Stasiti dečki koji su ih vjerno 
dočaravali, plijenili su pozornost posjetitelja i našli se na 
meti brojnih fotoaparata. Rijetko kad je neki događaj u 
Koprivnici naišao na tako nepodijeljene simpatije kao 
ovaj, što je uz veliki interes gostiju i organizaciju na 
europskom nivou, zalog da ovaj turistički proizvod ima 
svijetlu budućnost.
Renesansni festival je bilo najveće iznenađenje, ali 
ne i jedino u  proteklom razdoblju. Naime u vrijeme 
Božićnih blagdana  osvanulo je veće klizalište nego što 
je to bilo godinu dana ranije, na oduševljenje svih, a 
naročito najmlađih. Ali tu priči nije bio kraj jer je u sklopu 
Božićnog sajma počeo nicati nekakav neobičan objekt, 
koji se na iznenađenje Koprivničanaca i gostiju pretvorio 
u pravu ljepoticu - „Podravsku hižu“. U njoj i oko nje 
gotovo cijele zime i proljeća odvijali su se različiti sadržaji 
poput čehanja perja, pečenja kruha u krušnoj peći .....koji 
su oduševljavali posjetitelje. Koprivnica je za razliku od 
drugih gradova u Hrvatskoj živjela i u najhladnijem dijelu 
godine.
Osim niza manifestacija i aktivnosti koje je Turistička 
zajednica organizirala ili bila partner (Fašnik, Ribolovci 
svome gradu, Markov sajam u Zagrebu, izložba cvijeća, 
sajmovi u Kapošvaru, Zagrebu, Ptuju, Križevcima, Poreču, 
Šibeniku i mnogim drugim gradovima ) , najvažnija je 
dakako bila središnja i najveća manifestacija Koprivnice 
i Regije - Podravski motivi koji su se održali po 12. puta. 
Po prvi puta ponudili su simbiozu temeljnih vrijednosti 
Motiva - naive, starih zanata, folklora i kulinarstva s 
atraktivnom Pivovarijadom čiji su se sadržaji sjajno 
nadopunjavali. Nakon dugo vremena u Koprivnici je 
održana je i Moto utrka koja se također sjajno uklopila u 
Podravske motive.
Teško je spomenuti većinu aktivnosti no moramo se 
sjetiti i „Priče o koprivi“ koju je potaknula i koju razvija 
Turistička zajednica, a koja se kroz natjecanje kuhara iz 
cijele Hrvatske za „Zlatnu koprivu“ izvanredno uklopila u 
našu središnju manifestaciju.
Bez obzira što je osnovna zadaća turističkih zajednica - 
promocija, koprivnička se uhvatila u koštac i s najtežim 
i najkompleksnijim turističkim poslom, a to je stvaranje 
atraktivnih i originalnih turističkih proizvoda u destinaciji. 
Nadamo se da ćemo s našim partnerima s kojima 
izvanredno surađujemo (Podravka, Belupo, Hrvatske 
šume, Carlsberg Croatia, Ina i dr.) i dalje uspijevati u 
našim idejama i projektima.

     
Renato Labazan

foto: Turistička zajednica grada Koprivnice A
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Renesansi festival 
najljepši poklon gradu 
za rođendan
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Knjižnica i čitaonica “Fran Galović” i ove je godine 
bila rado posjećivano mjesto u našem gradu i to ne 
samo radi posudbe knjiga, čitanja novina i časopisa, 
korištenja interneta, pretraživanja građe zbog pisanja 
zadaća, referata, znanstvenih i stručnih radova, nego 
i kao mjesto druženja, susretanja, ugodnog i korisnog 
provođenja slobodnog vremena. Knjižnica ima 22 
zaposlena radnika i uspješno provodi brojne akcije, 
programe i projekte kojima se popularizira knjiga, 
čitanje i pismenost. U provođenju aktivnosti knjižnice 
neprocjenjivu pomoć je ove godine pružilo 12 civilnih 
ročnika i 40 studenata, stipendista Grada Koprivnice.

Ako treba istaći što je označilo rad koprivničke 
knjižnice u ovoj godini, to je svakako obilježavanje 
160. godišnjice knjižničarstva i organiziranog čitanja 
u Koprivnici. Čitav niz knjižničnih akcija i programa  
odvijalo se pod nazivom “Od prve čitaonice do 
multimedijalne knjižnice (1846.-2006.)”. Kruna 
duge i plodne tradicije postojanja čitaonica i knjižnica 
u našem gradu svakako je uvođenje knjižnične usluge 
za slijepe i slabovidne kao modela za ostale hrvatske 
narodne knjižnice, a u okviru provođenja projekta u 
partnerstvu Knjižnice i Udruge slijepih Koprivničko-
križevačke županije, kojeg financira Europska unija. 

Ova godina ostat će zapamćena po još jednom 
“iskoraku” knjižnice izvan fizičkih zidova zgrade u 
kojoj djeluje. Uz virtualne, internet usluge “Pitajte 
knjižničare” (www.knjiznica-koprivnica.hr), te vrlo 
posjećene Ljetne tržnice knjiga, koje već deset godina 
okupljaju mlade i stare u Gradskom parku, ovo je ljeto 
bilo u znaku akcije “Čitajte pod suncobranima”. Na 
terasi pred knjižnicom pod suncobranima čitale su se 
novine, pila kava i “Studena”, prodavale knjige te se 
kroz raznovrsne sadržaje družila djeca i odrasli. 

Od ostalih knjižničnih aktivnosti svakako treba 
spomenuti uspješno proveden projekt informacijskog 
opismenjavanja “Traži, pronađi, odaberi”, vrlo 
aktualan u okvirima politike Grada Koprivnice koja je 
odabrala znanje kao put u Europu. Već poslovično, 
vrlo su posjećeni bili književni susreti, tribine, 
predavanja, te programi za najmlađe - pričaonice za 
djecu predškolskog uzrasta, kompjutorske igraonice i 
kreativne radionice za djecu osnovnoškolskog uzrasta. 
Svako dijete rođeno u koprivničkom rodilištu dobilo je 
na poklon, zahvaljujući potpori Grada Koprivnice ovom 
programu, svoju prvu slikovnicu. Za predškolce i njihove 
roditelje, bake i djedove priređena je ove godine novost 
uvođenjem interaktivnih kovčežića za druženje, pouku i 
zabavu kroz zajedničko čitanje. 
 
Knjižnica i čitaonica “Fran Galović” slovi kao jedna od 
najmodernijih i po rezultatima najuspješnijih narodnih 
knjižnica u Hrvatskoj, a svoj rad koristi za promociju 
naše lokalne zajednice. Svojim radom Knjižnica 
doprinosi razvoju loklane zajednice, te promovira 
vrijednosti našeg zavičaja i zemlje, ali i razumijevanje 
različitih kultura i nacija.
Rezultati rada koprivničkih knjižničara prepoznati 
su i ovogodišnjim dodjeljivanjem najviše nagrade u 
knjižničarstvu “Kukuljevićeve povelje” mr. sc. Dijani 
Sabolović-Krajina, ravnateljici Knjižnice, te Plakete 
Grada Koprivnice Knjižnici i čitaonici “Fran Galović” 
za izuzetan doprinos na području kulture i provođenju 
projekata vezanih uz populariziranje  knjige, čitanja i 
pismenosti.

Dijana Sabolović-Krajina

Pučko otvoreno učilište Koprivnica, jedno je od 
najsnažnijih i vodećih ustanova toga tipa u Hrvatskoj; 
slijednik nekadašnjeg Narodnog sveučilišta, Centra 
za kulturu te otvorenog sveučilišta u Koprivnici, POU 
Koprivnica nakon punih 60 godina kontinuiteta, danas 
predstavlja moderno učilište s “europskim štihom” koje 
u svojoj sredini ima vodeću ulogu, posebno u području 
obrazovanja odraslih. Istovremeno, Učilište je zadržalo 
tradicionalnu ulogu kulturnog središta 
u dijelu glazbeno scenske djelatnosti, 
amaterizma i kino djelatnosti te 
društvenog života Grada u cjelini.

Osobito značajnu ulogu, Učilište je 
ostvarilo u posljednjih petnaest godina 
samostane Republike Hrvatske, 
pojačavajući i proširujući područja 
svoje djelatnosti, posebno na području stjecanja novih 
i proširenja već stečenih znanja i vještina naših građana 
čime se znatno doprinijelo poboljšanju obrazovnog 
profila građana  i pomoglo da se poboljšaju mogućnosti 
novog zaposlenja  i  smanji nezaposlenost kao jedan od 

gorućih problema društva u cjelini.
U Učilištu se posebna pažnja posvećuje suvremenom 
poimanju pismenosti: aktivnom služenju stranim jezicima 
svih jezičnih skupina te kompjuterskoj pismenosti. U 
njemu se može steći europska diploma o kompjuterskoj 
kompetenciji E.C.D.L., a upravo su pripreme za prijelaz 
na adaptirane modele učenja stranih jezika sukladno 
zajedničkom europskom okviru.

Učilište je vodeći centar u Hrvatskoj u osnovnom 
obrazovanju odraslih kroz nacionalni projekt “Put do 
poželjne budućnosti”. Preko četiri stotine polaznika 
pohađalo je i pohađa osnovno obrazovanje odraslih, 

iza čega se odmah u kontinuitetu nudi preko trideset 
programa za osposobljavanja za posebno deficitarna 
zanimanja.  Uspješnost našeg učilišta navodi se kao 
poželjan model po kojemu bi se trebalo raditi na razini 
cijele zemlje.

Poseban značaj Učilište je posvetilo problemima 
nacionalne manjine naših Roma, od kojih je preko 

stotinu uključeno u nacionalne 
programe učenja i osposobljavanja 
čime je Učilište postalo poznato i 
izvan naše zemlje i znatno doprinosi 
globalnoj slici Hrvatske kao zemlji koja 
posvećuje dužnu pažnju nacionalnim 
manjinama i njihovom inkorporiranju  
u svekoliki život.
Učilište je ujedno i središte kulturnog 

života Grada; svake godine prikaže se pedesetak scenskih 
predstava te koncerata; više od pedeset korištenja 
dvorane našeg Domoljuba i kina Velebit daju mogućnost 
i suorganizator su svekolikog društvenog života Grada.

Kino djelatnost je poseban ponos Učilišta; dok je preko 
60% svih kino dvorana u državi zatvoreno, naše je kino 
na visokom 6. mjestu u Hrvatskoj uključujući i Zagreb; 
aktualan i probrani kino repertoar u obnovljenoj dvorani 
kontinuirano zadovoljava potrebe građana kroz redoviti 
kino program, revije hitova, revije europskog, azijskog, i 
hrvatskog filma .

Značajno je napomenuti da su ovi svi visoki rezultati 
postignuti najvećim dijelom  vlastitim financiranjem koje 
u nekim godinama  doseže i  80% ; uz svekoliku podršku 
i posebno razumijevanje Grada ovo je doprinijelo da 
Učilište u Koprivnici zasjedne na vodeću poziciju u 
Hrvatskoj čime predstavlja i snažno promovira svoj grad 
i županiju kao središte snažne obrazovne i  kulturne 
aktivnosti.

Josip Nakić Alfirević
foto: Pučko otvoreno učilište

KNJIŽNICA DOSTUPNA SVIMA
Knjižnica i čitaonica “Fran Galović” slovi kao jedna od najmodernijih i po 
rezultatima najuspješnijih narodnih knjižnica u Hrvatskoj.

PUČKO OTVORENO UČILIŠTE KOPRIVNICA

Učilište je vodeći centar u Hrvatskoj u osnovnom 
obrazovanju odraslih kroz nacionalni projekt “Put do 

poželjne budućnosti”.

KNJIŽNICA I ČITAONICA “FRAN GALOVIĆ”

MODERNO UČILIŠTE 
S EUROPSKIM ŠTIHOM

čitajte pod suncobranima
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Siječanj 2006.
Već u prvim danima siječnja, 
puna dva dana pred Tri Kralja 
na lokacijama Muzeja grada 
Koprivnice, Galerije Koprivnica 
i Galerije Hlebine snimala se na 
setovima emisija o starim glažama 
i slikama na staklu podravskih 
naivaca za ‘’Lov na antikvitete s 
Jurom Gašparcem’’. Sredinom 
siječnja je u koprivnički muzeum 
uvedena inventarizacija muzejske 
građe prema muzejskom programu 
M++, čime je započelo razdoblje 
intenzivne informatizacije Muzeja. 
U Restauratorski centar Ludbreg 
je na cjeloviti konzervatorsko - 
restauratorski zahvat predana 
zastava koprivničkog združenog 
ceha iz 1871. godine. 

Veljača 2006.
U prvim danima veljače koprivnički 
Muzej posjetili su sudionici natječaja 
za najboljeg vojnika Republike 
Hrvatske. Povijesni odjel je po prvi 
put predstavio muzejski itinerar 
‘’Koprivnica grad vojne povijesti i 
tradicije’’, a u Galeriji Koprivnica 
održana je izložba Saše Živkovića 
‘’Rekapitulacija utopije’’ (10. - 28. 
veljače 2006.). Krajem veljače 

predstavljen je dvojezični CD-
rom ‘’Židovi u Koprivnici / Yews in 
Koprivnica’’, a u koprivničkoj vojarni 
otvorena je izložba doajena naivne 
umjetnosti Ivana Večenaja. 

Ožujak 2006.
U ‘’Godini strukovnog obrazovanja’’ 
Hrvatske obrtničke komore, 
Udruženje obrtnika Koprivnica i 
Muzej grada Koprivnice potpisali su 
ugovor o partnerskoj suradnji, a u 
organizaciji prehrambene industrije 
‘’Podravka’’ Galeriju Hlebine posjetili 
su turistički novinari i predstavnici 
turističkih agencija iz BIH, čime su 
izvršene kvalitetne pripreme za 
predstojeću turističku sezonu.

Travanj 2006.
U travnju je započeto sustavno 
čišćenje zelenih površina Spomen 
područja Danica, a samostalna 
izložba izraelske slikarice Liliane 
Livneh predstavljena je u Gradskom 
muzeju Virovitica i Gradskom muzeju 
Bjelovar, dok je u Galeriji Koprivnica 
otvorena izložba skulptura mladog 
akademskog kipara Petra Dolića 
kojom je započelo obilježavanje 
Međunarodnog dana muzeja koji 
je u 2006. godini posvećen mladim 

posjetiteljima s temom ‘’Muzej i 
mladi’’.

Svibanj 2006.
Međunarodni dan muzeja u 2006. 
godini u Muzeju grada Koprivnice 
protekao je u duhu mladih 
posjetitelja: konzervator savjetnik iz 
Muzejsko dokumentacijskog centra 
održao je predavanje ‘’Muzeji ne 
moraju biti dosadni’’, Tamburaški 
orkestar ‘’Tomo Šestak’’ prigodni 
koncert klasične glazbe, održana 
je etno-radionica izrade cvijeća od 
krep papira, učenice OŠ Hlebine su 
u atriju Galeriji Hlebine digitalnom 
fotografijom ispričale ‘’Priču o 
Hlebinama’’, a održane su i dvije 
zapažene muzejske akcije: ‘’Pink 
Floyd Pidjama Party’’ u Galeriji 
Koprivnica, te europska noć muzeja 
‘’Noć leševa, noć fleševa’’. 

Lipanj 2006.
Početak svjetskog prvenstva u 
nogometu u Galeriji Koprivnica 
obilježen je izložbom slika mladog 
akademskog kipara Igora Brkića iz 
ciklusa ‘’The Name of The Game’’, 
kojima je tema, dakako, bio 
nogomet. U vrijeme Koprivničkog 
ljeta kroz Muzej grada Koprivnice 

prošlo je stotinjak studenata 
stipendista Grada Koprivnice koji 
su društveno koristan rad proveli 
asistirajući kustosima muzeja, a 
prije svega na Podravskim motivima 
kao dio čuvarske službe i muzejski 
vodiči. 

Srpanj 2006.
Prvi vikend u srpnju i u 2006. godini 
posvećen je Podravskim motivima 
koji su 12. put po redu popraćeni 
kvalitetnim muzejskim programima: 
u Galeriji Hlebine održana je izložba 
‘’Autoportret u umjetnosti Hlebinske 
škole’’, u Gradskoj vijećnici Grada 
Koprivnice samostalna izložba 
Mije Kovačića, Galerija Koprivnica 
priredila je svojevrsni hommage 
majstoru ‘’IZ majstorske radionice 
Krste Hegedušića’’ sa slikama iz 
Zbirke Renate i Mirka Azinovića, dok 
je na sajmu sudjelovalo šezdesetak 
autora sa gotovo četiri stotine 
radova, čime je i službeno započelo 
obilježavanje 75. godišnjice hrvatske 
naivne umjetnosti. 

Kolovoz 2006.
U kolovozu su se snimale ‘’Boje 
turizma’’, vršili različiti stručni 
muzejski poslovi, a mjesec je prošao 

u intenzivnom radu na uređenju 
muzejskih objekata i pripremama 
za muzejske publikacije: Podravski 
zbornik, Statut Grada Koprivnice 
iz 1753., ali i kataloge muzejskih 
izložbi, te posljednje pripreme za 
brojna događanja i muzejske akcije 
održane u rujnu.

Rujan - Listopad 2006.
U rujnu koprivnički muzej 
sudjelovao je u Tjednu kretanja 
Grada Koprivnice prezentacijom uz 
Dan zelenih površina, u Gradskom 
muzeju Križevci je predstavljena 
etno izložba ‘’Dječje igre i igračke’’, 
dok je u Koprivnici održan stručni 
skup medičara Hrvatske. Kao 
rezultat partnerske suradnje s 
tvrtkom Carlsberg Croatia, u 
prostoru upravne zgrade otvoren 
je prvi stalni postav muzejske 
zbirke DAAK-a. Tema ovogodišnjeg 
DAAK-a bila je ‘’Agregatno stanje 
vode’’, a ovogodišnji laureati bili su 
Nikolina Ivezić, Ana Barbić Katičić i 
Marijan Sušenj. 

Studeni 2006.
U studenom Muzej je sudjelovao u 
obilježavanju Dana Grada Koprivnice 
predstavljanjem ‘’Statuta Grada 

Koprivnice’’ iz 1752., promocijom 
Podravskog zbornika 32/2006. i 
otvorenjem samostalne izložbe 
akademskog slikara i grafičara 
Zdravka Tišljara. Krajem studenog 
u Edukacijskom centru koprivničke 
bolnice uz 40. godina udruge 
sestrinstva u Koprivnici priređena 
je izložba ‘’Medicina u Koprivnici 
(II)’’ u kojoj su izloženi predmeti, 
fotografije i dokumenti iz zbirke 
liječništva i ljekarništva koprivničkog 
muzeja.

Prosinac 2006.
Prosinac u Muzeju grada Koprivnice 
protekao je u duhu ‘’Božića u 
Koprivnici’’, i velike Krležine 
obljetnice, umjetničkih izložbi 
Sunčanice Tuk i Luke Bunića u 
Galeriji Koprivnica, prigodnih 
muzejskih akcija i događanja, 
koncerata, donatorskih domjenaka 
i predavanja koja su naglasak stavila 
na filantropiju, ali i na činjenicu da 
je muzejska ustanova odraz i slika 
zajednice u kojoj djeluje.

Draženka Jalšić Ernečić

LJETOPIS MUZEJA GRADA KOPRIVNICE 2006.

Godina mladih u muzejima svijeta: 

Muzeji su cool! predmet iz fundusa muzeja, 

Fotoarhiv Muzeja grada Koprivnice
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Djelatnost Vatrogasne postrojbe je sudjelovanje 
u provedbi preventivnih mjera zaštite od požara i 
eksplozije, gašenje požara i spašavanje ljudi i  imovine 
ugroženih požarom i eksplozijom, pružanje tehničke 
pomoći u nezgodnim i opasnim situacijama, te 
obavljanje i drugih poslova u ekološkim i drugim 
nesrećama. 
Osim ove osnovne djelatnosti JVP Grada Koprivnice 
obavlja i poslove održavanja vatrogasnih aparata , 
vrši obuku za provođenje preventivnih mjera zaštite 
od požara, kao i niz drugih aktivnosti koje pridonose 
ukupnoj zaštiti građana Grada Koprivnice i njihove 
imovine. 

Trenutačno je u JVP 42 zaposlenika koji se uključuju 
u razne programe osposobljavanja i usavršavanja. U 
nastojanju da budu što bolje opremljeni i osposobljeni 
uključuju se u Program Vlade RH za nabavku 

vatrogasnih vozila i uz suradnju Grada Koprivnice 
izvršena je nabavka 2 nova vatrogasna vozila. 
Javna vatrogasna postrojba uključena je i u interventnu 
vatrogasnu postrojbu Državne uprave za zaštitu i 
spašavanje i tijekom ljetnih mjeseci dislocira djelatnike 
temeljem Zapovijedi glavnog vatrogasnog zapovjednika. 
Ove godine vršili su dislokaciju na otočju Brijuni, otoku 
Visu, otoku Braču, otoku Hvaru, bazama Šibenik, Zadar, 
Divulje, Dubrovnik. 
Kako bi što bolje upoznali građanstvo sa svojim radom 
i zadaćama koje svakodnevno provode uključili su 
se u Nacionalnu edukaciju djece u području zaštite 
od požara, te omogućili posjete djece i učenika., 
kao i organizirali niz taktičko-pokaznih vježbi, npr. 
“Šoderica 2004.” kada su po prvi puta u požaru raslinja 
sudjelovali i kanaderi Ministarstva obrane RH. Javna 
vatrogasna postrojba Grada Koprivnice stalno provodi 
edukacijski Program “NE IGRAJ SE VATROM” kod 

djece i mladeži Grada Koprivnice.

Valja istaknuti kako je Javna vatrogasna postrojba 
Grada Koprivnice dobitnik visokog priznanja Republike 
Mađarske za svoj rad i međunarodnu suradnju. 
Sudionici su svih aktivnosti koje provode ostale udruge 
sa područja Grada Koprivnice: Gradsko društvo 
crvenog križa, Turističke zajednice Grada, Turističke 
zajednice Županije, Udruga slijepih Koprivničko-
križevačke županije, Udruge žena, te športske udruga 
sa područja Grada. Javna vatrogasna postrojba Grada 
Koprivnice već dugi niz godina održava međunarodnu 
suradnju s vatrogascima Republike Mađarske, a tijekom 
2005. godine po prvi puta izvedena je međunarodna 
vatrogasna vježba na pograničnom prostoru između 
mjesta Gole i Berzence.

Slavko Tucaković

JAVNA VATROGASNA POSTROJBA GRADA KOPRIVNICE

Ove godine vršili su dislokaciju na otočju 
Brijuni, otoku Visu, otoku Braču, otoku Hvaru, 

bazama Šibenik, Zadar, Divulje, Dubrovnik.

EDUKACIJSKI PROGRAM 
ZA DJECU I MLADEŽ
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Školska godina 2005./2006. bila je obilježena velikom 
aktivnošću učenika, učitelja i ostalih zaposlenika škole, 
koja je rezultirala značajnim postignućima na lokalnoj, 
državnoj i međunarodnoj razini.
Posebno ističemo:
Prof. L. Vranar, zbog iznimno visokih postignuća u radu 
s učenicima, imenovana je za člana Vijeća učitelja i 
Povjerenstva za izradu prijedloga nastavnog programa u 
osnovnoj školi prema HNOS-u.
Svečanost primanja nagrade za prvo mjesto u državi 
u sklopu ekološkog 
natjecanja „Postani 
likovni majstor Dunava“. 
Nagradu, mutimedijsko 
računalo, učenicima je 
predala predstavnica 
sponzora Armirač Kovinar 
iz Sesveta u nazočnosti 
glavnog državnog 
vodopravnog inspektora, 
predstavnika Ministarstva 
zaštite okoliša i 
prostornog uređenja i 
Hrvatskih voda. 
Sudjelovanje na finalu 
europskog natjecanja „Postani likovni majstor Dunava“ 
u Budimpešti gdje se petero učenika 4.c s mentoricom 
S. Pintarić plasiralo na drugo mjesto.

Svečanost dodjele prve nagrade za multimedijski projekt 
„Easter in Podravina“, mentorice M. Kresonja i S. 
Sever, održana je  u zagrebačkom multipleksu Cinestar. 
Nagrađeni su LCD projektorom, CD-ima, prigodnim 
majicama i veličanstvenim partyjem. Pobjednički tim bio 
je predstavljen na službenoj Siemens-ovoj web stranici 
kao i na brojnim drugim internetskim stranicama.
U školskoj knjižnici prezentirani su projekti  Dan prava 
djeteta - S. Pintarić i 4.c,  Svjetski dan zdravlja S. Brkić i 
4. b te Tikve i tikvice Podravine M. Petras  i 2.b .
Radionica „Ptice“, prigodom Godine male čigre 
realiziran je pod voditeljstvom   Božice Jelušić i Ivane 
Kranželić, a rezultirala je mnoštvom dječjih radova i 
slikovnicom  «Mala čigraČ koju su ilustrirali učenici 4.c 
pod voditeljstvom S. Pintarić.
Na manifestaciji Galovićeva jesen učenici mentorica 
S. Pintarić, B. Jakupec i R. Šutalo nagrađeni su za 
likovni i literarni izričaj. Na natječaju “Mikula mali” 
VUŠ Čakovec, Smotri dječjeg kajkavskog stvaralaštva 
“Dragutin Domjanić” Zelina, “Biser pod Kalnikom” 
i Lijepa naša Hrvatska učenici su osvojili prva i druga 
mjesta, a mentorice su bile B. Jakupec i S. Pintarić. 
Učenici su se natjecali u slijedećim športskim 
disciplinama: rukomet djevojčice, nogomet dječaci, 
košarka dječaci i djevojčice, streljaštvo djevojčice i 
dječaci  - sudjelovali  na državnoj poluzavršnici,  tenis 
djevojčice i dječaci - djevojčice su sudjelovale na 
državnoj poluzavršnici , trka Grada 1. mjesto N. Jambor.
Škola je osvojila “Godišnju nagradu za obuku 
neplivača” Hrvatskog saveza sportske rekreacije “Sport 
za sve” ( člana EFCS, TAFISA i CESS-a). Nagrada je to 
vrjednija što su nagrađene samo dvije škole, između više 
od osamsto škola u Republici Hrvatskoj.
Na državnim natjecanjima i susretima sudjelovali 
su učenici i mentori s područja video stvaralaštva 
mentorice K.bardek, informatike i matematike. 
Pohvaljen je softverski rad H. Kovačevića i A. 
Matotana, mentorice M. Samoborec, a učenik J. 
Ivančan, mentorice  Lj. Berta osvojio je prvo mjesto 
na regionalnom matematičkom natjecanju. Radom 
„Škola u kojoj cvjeta pismenost“ ravnateljica G. 
Gazdić-Buhanec i prof. L. Matić, školska knjižničarka, 
predstavile su postignuća škole na 18. Proljetnoj školi 
knjižničara Republike Hrvatske  u Šibeniku.
U sklopu projekta “Štiti okoliš” Udruge za demokratsko 
društvo, ravnateljica i eko-povjerenstvo, 22. ožujka 
na Svjetski dan voda, realizirali su radionice   s temom 
“Znači  li nešto moja mala kap?”  koju je završilo 150 
učenika iz svih razrednih odjela. Izrađeni su i podijeljeni 
prigodni edukativni letci. 
Osobito smo ponosni na program uz projektni dan Dan 
planeta Zemlja u okviru programa Međunarodne eko-
škole, integrirani nastavni dan, tema “Element - zrak“.
Škola je bila domaćin međuopćinskog susreta Lidrano 
2006, županijskih natjecanja u streljaštvu i biologiji, 
te 36. glazbenih svečanosti  mladeži Koprivničke 
Podravine.
Uoči Dana škole učenici 4.c s učiteljicom S. Pinatrić 
postavili su retrospektivnu izložbu “ Vrijeme duginih 

boja”. Izloženi su   učenički likovni radovi nastali tijekom 
prva četiri razreda osnovne škole..
Izabrani su i nagrađeni najbolji učenici osmih razreda 
Zvonimir Mujkić 8.a, Bruno Bartolec 8.b, Jelena 
Hajdinjak, 8.d, Romana Pavliša, 8.e i između njih najbolji 
učenik škole - Hrvoje   Kovačević, 8.c .
Nagradama sponzora (Podravka, Pink Panter, Allianz) 
nagrađeno je 97 učenika, a za izuzetna postignuća i  
sudjelovanje u emisiji HRT-a “Heureka”, učenica Tamara  
Kralj  nagrađena je posebnom  nagradom. 

Učitelji i učenici 
Područnih škola 
i dalje  nositelji 
kulturnih i javnih 
događanja u Reki 
i Jagnjedovcu. Uz 
to su realizirali 
niz projekata 
vezanih uz 
nastavne sadržaje 
te društveno 
okruženje u kojem 
žive i djeluju.

Kum naše 
“Međunarodne eko-škole” Podravka d.d. u suradnji 
s tvrtkom Hewlitt Pacard darovali su školi vrijednu 
informatičku opremom, a pridružila im se i tvrtka i 
Belupo. 
Učiteljsko vijeće izabralo je profesoricu Lucu Matić, 
školsku knjižničarku za najbolju učiteljicu u protekloj 
godini.
I na kraju, ohrabruje činjenica, da svake godine 
uspješno ostvarujemo redovne i izvanredne zadatke, 
implementiramo nove strategije i tehnologije u naš 
odgojno-obrazovni rad što doprinosi osuvremenjivanju 
nastavne tehnologije, čini nastavne sadržaje 
zanimljivijima i potiče učenike na rad.
Osobito smo ponosni na učenička postignuća te  
nagrađene radove naših učenika koji su rezultat 
vrsnog rada njihovih učitelja. U kolektivu nastojimo 
izgraditi suradničko ozračje, timski rad, solidarnost, 
odgovornost, kompetenciju i kolegijalnost, te humanu i 
demokratičnu atmosferu u razredu.

Gordana Gazdić Buhanec

“Antun Nemčić Gostovinski”

Posebno ističemo prof. L. Vranara, 
zbog iznimno visokih postignuća u 
radu s učenicima, imenovana je za 
člana Vijeća učitelja i Povjerenstva 

za izradu prijedloga nastavnog 
programa u osnovnoj školi prema 

HNOS-u.

Radionica “Štiti okoliš” za Dan voda

Susret s predstavnicima Ministarstva zaštite okoliša Hrvatske
Dodjela priznanja UNICEF-a Škola bez nasilja

Učenici prvog razreda prvi dan u školi

Tijekom prošle školske godine 
na prijedlog ravnatelja, a 

uz suglasnost Vijeća učitelja 
škola se uključila u UNICEF-ov 

projekat „Za sigurno i poticajno 
okruženje u školama“

OSNOVNE ŠKOLE NA PODRUČJU 
GRADA KOPRIVNICE

Treći razredi - obuka neplivača
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Najveća škola u našoj županiji, i jedna od najvećih u 
Hrvatskoj, razvila se na temeljima duge i slavne tradicije 
koprivničkoga školstva. Ove je godine proslavila pedeset 
godina uspješnog rada na odgoju i obrazovanju brojnih 
naraštaja koprivničkih učenika.

Pola stoljeća uspješnoga rada obilježeno je prigodnom 
svečanošću u koprivničkom Domoljubu gdje se okupio 
velik broj uzvanika, bivših i sadašnjih učitelja i učenika te 
njihovih roditelja. Tom je prigodom evocirana uspomena 
na rujanske dane  1956. kada se u zgradu, izgrađenu 
1947. u današnjoj  Ulici Đure Estera, uselila Druga 
osnovna škola. Kao datum osnivanja, zabilježen je 28. 
rujna 1956. godine. 
Školska arhiva, uz to , bilježi i još jedan značajan podatak-
članove prvoga Učiteljskog vijeća kojega su činili: Ivo Gregl, 
August Dudaš, Dragica Bosančić, Katica Međimorec, 
Marija Petruša, Mira Svatović, Jelena Štimac, Marijana 
Brkić, Vladimir Brkić, Nada Pajcur, Helena Ogrinec, Vlado 
Šavor, Anđela Turek, Anica Pintarek, Božena Loborec, 
Rade Vitas, Zorica Mlinarić i Ljubo Sarapa. Tajničke poslove 
obavljao je Đoko Borojević, a domari škole (podvornici) 
su Mijo i Katica Belošević. Kako je nedostatak prostora 
stalni pratitelj koprivničkog školstva, već iduće godine 
po useljenju, u školskom je dvorištu izgrađena montažna 
zgrada, u narodu popularno nazvana «golubinjakČ. 
Prvi ravnatelj po osnutku škole bio je Vlado Bosančić. 
On upravlja školom do početka 1959. godine, kad na 
dužnost ravnatelja stupa Katica Međimorec. Međutim, 
već početkom školske godine 1959./1960., ravnateljsku 
dužnost preuzima njezin suprug Matija Međimorec te na 
tome mjestu ostaje punih šesnaest godina, sve do 1975. 
Narednih deset godina školu vode: Nikola Smiljanić, od 
1975. do 1982. i Vladimir 
Brkić, od 1982. do 1985. 
kada ravnateljsku palicu 
preuzima Krešimir Kušek. 
Nakon punih osamnaest 
godina upravljanja školom, 
ravnatelj Kušek 2003. godine odlazi u  mirovinu, a 
složenu i odgovornu dužnost upravljanja  jednom od 
najvećih hrvatskih škola preuzima Marija Puhalo.

Škola danas broji 1265 polaznika u 52 razredna odjela. 
Učiteljsko vijeće sastoji se od 75 učitelja i 3 stručna 
suradnika a na stručno-administrativnim i pomoćnim 
poslovima zaposleno je 20 radnika. U njezinu sastavu 
djeluju i četverorazredne područne škole u Starigradu, 
Koprivničkom Ivancu i Bakovčicama te osmogodišnja 
područna škola u Kunovcu.

Svoj dan škola od 1992., otkada s ponosom nosi ime 
dvojice znamenite braće, velikih boraca za hrvatsku 
samostalnost i zaslužnika na razvoju hrvatske pedagoške 
misli, slavi 11. lipnja. Naime, oba su brata Radić rođeni 
istoga datuma - 11. lipnja: Antun 1868., a Stjepan 1871. 
godine. Toga, najsvečanijeg dana u školskoj godini, 
Škola dodjeljuje Ravnateljevu nagradu utemeljenu 2003. 
godine. Riječ je o godišnjoj učeničkoj nagradi koju OŠ 
“Braća Radić”, odnosno njezin ravnatelj ili ravnateljica, 
dodjeljuje svojim najboljim učenicima, a dodjeljuje se 
u osam kategorija, od prvog do osmog razreda. Pred 
posebna povjerenstva sastavljena od učitelja i stručnih 
suradnika, svaki od 52 razredna odjela ističe svoga 
kandidata, nakon čega slijedi procjena rezultata koje 
su učenici postigli u tekućoj školskoj godini i rangiranje 
po precizno izrađenom Pravilniku o dodjeli nagrade. 
Ovogodišnji dobitnici nagrade, dodijeljene na svečanoj 
proslavi pedesetogodišnjice, su: Ana Kljajić (1. razred), 
Filip Geršić (2. razred), Luka Klinčić (3. razred), Martin 
Kušek (4. razred), Fran Petrušić ( 5. razred), Lorena 
Svržnjak (6. razred), Andreja Škiljaica (7. razred) i Sanela 
Đurkan (8. razred). Njima, koji su jednostavno najbolji u 

svemu, nagrade su uručili bivši učitelji i ravnatelji škole: 
Katica Međimorec, Nikola Smiljanić, Vladimir Brkić, 
Marijana Brkić, Anica Šepec, Mara Todorić, Zlatko Pošta 
i gradonačelnik Zvonimir Mršić.

Od poznatijih učenika koji su sjedili u klupama ove 
škole treba izdvojiti Zlatka Kauzlarića- Atača, istaknutog 
hrvatskog slikara i scenografa i dekana na Akademiji 
likovnih umjetnosti, Darka Bakližu, slikara, književnika 
i profesora na Likovnoj akademiji u Zagrebu, Željka 
Krušelja, novinara i publicista, Maju Gjerek- Lovreković, 
književnicu, članicu Društva hrvatskih književnika. 
Učenica ove škole bila je i hrvatska pjevačka zvijezda 
Ivana Ranilović-Vanna. Njezini polaznici  bili su i dvojica 
koprivničkih gradonačelnika - Vinko Špičko i sadašnji 
koprivnički gradonačelnik i zastupnik u Hrvatskom saboru 
Zvonimir Mršić. U školi je, kao učiteljica hrvatskoga 
jezika, radila i Božena Loborec, književnica i novinarka, 

istaknuta djelatnica na 
području kulture.

Osnovna škola “Braća 
Radić” razvijala se na 
temeljima duge i slavne 

tradicije koprivničkoga školstva. Njezini su brojni učitelji 
i ostali djelatnici, a također i mnogobrojni naraštaji 
učenika, utkali puno ljubavi, truda i odricanja u njezin  
boljitak i napredak, a time i u cjelokupno koprivničko 
školstvo, čiji je ova škola važan sastavni dio. Pred svima 
onima koji su u ovo vrijeme promjena, kako u školstvu 
tako i u cjelokupnom našem društvu, na bilo koji način 
vezani za ovu školu, važna je i odgovorna zadaća - 
neumorno tragati za još boljom školom, školom za 21. 
stoljeće.

Marija Puhalo

Podaci o školi:
Osnovna škola „Đuro Ester“ u šk. god. 2005./06. 
imala je na početku šk. god. 5. rujna 1.056 učenika 
raspoređenih u 45 razrednih odjela i to:
a) Matična škola: od I - IV raz. 339 učenika u   
 14 razrednih odjela
 Od V - VIII raz. 460 učenika u 18 razrednih   
 odjela
b) PŠ Vinica: od I - IV raz. 97 učenika u 4 razredna  
 odjela
c) Osnovna glazbena odjeljenja: od I - VI raz. 162   
 učenika u 9 razrednih odjela
d) PŠ Donja Velika je zbog dotrajalosti zgrade   
 privremeno zatvorena po odlukama nadležnih   
 inspekcija 10. prosinca 2004. a 20 učenika od 
 I - IV razreda putuje u matičnu školu i raspoređeni  
 su u redovne  razredne odjele matične škole po  
 Odluci MZOŠ-a i Ureda državne uprave naše   
 županije. 
U školi je bilo zaposleno 75 djelatnika od toga 
60 učitelja i 2 stručna suradnika. Tijekom prvog 
polugodišta od rujna do prosinca došlo je do 
izdvajanja Osnovnih glazbenih odjeljenja iz sastava 
ove škole. Što znači da se broj učenika i zaposlenika 
smanjio pa su ostala 899 učenika i 65 zaposlenika.

Školski prostor:
Ukupan školski prostor gledano u cjelini zadovoljava. 
No učioničkog prostora je premalo s obzirom na broj 
razrednih odjela i broja učenika u školi. Informatička 
učionica je premala i tijesna, a broj učenika koji polazi 
nastavu je velik, a broj računala je mali jer prostor 
je neadekvatan za veći broj računala. Na računalu 
rade po dva učenika što ne odgovara suvremenim 
pedagoškim normama. Nastava informatike odvija se 
u suprotnim turnusima. 
Školska knjižnica kao centar kulturnih zbivanja u školi 
je premala i ne može primiti više od 15 učenika.
Najveća rak rana škole je nedostatak prave športske 
dvorane. Ova sadašnja ne zadovoljava ni minimum 
sadašnjeg ostvarenja plana i programa nastave TZK-a.
Školske prostorije su uredne i čiste kao i okoliš škole 
kako matične tako i PŠ Vinica.

Organizacija rada:
Škola je radila u smjenama. Ujutro od 7,45 - 13,00 i 
popodne od 13,15 - 18,30 sati.
Osim klasične nastave u školi posebnu pažnju dali 
smo izvanučioničkoj nastavi; terenskoj nastavi i nastavi 
u prirodi te projektnoj nastavi za koju su učenici 
bili izuzetno zainteresirani. Posebnu pažnju učitelji 
posvećuju darovitim učenicima koji su pokazali svoje 
znanje na raznim natjecanjima i postigli zavidne 
rezultate kako na županijskim tako ina državnim 
natjecanjima. Već petu godinu učenici trećih razreda 
njih 120 su u Čakovcu na bazenu pohađali obuku 
plivanja, a njih 119 su uspješno završili obuku i postali 
plivačima.
 Učenicima je omogućeno kroz izbornu nastavu 
pored informatike i vjeronauka učenje od 4. razreda 
njemačkog i francuskog jezika, a broj učenika 
zainteresiranih za učenje drugog stranog jezika se iz 
godine u godinu povećava.
 Izvannastavne aktivnosti u OŠ „Đuro Ester“ su 
vrlo brojne. Djelovale su 23 grupe izvannastavnih 
aktivnosti, a obuhvaćeno je bilo 567 učenika. 
Izuzetno smo ponosi na likovnu sekciju, EKO sekcije, 
foto sekciju, novinarsku, video, tamburaški orkestar, 
mlade geografe, tehničku, folklornu, plesnu grupu 
„Alfa“ i ritmičku sekciju. Sve su one zabilježile svoje 
brojne nastupe u gradu na raznim svečanostima, a i 
izvan grada na raznim natjecanjima na županijskoj i 
državnoj razini. Sve ove sekcije djeluju već šest godina 
i broj učenika se povećava u pojedinim sekcijama. Sva 
zbivanja u školi, gradu i šire prati naš školski radio 
„Đuro“ a program uređuju i vode učenici. 
U školi je oformljena školska prometna jedinica 
u suradnji sa prometnom postajom Koprivnica, a 
uključeno je 20 učenika.
107 učenika petih razreda uspješno je završilo tečaj o 
poznavanju prometnih propisa i pravila te položilo ispit 
za upravljanje biciklom. Ovo radimo već više godina u 

suradnji sa HAK-om Koprivnica. 
U školi djeluje sekcija „mali turistički vodiči“ koje je 
kao vanjski suradnik educirao i pripremio viši muzejski 
pedagog grada Koprivnice, a turistički vodiči su imali 
prilike pokazati što znaju svojim vršnjacima iz OŠ 
„Olga Meglič“ Ptuj u mjesecu lipnju kada su nam 
došli u goste za naš Dan škole. Tada su im pokazali 
kulturno-povijesne spomenike i znamenitosti našeg 
lijepog i dragog nam grada Koprivnice. 
A)
Kroz izvannastavne aktivnosti bili smo uključeni u (ŠRL)  
školsku rukometnu ligu na nivou Republike Hrvatske 
gdje nismo imali sportske sreće u rukometu, ali smo 
zato u plesu (ALFE i ZLATKICE) igrale zapaženu ulogu i 
osvojile treća mjesta.  U ovaj projekat bilo je uključeno 
blizu 100 učenika i 10 učitelja.
B)
 Tijekom prošle školske godine na prijedlog ravnatelja 
a uz suglasnost Vijeća učitelja škola se uključila u 
UNICEF-ov projekat „Za sigurno i poticajno okruženje 
u školama“. Projekat se temelji na programu 
zaustavljanja nasilja među djecom a u njega se 
uključeni kroz edukacije učitelji, stručni suradnici, 
svi djelatnici škole, roditelji i učenici škole. Program 
rada u vršnjačkim grupama pokazao se vrlo zanimljiv 
učenicima i učiteljima koji su ga izvodili. Kroz godinu 
dana škola je vrlo kvalitetno odradila sve zadatke, te u 
lipnju mjesecu dobila priznanje UNICEF-a „ŠKOLA BEZ 
NASILJA“. Za sada prva i jedina od osnovnih škola u 
našoj županiji na što smo svi u školi izuzetno ponosni. 
C)
Kulturna i javna djelatnost škole bila je na zavidnom 
vrlo visokom nivou a obilježavala je Dan škole, Dan 
grada, sve blagdane, estetsko-ekološko uređenje 
škole, razne priredbe i javne nastupe kako u gradu 
tako i u Ptuju te u župnoj crkvi Močile za majčin dan. 
Sudionici provedbe ovih aktivnosti bili su ravnatelj, 
učitelji, pedagog, učenici kao izvođači i ostalo osoblje 
škole prema potrebama. U školi se radi savjesno i 
odgovorno - timski.
D)
U školi su održani brojni županijski i međužupanijski 
stručni skupovi učitelja kojima su prisustvovali kao 
predavači renomirani naši stručnjaci s područja odgoja 
i obrazovanja (dr.sc. D. Miljković, dr.sc. S. Sakoman, 
dr. sc. 
V. Gruden, prof. Buljan-Flander i dr.).
Održavana su predavanja i radionice za roditelje. U 
školi djeluje i radi 5 voditelja županijskih stručnih 
vijeća učitelja od kojih su četiri promaknute u zvanje 
mentora i savjetnika, a neki čekaju promaknuće. 
To je osnovni pokazatelj da se u ovoj školi radi timski, 
odgovorno i savjesno, a svi predmeti su stručno 
zastupljeni.
E)
Grad Koprivnica osigurava financijska sredstva za 
rad škole; redovito poslovanje, kapitalna ulaganja i 
investicijsko održavanje. Sredstva smo trošili namjenski 
pa smo u šk. god. 2005./06. nabavili nastavna 
sredstva i pomagala za unapređenje nastave i 
računalnu opremu, školski namještaj, knjige za školsku 
knjižnicu, okrečili smo učionice i hodnike u Matičnoj 
školi, klimatizirali smo dio škole, osvjetlili školsko 
igralište s dva reflektora, popravili metalne ograde u 
MŠ i PŠ Vinica.       

Škola je uspješno surađivala s lokalnom zajednicom 
u pogledu odgoja i obrazovanja učenika, natjecanja 
učenika, slobodnih aktivnosti, prijevoza i prehrane 
učenika. Svoj rad škola je predstavljala javnosti putem 
medija i stručnih časopisa. Naše učenike odgajamo 
i obrazujemo za bolje sutra, da budu časni i vrijedni 
građani našeg grada i lijepe nam i drage Republike 
Hrvatske.

Ivan Petras

“Đuro Ester”

Školska zgrada

Nastup plesne skupine

Osnovna škola “Braća Radić” ove je godine proslavila svoju 50-tu obljetnicu

Na stazama 
duge i slavne 
tradicije 
Koprivničkog 
školstva

Najveća škola u našoj županiji, 
i jedna od najvećih u Hrvatskoj.

Priznanje UNICEF-a “ŠKOLA BEZ NASILJA”

ošukc
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Centar za odgoj, obrazovanje i rehabilitaciju „Podravsko sunce“ radi već pune tri godine i to moderno i suvremeno 
opremljeno zdanje u Hercegovačkoj ulici, trenutačno pohađa 75 učenika s programima osnovnoškolskog 
obrazovanja i tri skupine za rehabilitaciju UMR polaznika.
U sastavu COOR- a djeluje i vrtić za djecu s većim poteškoćama u razvoju koji zbrinjava 11-ero djece. 

U Centru je zaposleno 28 djelatnika.
Na poslovima odgoja, obrazovanja i rehabilitacije, na čelu s ravnateljem Petrom Ivegešom, radi 19 stručnjaka 
različitih profila. 

Osim redovitog odgojno - obrazovnog rada učenici su uključeni u velik broj izvannastavnih aktivnosti (recitatorska, 
ritmička, zbor, dramsko- scenska grupa, mali keramičari, ekološka grupa, radna grupa i ŠSD).

Tijekom školske godine 2005./06. održano je niz svečanosti u Centru( Dan grada, Sv. Nikola, Valentinovo, maškare, 
Uskrs, Završna svečanost, dobrodošlica prvašićima, kro, Međunarodni dan zaštite životinja, Dan neovisnosti, Dani 
kruha, Dan jabuka).

Učenici COOR-a prezentirali su naš rad na nizu manifestacija u Gradu:
• Keramičari su sudjelovali na Galovićevim jesenima i osvojili posebnu nagradu za keramičko   
 oblikovanje, a tradicionalno sudjeluju i na Božićnom sajmu.
• Ritmička grupa - Božićne svečanosti,
• Zbor- Božićne svečanosti, Dan obitelji
• Dramsko- scenska grupa - sudjeluje s “Ježevom kućicom” na božićnim svečanostima
• Radna grupa - sudjelovala je  na prodajnom sajmu te kitila bor na Zrinskom trgu
Učenici Centra tradicionalno sudjelujuju manifestaciji “Koprivnički fašnik”.

Središnji događaj u protekloj godini bili su Dani otvorenih vrata od 3. - 5. svibnja 2006. Tada je obilježeno i 45 
godina djelovanja škole za djecu s teškoćama u razvoju i nizom aktivnosti prezentiran svakodnevni rad. Održana je 
svečana priredba, 10 radionica za djecu i roditelje te sportski susreti učenika, roditelja i učitelja… 

Petar Ivegeš

Početkom ove godine u Koprivnici je sa samostalnim 

radom počela Osnovna glazbena škola “Fortunat 

Pintarić” koja je prijašnjih godina djelovala u sklopu 

osnovne škole “Đuro Ester”.

Škola pruža osnovno glazbeno obrazovanje za 

darovitu djecu, ima pripremne programe za glazbeno 

obrazovanje, te druge na području glazbene umjetnosti, 

koji su u skladu s odobrenjem Ministarstva znanosti, 

obrazovanja i športa. Iz godine u godinu osnovnu 

glazbenu naobrazbu djeca stječu na glasoviru, 

harmonici, blok flauti, flauti, klarinetu, trubi, trombonu, 

tubi, saksofonu, gitari i tamburi. U sklopu škole je 

i Dječji zbor, Tamburaški i Puhački orkestar, kao i 

Komorni ansambl harmonika.

Valja istaknuti kako je kulturno - javna djelatnost, uz 

primarni odgojno obrazovni proces, druga značajna i 

odgovorna djelatnost škole. U toj djelatnosti tijekom 

školske godine sudjeluju gotovo svi učenici i nastavnici, 

a predstavlja javni iskaz razine umjetničko-pedagoških 

postignuća Škole. Velika pažnja posvećuje se 

organizaciji i realizaciji internih i javni produkcija, kada 

nastupaju svi učenici, prezentirajući roditeljima razinu 

postignuća u svom glazbenom obrazovanju. Trajnu i 

uspješnu suradnju koprivnička Osnovna glazbena škola 

ostvarila je s Pučkim otvorenim učilištem, školama, 

vrtićima i radnim organizacijama.

Posebno su ponosni na potpisivanje Sporazuma o 

suradnji sa velikom i poznatom Glazbenom školom 

“Ferenc Liszt“ iz Kapošvara. Suradnja je intenzivna 

i ostvaruje se na obostrano zadovoljstvo učenika i 

nastavnika. 

Kako je školi važna sredina u kojoj djeluje uspješno je 

uključena i u rad Glazbene mladeži Koprivnice, u čijoj 

organizaciji su ostvarili nekoliko nastupa, posebno iz 

ciklusa “Mladi za mlade”. Učenici, solisti i ansambli 

uspješno sudjeluju na Regionalnim i Državnim 

natjecanjima, a redoviti su učesnici raznih manifestacija, 

koje se održavaju u gradu Koprivnici i okolici.

Godišnje učenici i nastavnici pripreme i ostvare 20-30  

javnih nastupa. U Glazbenu školu svake školske godine 

upisuje se u prosjeku 130-150 učenika.

Nova školska godina 2006/07 po prvi put započela je 

kao samostalna OGŠ “Fortunat Pintarić”, a upisano je 

145 učenika na sve odjele Škole. Od ove šk. god radi 

se po novim nastavnim Planovima i programima za 

Osnovne glazbene i plesne škole, a postoji interes i želja 

za proširenjem djelatnosti i otvaranjem novih odjela.

Ravnatelj: Ivan Martinčević

COOR “PODRAVSKO SUNCE”

OSNOVNA GLAZBENA ŠKOLA “FORTUNAT PINTARIĆ”
OD OVE GODINE U KOPRIVNICI SAMOSTALNA GLAZBENA ŠKOLA

Iz godine u godinu 
osnovnu glazbenu 
naobrazbu djeca 

stječu na glasoviru, 
harmonici, blok 

flauti, flauti, 
klarinetu, trubi, 
trombonu, tubi, 

saksofonu, gitari i 
tamburi.

Filip Klauček, učenik 6. razreda glazbene škole
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VDječji vrtić „Tratinčica“  najveća je i najbrojnija gradska 
ustanova. U njenim prostorima rade 104 djelatnika, 
a svaki dan nam čini ljepšim oko sedamsto šezdeset 
nasmijanih dječjih lica u redovnom primarnom 
programu i preko tristotinjak mališana u kraćim 
programima. 
Što smo radili, gdje smo sve bili i što smo naučili u 
proteklih godinu dana?
Kao i svih dosadašnjih godina, ne samo da smo se jako 
puno igrali, već smo se i trudili puno toga naučiti. Bili 
smo vrijedni i marljivi, no važno je spomenuti da smo 
sve aktivnosti i zadatke savladavali s lakoćom u dobrom 
i veselom raspoloženju. Iza nas je puno događaja 
u kojima smo sudjelovali, a pred nama je još puno 
zanimljivih aktivnosti i događanja koji će naše dane u 
vrtiću činiti lijepima i uzbudljivima.
Postali smo zaštitni znak svih zbivanja i događanja 
u Gradu Koprivnici. Veseli nas da nas se prepoznaje 
kao vrtić čiji su najmlađi i njihove odgajateljice uvijek 
spremni i rado žele sudjelovati u svim aktivnostima. 
U proteklih godinu dana uživali smo u izletima, 
predstavama, posjetima, blagdanima, svečanostima, 
zimskim radostima, klizanju, fašniku, sudjelovali u 
humanitarnim akcijama, pripremama za Dan vrtića… 
i mnogo čemu drugome. Ponavljamo ponovo, sve to 
bogati dječja iskustva, znanja i naš rad.
Dokaz da smo dobro i kvalitetno radili i u ovoj 
pedagoškoj godini govore priznanja koja smo osvojili. 
Ona su za nas izuzetno važna i motiviraju nas da 
budemo još bolji i kvalitetniji. Tako smo u protekloj 
pedagoškoj godini osvojili  nama izuzetno važna 
priznanja. 
To su: 
• Priznanje Turističke zajednice Koprivničko-  
 križevačke županije Dječjem vrtiću «TratinčicaČ  
 za 2. mjesto skupini „Mravci“ objekta „Ivančica“  
 na natječaju za likovni rad na temu LIJEPA NAŠA  
 HRVATSKA za sudjelovanje u ekološko-edukativnoj  
 akciji Hrvatske turističke zajednice.
• Specijalno priznanje Turističke zajednice   
 Koprivničko-križevačke županije Dječjem vrtiću   
 “Tratinčica” skupini “Zvrkići” objekta “Ivančica”  
 na natječaju za likovni rad na temu LIJEPA NAŠA  
 HRVATSKA za sudjelovanje u ekološko-edukativnoj  
 akciji Hrvatske turističke zajednice.
• Diplomu Zboru „Tratinčica“, Klub „Tratinčica“   
 Koprivnica za osobni učinak i uspješno sudjelovanje  
 na 36. glazbenim svečanostima mladeži   
 Koprivničke Podravine.
• Priznanje Gordani Škundrić za osobni učinak i   
 uspješno sudjelovanje na 36. glazbenim   
 svečanostima mladeži Koprivničke Podravine.
• Diplomu i pehar za sudjelovanje na 5. Olimpijskom  
 festivalu dječjih vrtića u organizaciji Hrvatskog   
 olimpijskog odbora i Zajednice športskih udruga  
 grada Koprivnice.
• Priznanje Dječjem vrtiću „Tratinčica“ za aktivno  
 sudjelovanje u rekreativnoj vožnji i savladavanju  
 zadataka biciklističkog poligona 1.festivala   
 biciklističke rekreacije Hrvatske „Biciklom po   

 Podravini“ i „Dana bicikla i biciklizma grada   
 Koprivnice“.
• Zahvalnicu Dječjem vrtiću „Tratinčica“ Koprivnica  
 za pomoć i podršku akciji Cvijetom narcisa protiv  
 raka dojke 2005. - Klub žena s bolestima dojke   
„Nada“ Koprivničko-križevačke županije.
Nismo se zadovoljili samo time. Cilj nam je u   
svakom pogledu unaprijediti naš odgojno-obrazovni 
rad. Tako su u proteklom razdoblju naši odgajatelji i 
stručni suradnici uz svoj neposredni rad radili puno i na 
individualnom stručnom usavršavanju. nekoliko puta 
u toku godine imali smo zadovoljstvo biti domaćini 
stručnih skupova; kako u organizaciji Agencije za odgoj 
i obrazovanje (pravni sljedbenik Zavoda za školstvo 
RH), tako i u organizaciji Županijskog stručnog vijeća 
ravnatelja, stručnih suradnika i odgajatelja Koprivničko-
križevačke županije.
Od nedavno Dječji vrtić “Tratinčica” postao 
je bogatiji za još jednog stručnog suradnika. 
Zahvaljujući upravo razumijevanju Upravnog 
vijeća, gradonačelnika i Gradske uprave za 
potrebom vrtića za upošljavanjem psihologa, 
Dječji vrtić „Tratinčica“ od ožujka 2006. g. bogatiji 
je za stručnog suradnika - psihologa. To će uvelike 
unaprijediti odgojno-obrazovni rad. Jedan smo od 
malobrojnih vrtića u RH koji se mogu pohvaliti da 
ustanova ima (sukladno važećim Elementima standarda 
društvene brige o djeci predškolskog uzrasta /N.N. 
29/83/) potrebitu stručno-razvojnu službu. 
Upravo zahvaljujući tom potencijalu te kvalitetnom 
odgojno-obrazovnom kadru, Dječji vrtić “Tratinčica” 
dao si je u zadatak raditi na kvalitetnom unapređivanju 
odgojno-obrazovnog rada. Cilj nam je da Dječji vrtić 
“Tratinčica” postane  stručno-razvojni centar.
Zahvaljujući dobroj suradnji s  Agencijom za odgoj 
i obrazovanje i našoj višoj savjetnici prof. Bosiljki 
Devernay, od ove radne godine u objektu “Zvjezdica” 
krenuli smo s projektom 
“Razvojno-poticajna 
sredina“. Projektom 
su obuhvaćene sve 
skupine na nivou 
objekta, a razvojno-
poticajna sredina obuhvaća materijale, vrijeme, prostor 
i ozračje. U ostvarivanju ovog projekta pod stručnom 
supervizijom više savjetnice uključeni su svi odgajatelji 
tog vrtića kao i članovi stručnog tima.
Važno je istaknuti da  smo u ovoj 2006. godini obilježili  
30 godina rada objekta “Ivančica” u Ul. A. Starčevića, 
25 godina rada jaslica “Bubamara” i 20 godina. rada 
objekta “Kockica”  na Trgu Josipa Jurja Strossmayera,  
te 30 godina rada predškole.
Sve ovo što smo dosad postigli rezultat je uspješne 
suradnje sa našim roditeljima i širom društvenom 
zajednicom. Svi oni zajedno s nama žive život vrtića. Bez 
njihove suradnje, aktivnosti, dobronamjernosti, podrške, 
sponzorstva  ne bismo mogli biti to što jesmo - kuća 
puna radosti i dječjeg smijeha. 

Slavica Mihalec-Kanižaj

foto: Dječji vrtić Tratinčica

“Tratinčica”
traaa, traaa, traaaaaa...

DJEČJI VRTIĆI NA PODRUČJU GRADA KOPRIVNICE

Cilj nam je u svakom pogledu unaprijediti 
naš odgojno-obrazovni rad.
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“Sveti Josip”
Dječji vrtić Svetog Josipa, u Koprivnici najmanja je 
predškolska ustanova u gradu koju pohađa 40-ak 
mališana u dvije odgojne skupine. Budući da je vrtić 
smješten u sklopu samostana sestara Kćeri Božje 
ljubavi, ta božanska ljubav pokretač je savjesnom, 
odgovornom i požrtvovnom brigom svake djelatnice. 
Materijalni uvjeti se poboljšavaju, pa je vrtić iz godine u 
godinu bogatiji raznim didaktičkim pomagalima i svim 
potrebnim materijalima nužnnim za svakodnevni rad s 
djecom.

Kada je riječ o odgojno-obrazovnom radu protekle 
pedagoške godine cilj je bio usmjeren  obogaćivanju 
ozračja u vrtiću elementima koja u sebi nose hrvatska 
tradicijska obilježja, u ovom slučaju okrenulo se 
tradiciji Podravine i kroz čitavu pedagošku godinu s 
djecom se provodio projekt: “Tradicija Podravine u 
srcu djeteta”. Kroz razne bogate aktivnosti vezanih uz 
starinske predmete, pjesme, recitacije, igre, narodni 
plesovi, običaji… nastojalo se djeci usaditi ljubav prema 
tradicionalnim vrijednostima u kojima su nekad živjeli 
njihovi djedovi i bake. 
OBILJEŽAVANJE BLAGDANA
Neizostavni je dio u Svetom Josipu je obilježavanje 
blagdana pa je prošla pedagoška godina počela 
zajedničkim hodočašćem roditelja, djece i 

odgajateljica na Mariju Bistricu, te blagoslovom 
kruha i kestenijadom, a za vrijeme Božića ukrašavano 
je božićno drvce na Zrinskom trgu zajedno s 
djecom iz ostalih vrtića, također i u našem vrtiću i 
to tradicionalnim ukrasima od tijesta. Za proslavu 
blagdana Svetog Josipa, zaštitnika vrtića i Dana 
očeva služena je sveta misa u vrtiću u kojoj su djeca 
sudjelovala obučena u narodne nošnje kao nekad naši 
stari. Svečano  je proslavljen  i Majčin dan, te završna 
svečanost vezana uz projekt - Tradicija Podravine u srcu 
djeteta gdje su djeca također sudjelovala u narodim 
nošnja i na taj način uprisutnila život djedova i bake u 
ovo moderno vrijeme na dijalektu.

SUDIONICI U SVIM GRADSKIM ZBIVANJIMA
I prošle se godine vrtić aktivno uključio u Europski 
tjedan kretanja u aktivnostima koje je organizirao grad. 
U programu za Dan grada Koprivnice prošle godine, 
svojim stvaralačkim umijećem u različitim tehnikama 
i izradi kuća od pedagoško-neoblikovanih materijala 
djeca su izrađivala grad pod nazivom “Bajkovita 
Koprivnica”, te sudjelovali u kulturno-umjetničkom 
programu na Zrinskom trgu. U vrijeme Božićnog sajma 
pjevane su božićne pjesme kod živih jaslica na trgu. 

s. Danijela Koprek

urtići

“Smiješak”
Osnovni primarni program u trajanju od 6 do 16,30 
sati u Dječjem vrtiću “Smiješak” polazilo je tijekom 
pedagoške godine osamdesetero mališana u dobi od tri 
do sedam godina života.
Temeljna zadaća desetero zaposlenih u vrtiću bila je uz 
skrb za sigurnost i zdravlje osigurati djeci ozračje koje 
će ih poticati na radostan dolazak u vrtić, sa smiješkom 
- kako to znaju komentirati roditelji, gdje će uz igru 
pronaći i niz motivirajućih poticaja za osobni razvoj i 
učenje.
Važni zadaci programa temeljili su se na razvoju 
senzomotoričkih osobina djeteta, socio emocionalnih 
odnosa u skupini, proširivanja spoznaja o prirodnim i 
društvenom okruženju, osvješćivanju vlastite osobnosti 
i razvijaju samopouzdanja, razvoju komunikacije u 
različitim oblicima - govor, glazba, likovni izraz, dramski 
izražaj.
Osnovni oblik i metoda rada zasnivala se  na igri koja 
u bogatom materijalnom okruženju motivira djecu 
da budu sami sudionici svog “učenja” i u interakciji 
sa odgojiteljima i drugom djecom “uče čineći” što 
je i intencija suvremenom pristupu ranog odgoja i 
naobrazbe. 
  
Sudjelovanje roditelja kao vrlo značajnih sudionika u 
radu vrtića je od izuzetne važnosti. Naime, vrtić od 
svog početka razvija vrlo dobre partnerske odnose 
sa roditeljima koji su tako  postali aktivni sudionici u 
gotovo svim vrtićkim zbivanjima.
Kontinuiranom unapređivanju kvalitete rada, uz 
pedagoga, doprinijeli su i stručni suradnici koji su bili 
uključeni u rad vrtića - logoped, psiholog, pedijatar, 
stomatolog.

Već pri upisu djece u vrtić, roditelji se interesiraju 
o kraćim i dodatnim programima koji se u vrtiću 
provode. To su najčešće programi koji zadovoljavaju 
posebne interese djece, bilo da se radi o talentiranosti, 
intelektualnoj darovitosti ili istraživačko - spoznajnim 
sklonostima.
Vrtić je u protekloj godini  provodio pet kraćih i 

dodatnih programa od kojih se neki provode kao 
integralni dio redovnog rada, a neki kao nastavak 
tijekom poslijepodneva. 
Bila je to glazbena igraonica, program ranog 
učenja engleskog jezika, “mozgalica” - igraonica za 
potencijalno darovitu djecu, program za očuvanje 
okoliša i program osnovnog upoznavanja sa računalom. 

Uz planirane aktivnosti vrtić “Smiješak” aktivno je 
sudjelovao u brojnim zbivanjima izvan vrtića koje svojim 
sadržajima i načinima provedbe rezultiraju novim 
spoznajnim i emotivnim dječjim doživljajima. 
Početkom pedagoške godine bio je to:
• Europski tjedan kretanja koji je uključivao i  vožnju  
 vlakom do Novigrada Podravskog i posjetu   
 tamošnjem vrtiću 
• jesenske svečanosti i izlet na obronke Bilogore - uz  
 Dan grada upoznavanje sa “starom Koprivnicom” 
    preko prigodnih priča i anegdota na autentičnim  
 mjestima,  
• emotivno doživljajne aktivnosti prigodnim   
 glazbenim nastupima također uz Dan grada,   
 vjerskim blagdanima i humanitarnim aktivnostima 
• njegovanje običaja vezanih uz hrvatsku tradiciju  
 u vrijeme adventa, Nikolinje, običaji uz sv. Luciju te  
 pokladno vrijeme karnevalskih svečanosti.

Sa željom da još više izađemo u susret potrebama 
roditelja imamo namjeru organizirati rad i u 
popodnevnim i večernjim satima. Vjerujemo da ćemo 
na taj način omogućiti da roditelji koji imaju radnu 
obvezu u drugoj smjeni mogu sa svojom djecom 
provesti više vremena zajedno i na taj način pridonijeti 
još jednom potvrdi da je naš grad zaista “Grad - prijatelj 
djece”.

Marija Dolenec

Sa željom da još više izađemo 
u susret potrebama roditelja 
imamo namjeru organizirati 

rad i u popodnevnim i 
večernjim satima.
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Nije bilo lako igračima Slavena Belupa u proteklih 
godinu dana. Mizerni rezultati ostvareni prošle jeseni 
doveli su do nove smjene trenera, pa je Nikolu Jurčevića 
naslijedio Elvis Scoria, koji je ostvario zapažene uspjehe 
s Rijekom, osvojio je i Kup Hrvatske. No, prije Scorijina 
dolaska 
dogodila se i 
smjena na čelu 
kluba, umjesto 
Miroslava 
Vitkovića 
predsjednik 
Slavena Belupa 
postao je Stanislav Biondić, inače i predsjednik Uprave 
farmaceutske tvrtke Belupo. 
Za sportskog direktora klub je umjesto Milana Šarlije 
(podnio ostavku) angažirao Rajka Magića, koji je 
potaknuo promjene u načinu rada Škole nogometa 
Grada Koprivnice. Klub je odlučio veću pozornost 

posvetiti odgoju mladih igrača, s tim je ciljem investiran 
velik novac u izgradnju pomoćnog igrališta s umjetnom 
travom, koje je dovršeno ovog ljeta. Obnavljaju se 
i ostali pomoćni tereni, a dotjerana je i drenaža na 
glavnom igralištu. 

Na proljeće je 
pred Elvisom 
Scorijom bio 
težak posao, 
trebalo je izboriti 
opstanak u ligi, a 
ugroženo je bilo 
nekoliko klubova. 

Farmaceuti su pružali vrlo dobre partije, a pobjedom 
nad Interom u Zaprešiću dva kola prije kraja prvenstva 
definitivno je osigurana nova prvoligaška sezona. 
- Još prije dva mjeseca svi smo u klubu bili dosta 
depresivni, jer je cijelo proljeće trajala teška i iscrpljujuća 
borba za opstanak. Međutim, svi zajedno uspjeli smo 

napraviti veliki zaokret, stoga zahvaljujem prije svega 
treneru Scoriji i igračima, ali i direktoru Markulinu i 
ostalim zaposlenicima na ostvarenim rezultatima. Klub 
je u teškim trenucima pokazao veliku kvalitetu, zrelost 
i sposobnost da se izvuče iz krize. Drago mi je da je 
Koprivnica još jednom dokazala da je pravi sportski 
grad, i da još nije nestao sportski duh koji je stvaran 
dugi niz godina - rekao je predsjednik Stanislav Biodnić 
u svibnju, nakon što je završila dugotrajna i neizvjesna 
borba za opstanak. 
U očekivanjima za sljedeću sezonu, čelnik Farmaceuta 
je istaknuo: 
- Smatram da ljestvicu ne treba podići previsoko. Klub 
zaslužuje plasman od četvrtog do sedmog mjesta, to 
je realno očekivanje, a sve iznad toga bilo bi ugodno 
iznenađenje. Još uvijek mislim da si nismo smjeli 
dozvoliti situaciju borbe za opstanak, ali svima nama to 
će biti veliko iskustvo za budućnost - kazao je Biondić.  
U ljetnoj stanci provedeno je i ‘čišćenje’ svlačionice, 

velik broj igrača sa značajnim primanjima napustio je 
klub, a sukladno ranijoj praksi dovedeni su igrači za 
koje nije trebalo platiti odštetu. Otišli su vratar Ivanković 
(Varteks), braniči Crnac (kraj profesionalne karijere), 
Kurilić (Pomorac) i Karabatić (Solin), vezni igrači Musa 
(Hajduk), Dunković (Sesvete), Lee (Naftaš HAŠK), Kovač 
(Belišće) i Balaško (Koprivnica) te napadač Karabogdan 
(Zagreb), a dovedeni su braniči Kristić (Zaglebie, Poljska) 
i Radiček (Koprivnica), veznjaci Poljak (Inter) i Sopić 
(Zagreb), dok su iz Škole nogometa priključena dvojica 
darovitih mladih igrača, Mateas Delić i Franjo Tepurić. 
Troškovi za primanja igrača su znatno smanjeni, dio 
sredstava usmjeren je u stipendiranje mladih igrača. 
U novu sezonu ušlo se bez imperativa i bez nastupa u 
Intertoto kupu, koji je u prošlosti bio dobar izgovor za 
slabiji prvenstveni start.
Međutim, ni idealni uvjeti za pripreme nisu rezultirali 
dobrim ulaskom u prvenstvo. Slaven Belupo se i dalje 
mučio, i već u prvim kolima naslućivalo se da će jesen 
opet biti napeta i nadasve neizvjesna. Nakon poraza 
od Dinama u Zagrebu, Farmaceuti su kod kuće izgubili 
od Zagreba, pa su bez bodova ostali i na gostovanju 
u Šibeniku. Prvi bodovi zabilježeni su nakon domaće 
pobjede nad Rijekom, no uslijedio je novi kiks u Puli, 
gdje je izgubljena već dobivena utakmica. Nakon 
domaćeg poraza od Hajduka, prvog u Koprivnici poslije 
devet godina, trener Scoria promijenio je sustav igre, 
i u rasporedu 3-5-2 njegova je momčad nadvisila 
Međimurje u Čakovcu i Varteksa u Koprivnici, a pala 
je i Koprivnica u Kupu. Međutim, opet je uslijedila loša 
igra i poraz od Cibalije u Vinkovcima, i tad je bilo jasno 
da će svaka sljedeća utakmica biti kao kvalifikacijska za 
koprivničkog prvoligaša. 
Puno se u zadnjih par godina pričalo o izgradnji 
poslovne zgrade i rasvjete na glavnom terenu. Projekti 
postoje, ali realizacija još nije krenula. S obzirom da u 
licenciranju klubova i stadiona više neće biti popusta 
kao ranijih godina, može se očekivati da će rasvjeta ipak 
biti izgrađena do početka nove natjecateljske sezone, 
odnosno do sredine 2007. godine. 

Krunoslav Jambrušić

NK KOPRIVNICA (nogomet) 69.786,23 
NK OMLADINAC - SLOGA (nogomet) 55.828,99
NK TEHNIKA (nogomet) 20.935,87
NK REKA (nogomet) 20.935,87
NK MIKLINOVEC (nogomet) 20.935,87
NK STARIGRAD (nogomet) 20.935,87
NK ZAGOREC (nogomet) 20.935,87
NK MOČILE (nogomet)  10.467,94
RK KOPRIVNICA (rukomet)  69.786,23
STK PODRAVKA (stolni tenis)  55.828,99
STK KOPRIVNICA (stolni tenis)  41.871,74
TK KOPRIVNICA (tenis)  41.871,74
TK GLOBUS (tenis)  4.000,00
TK ZLATKA (tenis)  1.000,00
KK ABM GRAMINEA (košarka)  41.871,74
ÆKK KOPRIVNICA (košarka)  20.935,87
ŠRK KOPRIVNICA (sportski ribolov)  14.655,11
ŠRK ŠODERICA (sportski ribolov)  14.655,11
ŠRK PODRAVKA (sportski ribolov) 1 4.655,11

ŠRK DRAGOVOLJAC (sportski ribolov)  3.000,00
ŠRK B ŠPORT (sportski ribolov)  9.770,07
ŠKK PODRAVKA (kuglanje)  73.275,55
ŠKK KOPRIVNICA (kuglanje)  19.540,15
ŠKK ÆELJEZNIčAR (kuglanje)  19.540,15
PARA K CAPRONCA (padobranstvo)  4.000,00
AK PODRAVKA (atletika) 20.935,87
DŠV ŠODERICA (ronjenje)  26.379,20
KK PODRAVKA (karate)  25.402,19
CENT. ZA BORILAČKE SPORTO. (karate)  25.402,19
KK KOPRIVNICA (karting)  27.356,20
KK PODRAVINA (karting)  24.425,18
KK KOPRIVNICA (konjički sport)  11.863,66
SŠK PODRAVKA (streljaštvo)  41.871,74
ŠŠK BILOKALNIK (šah)  19.540,15
ŠŠK PODRAVKA (šah)  19.540,15
HPD BILO (planinarenje)  8.000,00
HPD PEVEC (planinarenje)  3.000,00
HŠK PODRAVKA (hrvanje)  13.957,25

BK KOPRIVNICA (badminton)  3.000,00
MOTO K FALCON (motociklizam)  7.327,55
BSK KOPRIVNICA (biljar)  2.000,00
RK KOPRIVNICA (rafting)  3.000,00
LU SRNDAĆ (gađanje glinenih golubova)  2.000,00
OK KOPRIVNICA (odbojka)  6.978,62
SPORT ZA SVE  (rekreacija)  3.000,00
SPORTSKE IGRE MLADIH  2.000,00
SKI KLUB PODRAVINA  2.000,00 
UKUPNO:  990.000,02

NK SLAVEN BELUPO (nogomet)
NK KOPRIVNICA (nogomet)  525.679,75
RK PODRAVKA VEGETA (rukomet)  216.523,03 
RK KOPRIVNICA (rukomet)  57.579,21
KK ABM GRAMINEA (košarka)  32.143,65
ŽKK KOPRIVNICA (košarka)  31.922,31
STK PODRAVKA (stolni tenis)  22.882,00
STK KOPRIVNICA (stolni tenis)  22.882,00
KK PODRAVKA (karate)  22.000,46
CENTAR ZA BORILAČKE 
SPORTOVE (karate)  22.000,46
SŠK PODRAVKA (streljaštvo)  23.719,77
TK KOPRIVNICA (tenis)  57.509,73
KK PODRAVKA (kuglanje)  22.501,05
ŠK PODRAVKA (šah)  20.643,66
HK PODRAVKA (hrvanje)  22.012,91 
UKUPNO: 1.099.999,9

U našem gradu iz godine u godinu djeluje sve više sportskih udruga

KOPRIVNICA

GRAD SPORTA
Svake godine Zajednica sportskih udruga Grada 
Koprivnice prima sve više sportskih klubova u svoje 
članstvo. U odnosu na stanje od prije godine dana, 
pet novih udruga priključilo se koprivničkoj sportskoj 
obitelji. To su Old timer klub Biciklin, Aerobik udruga 
Se-Mi, Twirling klub Koprivnica, Udruga kineziologa 
Grada Koprivnice i Fitness klub Activ Koprivnica. S 
obzirom da su nedavno otvoreni Gradski bazeni, nije 

nerealno očekivati i skoro osnivanje vaterpolskog kluba, 
a do tad se na bazenima mogu rekreirati i relaksirati 
brojni koprivnički sportaši, njih oko 4.000. 
Koprivnica je grad profesionalnog i amaterskog sporta. 
Podravka Vegeta i Slaven Belupo su ozbiljni sportski 
pogoni u koje se ulaže velik novac, no to nije ulaganje 
bez temelja. Rukometašice Podravke pronose ime svoga 
grada i sponzora diljem Hrvatske i Europe, često su i na 

malim ekranima, dok je zbog nogometnog prvoligaša 
Koprivnica (kao i sponzor Belupo) znatno poznatija u 
Hrvatskoj. Sportski profesionalci su i uzor mladima, 
nekoliko stotina dječaka i djevojčica koji treniraju u 
omladinskim pogonima sanja o tome da jednog dana 
odjene dres prve ekipe Slavena ili Podravke. 
Jasno, ne treba zaboraviti ni ostale gradske sportaše, 
koji imaju amaterski status, ali u bavljenje sportom 

ulažu veliku volju i entuzijazam. Kuglačice Podravke 
prošle su sezone osvojile drugo mjesto u ligi, kuglači su 
ostali među prvoligašima, kao i stolnotenisači Podravke. 
Dosta je klubova koji se zbog nedostatka financijskih 
sredstava jedva održavaju ‘na životu’, a dobar primjer 
su rukometaši Koprivnice, koji bi uz malo veća ulaganja 
sigurno imali i bolje rezultate te ne bi morali strahovati 
za opstanak u drugoj ligi, kao prošle sezone. 

Tekst: Goran Čičin-Mašansker
Foto: Robert Šoštarić

Slaven Belupo je teškom mukom izborio prvoligaški opstanak, a u novoj sezoni nastavilo se po starom

NAKON DOBROG PROLJEĆA 
OPET PROBLEMATIČNA JESEN

Rijetki trenuci slavlja Slavenovih igrača

Još prije dva mjeseca svi smo u klubu bili 
dosta depresivni, jer je cijelo proljeće trajala 

teška i iscrpljujuća borba za opstanak.

RASPODJELA SREDSTAVA AMATERSKIM SPORTSKIM 
UDRUGAMA S PODRUČJA GRADA KOPRIVNICE ZA 2006. GODINU

RASPODJELA SREDSTAVA ZA RAD SPORTSKIH ŠKOLA KOJE DJELUJU 
NA PODRUČJU GRAD KOPRIVNICE ZA 2006. GOD
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Rukometni klub Podravka Vegeta sportska je institucija 
Hrvatske i ovog dijela Europe. Uz Rukometni klub 
Zagreb i Odbojkaški klub Mladost, Podravka spada 
među najtrofejnije hrvatske klubove, a u prošloj godini 
obilježeno je i 50 godina od osnutka kluba. 
Iza koprivničkih rukometašica je uspješna sezona, u 
kojoj su osvojile hrvatsko prvenstvo i Kup, a nastupile 
su i u finalu Kupa EHF-a, gdje je na kraju trofej osvojio 
mađarski Ferencvaros. Prije nešto više od godine dana, 
u 2. pretkolu Lige prvakinja crnogorska Budućnost bila 
je bolja zbog više pogodaka u gostima, pa je Podravka 
usmjerena na sporedni kolosijek, u Kup EHF-a. Tamo 
je prvo u dvije utakmice odigrane na Islandu svladala 
domaći Haukar, potom 
je pala Akaba Bera 
Bera iz španjolskog San 
Sebastiana, a onda su 
uslijedili obračuni sa 
sjevernim susjedama, 
Mađaricama. Tu su naše 
rukometašice pokazale 
da bi se u mađarskoj 
ligi mogle boriti za sam 
vrh, jer su u sjajnim predstavama eliminirale Cornexi 
Alcou (tada aktualnog osvajača Kupa EHF-a) i Debrecen. 
Imale su i aktivan rezultat iz prvog finalnog ogleda u 
Budimpešti, ali su podbacile u koprivničkom uzvratu. 
Puna dvorana bila je spremna za veliku feštu deset 
godina nakon osvajanja naslova prvakinja Europe, ali 
Podravka je odigrala najlošije kad je bilo najvažnije, i 
novi je europski trofej ostao samo želja. 
Iskusni trener Josip Šojat i njegov pomoćnik Mato 
Matijević ujedno vode i hrvatsku žensku rukometnu 
reprezentaciju, koja se u dobrom svjetlu predstavila na 
Svjetskom prvenstvu u Rusiji u prosincu prošle godine, 
a krajem ove godine očekuje ih novi veliki ispit na 
Europskom prvenstvu u Švedskoj. Većinu reprezentacije 
Hrvatske čine Podravkine igračice. 
Dominacija Podravke Vegete u domaćim okvirima 

sve je izraženija, pa su tako obje ‘krune’ nakon dvije 
godine opet vraćene u Koprivnicu. Lokomotiva i TVIN 
Trgocentar profilirali su se kao ekipe koje bi eventualno 
mogle ugroziti Koprivničanke, ali su još uvijek daleko od 
Podravkine razine. To je šteta, zato što bi za prvakinje 
bilo dobro da u Hrvatskoj imaju što jaču konkurenciju. 
No, u klubu se dobro radi, gotovo da i nema praznog 
hoda, a eventualni slobodni termini popunjavaju se 
prijateljskim ili turnirskim ogledima s najjačim ekipama 
starog kontinenta. Od ove godine Podravkin turnir u 
Koprivnici dobio je ime po legendarnom rukometnom 
treneru Josipu Samaržiji-Bepu te će postati 
tradicionalan. Ovog ljeta u Sportskoj dvorani gostovali 

su slovenski Krim, TVIN 
Trgocentar iz Virovitice 
te jake mađarske ekipe 
Györ, Debrecen i Cornexi 
Alcoa. Šojatove su igračice 
u snažnoj konkurenciji 
osvojile prvo mjesto, i to 
nakon finalne pobjede nad 
Krimom, izborene nakon 
izvođenja sedmeraca. 

Radosne su vijesti stigle iz Beča, s izvlačenja parova 
pretkola Lige prvakinja. U 1. pretkolu prepreka se 
zvala Van der Voort Quintus, prvak Nizozemske, i to 
je riješeno bez problema. Već prije odigravanja tih 
utakmica doznalo se da će Podravka u 2. pretkolu na 
slovenskog doprvaka Celeiu Žalec, koja se zbog odličnih 
rezultata Krim Mercatora uvrstila među nositelje 2. 
pretkola. Ekipa doista skromnih mogućnosti, koja bi 
u Hrvatskoj bila u donjem dijelu prvenstvene ljestvice, 
bila je najveća i jedina želja svih klubova bez statusa 
nositelja, a na kraju je najviše sreće imala Podravka 
Vegeta. Slovenke su ispraćene s dvije uvjerljive 
pobjede, čime su Koprivničanke osigurale novi nastup 
u Ligi prvakinja. U najelitnijem europskom klupskom 
rukometnom natjecanju nastupit će po deseti puta, 
računamo li i povijesni izlazak u Europu u Kupu 

prvakinja 1966. godine. 
Podravkina je ekipa u novoj sezoni doživjela značajne 
kadrovske promjene. Otišla je Ruskinja Marina 
Naukovič, tek ljetos doznalo se da je već puno ranije 
potpisala ugovor o prelasku u redove makedonskih 
prvakinja Kometala. U Krim je pak po isteku ugovora 
otišla Dijana Golubić, klub su napustile i golmanice 
Elena Galkina te Sergeja Stefanišin, a karijeru je završila 
Renata Hodak. Zbog ozljeda su uvodni dio sezone 
propustile Miranda Tatari, Ljerka Vresk i Ana Kalajžić, 
koja je priključena iz Podravke Lino. 
Iz Lokomotive je stigla reprezentativna golmanica Ivana 
Jelčić, iz Kometala Natalija Todorovska, ponajbolje 
svjetsko desno krilo. S posudbe u Osijeku vratila 
se Marijana Tarle, a uskoro će se priključiti kružna 
napadačica Nela Ljolje iz Ljubuškog i darovita mlada 
golmanica Marta Žderić iz Ploča. Uz iskusne Barbaru 
Stančin, Božicu Palčić i Svitlanu Pasičnik, Podravkina 
mladost imat će idealnu prigodu za odrastanje i 
sazrijevanje u Ligi prvakinja, gdje ima zajamčenih šest 
utakmica, od toga tri pred koprivničkom publikom. 
Nema sumnje da će Sportska dvorana u siječnju i veljači 
opet biti ispunjena do posljednjeg mjesta, a cure u 
sezoni koja je pred njima mogu samo profitirati. Bilo je 
važno plasirati se u Ligu prvakinja, sve što se eventualno 
napravi u skupini, bit će odlično. Prva dva mjesta vode 
dalje, s trećim se boravak u Europi nastavlja natjecanjem 
u Kupu kupova. Domaći se trofeji podrazumijevaju, 
a igra koju je Podravka pokazala u dosadašnjim 
utakmicama daje nam za pravo da budemo optimisti u 
očekivanju novih europskih izazova. 
Ponosni mogu biti i svi Koprivničanci, jer nije mala 
stvar ucrtati naš grad na kartu europskih rukometnih 
metropola!

Uspješna sezona je iza rukometašica Podravke Vegete - osvojile su hrvatsko prvenstvo i Kup te nastupile u finalu Kupa EHF

NAKON ČETIRI GODINE 
LIGA PRVAKINJA OPET U 
KOPRIVNICI

Nogometni klub Koprivnica natječe se u jedinstvenoj 
Drugoj Hrvatskoj nogometnoj ligi, u vrlo jakoj 
konkurenciji. Drugi gradski klub profilirao se kao prateći 
klub Slavena Belupa, u kojem dragocjeno seniorsko 
iskustvo prikupljaju mladi talenti. 
Slaven Belupo je ovog ljeta potpisao stipendijske 
ugovore s svojim darovitim igračima. To su: Vedran 
Purić, Marijan Matić, Ivan Vrhovski, Silvio Rodić, Mladen 
Filipović, Josip Marošević, Mateas Delić, Mate Jajalo, 
Mihael Remenar, Mario Gregurina, Elvis Kokalović, Saša 
Vukonić, Alen Šimunić i Franjo Tepurić. 
Njih šestorica - Purić, Matić, Vrhovski, Rodić, Filipović 
i Marošević - već nastupaju za Koprivnicu, a može se 
očekivati da će postupno biti uključivani i ostali. 
- Bilo je evidentno da je prošlih sezona vrlo malo igrača 
poniklih u Slavenovoj nogometnoj školi potpisivalo 
profesionalne ugovore i nastupalo za prvu momčad. 
Uprava kluba odlučila je to promijeniti iz dva važna 
razloga. Prvi je da se pokuša dati prilika našim mladim 
igračima da karijeru nakon školovanja nastave, pa i 
završe u prvoj momčadi, a drugi je propis UEFA-e, koji 
predviđa određen broj igrača iz omladinskog pogona 
u prvim momčadima. Suradnja s Koprivnicom je u tom 
procesu od izuzetne važnosti - kaže sportski direktor 
Slavena Belupa Rajko Magić.
Koprivnicu uspješno vodi Vjeran Blašković, pomaže mu 
mladi trener Branimir Jedvaj, a vođa i kapetan momčadi 
je iskusni Zoran Ogrizović. 

Koprivnica se profilirala kao prateći klub 
Slavena Belupa

POLIGON ZA 
KALJENJE 
MLADIH 
TALENATA

Radost zbog ulaska u europsku elitu

‘Playmaker’ Koprivničanki Ivanka Hrgović

Mlada Podravkina nada Ana Kalajžić

Zoran Ogrizović i Krunoslav Prpić u akciji

Podravka spada među 
najtrofejnije hrvatske klubove, a 
u prošloj godini obilježeno je i 50 

godina od osnutka kluba.
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Prošle je godine, u suradnji s Regionalnim centrom 
za okoliš Hrvatske REC Grad Koprivnica započeo 
izradu temeljnog dokumenta održivog razvoja grada 
- Lokalne agende 21. Dokument izrađuju radne 
skupine za okoliš, gospodarstvo i društvena pitanja uz 
koordinaciju Upravnog odbora LA 21 KC te uz stalni 
nadzor Gradskog vijeća koje je do sada prihvatilo 
prva dva koraka na izradi dokumenta: Stajališta i vizije 
- vizija budućnosti Grada Koprivnice te Utvrđivanje 
problema okoliša, gospodarstva i društvenih uvjeta u 
Gradu Koprivnici. Plan se razvija uz puno sudjelovanje 
javnosti u obliku izvještavanja putem stalne kolumne 
u tjedniku Glas Podravine te gradske internet stranice 
te konsultacijama s Forumom za okoliš sastavljenim od 
zainteresiranih udruga i pojedinaca.

Da bi izrada dokumenta mogla započeti, održan je 
informativni seminar na kojemu su osnove održivog 
razvoja i osnove za izradu Lokalne agende 21 predstavili 
vodeći hrvatski stručnjaci. Potom je provedena inicijalna 
anketa u kojoj su svi građani Koprivnice pozvani da 
daju svoje mišljenje o stanju okoliša, gospodarstva i 
društvenih uvjeta u našoj sredini.

U anketi je sudjelovalo blizu 700 građana. Ispitanici 
su najpozitivnije ocijenili gradske strateške planove za 
razvoj gospodarstva, a najslabije marketing i plasman 
lokalnih proizvoda. U procjeni kvalitete društvenog 
života najbolje su ocijenjeni vrtići, izbor i brojnost 
trgovina, škole, uvjeti stanovanja, zdravstvena zaštita, 
sportski programi i brojnost i kvaliteta društvenih 
događanja, a najslabije nezaposlenost, nedostatak 
novaca te nedovoljna briga o starijim osobama. 
Alkoholizam su ispitanici proglasili najvećim društvenim 
problemom.U zaštiti okoliša ispitanike najviše brinu 
divlje deponije smeća, porast prometa i pročišćavanje 
vode, a promet i industriju doživljavaju kao najveće 
zagađivače. 

Na osnovi ankete radne su skupine sastavljene od 
stručnjaka iz raznih područja Gradskom vijeću predočile 
Viziju budućnosti Grada Koprivnice zasnovanu na 
vrijednostima našeg okoliša, razultatima ljudske 
djelatnosti i društvenim i nemjerljivim vrijednostima 
naše sredine. Vizija je defirana u sljedećem obliku:

Veliki mali grad
Otvoreni grad po mjeri čovjeka, dovoljno velik da na 
održivi način zadovolji sve funkcije neophodne za 
kvalitetan život i dovoljno malen da svaki građanin 
svojim djelovanjem osjetno doprinosi dobru zajednice

Sljedeći je korak bio objektivno definiranje problema u 
gradu, prema pokazateljima i kriterijima koji osiguravaju 
objektivnost ocjene.Na osnovi tog koraka, nastavlja se 
rad na definiranju prioriteta za djelovanje koji će biti 
određeni prema razini opasnosti koje navedeni problemi 
predstavljaju za zdravlje ljudi i okoliša.

U međuvremenu, Odbor i radne skupine LA 21 neke su 
svoje odluke istovremeno pretvarali i u lokalne akcije 
u koje se uključivao velik broj građana iskazujući i time 
svoje opredjeljenje za održivi razvoj. 
Radi bolje obaviještenosti građana izrađen je letak 
o komunalnoj naknadi koji je proslijeđen svim 
domaćinstvima u gradu. Povodom Dana planete Zemlje 
22. travnja organizirana je velika akcija čišćenja grada 
i otkrivanja ilegalnih deponija smeća. Najveća lokalna 
akcija svakako je promocija održivog gradskog prometa 
u Europskom tjednu kretanja 16. - 22. rujna, kada je 
promoviran i početak projekta “Zaustavimo klimatske 
promjene”  koji će obilježiti cijelu sljedeću godinu. 

Dosadašnji rezultati na izradi LA21KC objavljeni su u 
publikaciji REC Hrvatska i predstavljeni na više seminara 
izvan Koprivnice. Radi povezivanja s drugim održivim 
gradovima i boljeg djelovanja na promociji održivosti, 
Koprivnica je postala članica Saveza održivih gradova 
ICLEI.

Helena Hećimović

RASTE LOKALNA 
AGENDA 21 ZA GRAD 
KOPRIVNICU

Uz planiranje, Lokalna se agenda pretvara i u Lokalnu akciju za okoliš

KOPRIVNICA - EUROPSKI 
PRIMJER ODRŽIVOSTI 
GRADSKOG PROMETA

Bicikli upisali Koprivnicu na europsku i svjetsku kartu održivih gradova

Koprivnica

Nagrađena fotografija NIkole Wolfa na natječaju 

KC-grad u pokretu

Gradonačelnik Mršić prima nagradu ICLEI

Europski je tjedan kretanja inicijativa po kojoj je Grad 
Koprivnica prerastao nacionalne okvire i potvrdio se kao 
jedan od vodećih gradova u Europi. U našem je gradu 
doista proizveo pravu “prometnu revoluciju” i u pet 
godina pretvorio Koprivnicu u grad koji cijele godine 
razvija održivi gradski promet. 

Tjedan intenzivne promocije bicikla i biciklizma 
prerastao je u cijelu godinu, a nagrade i priznanja 
primljeni samo u ovoj godinu dokazuju koliko je visoka 
svijest o održivosti u našoj sredini i na kakve se sve 
načine pretvara u način života naših građana.

Da je bicikl doista postao koprivnički ”brand” već je 
u ožujku dokazalo priznanje na natječaju “Gradovi 
vole bicikle” Saveza održivih gradova ICLEI i japanskog 
Shimana. Projekt “Koprivnica-grad u pokretu” kojim 
su obuhvaćene četiri gradske strategije održivog 
prometa prezentiran je na Svjetskom kongresu ICLEI 
u Cape Townu, a uz Koprivnicu priznanja su primili 
Kopenhagen, Lund, Freiburg i Tilburg. Priznanje je u 
Koprivnicu donio predstavnik kompanije Shimano za 
Europu, g. Hans van Vliet koji je prenio i oduševljenje 
prosudbene komisije koprivničkim uspjesima u 
promicanju održivog prometa zasnovanog prije svega 
na korištenju bicikla.

Rekreativni biciklizam cijele je godine neumorno 
promovirao Oldtimer klub Biciklin, koji je uz biciklijade 
okolicom Koprivnice 1. svibnja predstavio pretisak knjige 
dr. Frana Gundruma Oriovčanina “O vožnji biciklom” 
iz 1904. Oldtimer klub Biciklin promovirao je naš grad 
i na reliju ljubitelja starih bicikla u Beltincima, Slovenija, 
a organizirao je i 1. Festival biciklističke rekreacije u 
Hrvatskoj. Zahvaljujući ovoj vrijednoj udruzi naš je grad 
dobio još jedan Dan bicikla i biciklizma, 10. lipnja, a 
i knjigu “Uloga biciklizma u sportskoj rekreaciji” u 
kojoj su kao autori stručnih priloga sudjelovali i članovi 
Udruge kineziologa Koprivnice. 

Pet koprivničkih kontakt policajaca započelo je svoje 
biciklističke ophodnje također od početka lipnja, čime 
je Koprivnica zaslužila i uvrštavanje u časopis View to 
Croatia koji na međunarodnoj razini promovira hrvatske 
vrijednosti. No najveće priznanje do sada stiglo je iz 
Brisela, gdje je Koprivnici  dodijeljeno drugo mjesto za 
dosadašnje uspjehe u organizaciji Europskog tjedna 
kretanja.

Još je jedan vikend tijekom ljeta prošao u znaku 
nemotoriziranog prometa. 22. i 23. srpnja za 
automobile je zatvorena Kolodvorska  ulica radi 
1.vikenda grafita u Koprivnici. Domaći i strani majstori 
grafita oslikavali su ogradu željezničkog kolodvora, dok 
su za šetače i bicikliste svoje umijeće pokazali skateri, 
breakdance plesači i izvođači biciklističkih vratolomija na 
prostoru ispred željezničkog kolodvora. 

Petu godinu Europskog tjedna kretanja u slavljeničkom 
je tonu i uz više aktivnosti nego ikada obilježilo 4500 
Koprivničanaca između 16. i 22. rujna. Najmlađi su u 
vrtićima uz pomoć učenika Obrtničke škole popravljali 
svoje bicikle ili učili o tome kako je biti kvartovski 
policajac na biciklu. Mlađi su učenici osnovne škole 
učili prometna pravila kojih se moraju pridržavati 
na putu do škole, bilo da voze bicikle, romobile ili 
pješače. Malo stariji su se natjecali u vožnji spretnosti 
ili pak sudjelovanjem u sponzoriranim biciklijadama 

“zarađivali” štedne sijalice za svoje škole. Oldtimer  
klub Biciklin promovirao je koprivničke biciklističke 
staze, a Biciklistički klub Koprivnica uz njihovu pomoć 
organizirao 1. Memorijalnu utrku Joža Horvat.

Održivo kretanje promovirano je i kroz javni prijevoz. 
Vlakom su se vozila djeca iz vrtića i škola u posjetu 
prijateljima u Novigradu i Đurđevcu, dok su mališani 
iz vrtića isprobali vožnju niskopodnim autobusom 
uz turistički razgled grada koji su im pripremili Mali 
turistički vodiči OŠ “Đuro Ester”. Važnost kretanja za 
zdravlje pokazala je i Udruga Mariška vježbama na 
Zrinskom trgu, ali i Mala sportska škola vježbama s 
djecom u vrtićima i osnovnim školama. 

Zrinski je trg cijeli tjedan živio u znaku kretanja. 
Prezentirani su štedljivi automobili, predstavila se 
Prometna policija, a Udruga invalida Koprivničko-
križevačke županije održala je i prvu utrku invalidskim 
kolicima. Središnja tema Tjedna kretanja - Klimatske 
promjene, stavila je u središte zanimanja i važnost 
lokalnih proizvoda koji su predstavljeni na Gradskom 
pijacu. Brojne su udruge ovdje prezentirale i svoje 
projekte i proizvode, a unatoč kiši sve one koji su 
svojom šetnjom oživljavali Zrinski trg tih su dana 
uveseljavali Mali ulični svirači Glazbene škole “Fortunat 
Pintarić”, izvođači “Glazbene kutije” Glazbene mladeži i 
Puhački orkestar Grada Koprivnice. 

U školama su održane likovne i umjetničke radionice, 
ali i prezentacija štednih sijalica “Philips”, sportske su 
aktivnosti bile brojnije nego ikada, a održani su i prvi 
satovi plivanja za učenike srednjih škola. Za starije 
je dr Švarc-Janjanin održala predavanje i mjerenje 
osteoporoze,  a vježbe za starije prikazala je Udruga za 
osteoporozu. 

Izložba crteža pozivala je šetače u gradski park, a mali 
turistički vodiči ljepotu i zelenilo Koprivnice prikazali su 
i svojim predavanjem. Centar grada bio je zatvoren za 
automobile posljednjeg dana Tjedna kretanja, no već je 
sljedećeg dana Društvo kardiologa nastavilo promociju 
kretanja radi zdravlja biciklističkim i pješačkim izletom u 
Crnu Goru. 

Nagrađeni su i oni koji svakodnevno odlaze na posao 
biciklom. U prvo natjecanje “Biciklom na posao” 
uključila su se poduzeća Carlsberg, Komunalac i Pevec. 
Sudionici natjecanja osvojili su besplatno kupanje 
na koprivničkim bazenima, a pobjednik Carlsberg 
nagradio je biciklima i druge svoje djelatnike - bicikliste. 
Gradonačelnik Koprivnice također je nagrađen biciklom, 
poklonom trgovine Valentina. 

Odjeci Tjedna kretanja i dalje traju. Međunarodna 
promocija koprivničkih rezultata nastavlja se radionicom 
u Gruziji gdje će Koprivnica predstavljati cijelu 
europsku inicijativu Tjedna kretanja za istočnoeuropske 
i azijske države. Europskim će gradovima deset 
najuspješnijih svoja iskustva predstaviti na radionici u 
Briselu početkom sljedeće godine, a među njima će 
također biti i Koprivnica. Čast je i obveza biti u tom 
visokom društvu, ali još je veće zadovoljstvo svojim 
svakodnevnim izborom prometnog sredstva osiguravati 
održivost razvoja grada, a to je ono što tisuće građana 
Koprivnice već čine.

Helena Hećimović

foto: služba ureda Grada

Old Timer Klub “BIciklin” na Tjednu kretanja”
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KUD “Koprivnica”
Društvo je ove godine obilježilo 25 godina 

kontinuiranog rada pod ovim imenom. U društvu 

aktivno radi 112 članova u dvije folklorne grupe, 

tamburaškom sastavu, te Koprivničkom amaterskom 

kazalištu. Osnovni cilj rada je očuvanje folklorne baštine 

u cjelini i prenošenje iste na mlade naraštaje. Društvo 

na gostovanjima i nastupima promiče   Koprivnicu 

i Podravinu svojim najjačim oružjem: nošnjom, 

tamburicom, pjesmom, plesom i rječju. Gostovali su u 

Italiji, Njemačkoj, Mađarskoj, Sloveniji, Luxembourgu, 

Belgiji. Nastupali su pred gradonačelnicima Berlina, 

Ingolstadta, Künzelsaua, Bologne, Trenta, Siofoka i 

Kaposvara, pred Velikim vojvodom Luksemburškim, 

ambasadorom Hrvatske za zemlje Beneluxa, Vraniczany 

- Dobrinovićom. Sudionici su niza velikih folklornih 

manifestacija diljem Hrvatske, od Vinkovačkih jeseni, 

Međunarodne smotre folklora u Zagrebu, smotre 

folklora u Novoj Gradiški, Ogulinu, Kutini, Rovinju, 

Osijeku, Belom Manastiru itd. Niti jedna manifestacija 

ili priredba u Koprivnici i okolici ne prođe bez  nastupa 

kudovaca. Niz priznanja i nagrada potvrđuje kontinuitet 

i kvalitetu rada.

Ove godine bilježe već preko 20 nastupa od kojih se 

posebno ističu nastupi na folklornom festivalu u Poljskoj 

(Boleslawiec), gostovanja u Crnoj Gori (Kotor, Cetinje) i  

Italiji (Sutrio).

Dječja folklorna skupina bila je predstavnik županije na 

dječjim Vinkovačkim jesenima.

Koreograf i voditelj folklornih grupa je dr. Nada 

Flis-Šešić, voditelj tamburaškog sastava prof. Darija 

Vrzić, voditelj pjevanja prof. Mihael Kivač, a voditelj 

kazalištaraca je Krešimir Blažek

Puhački orkestar grada 
Koprivnice
Povijest koprivničkih puhača seže u 1952.g. kada je 
u sklopu Radničkog kulturno-umjetničkog društva 
“Željezničar” utemeljena limena glazba. Od 1992. 
godine orkestar djeluje pod imenom Puhački orkestar 
grada Koprivnice. Tijekom svih ovih godina članovi 
orkestra djeluju prvenstveno na širenju glazbene 
kulture u gradu i okolici. Danas u orkestru svira 
40-ak glazbenika, a veseli činjenica da je sve više 
mladih glazbenika, što je rezultat dobre suradnje s 
koprivničkom glazbenom školom. Orkestar gaji uspješnu 
suradnju sa više puhačkih orkestara u Hrvatskoj i u 
inozemstvu. Bilježe gostovanja u Njemačkoj, Austriji, 
Francuskoj, Madžarskoj i Sloveniji. Za svoj rad orkestar 
je primio niz odličja i priznanja. Dirigent orkestra je prof. 
Tihomir Klauček

Mažoretkinje grada 
Koprivnice
U proteklih 14. godina Mažoretkinje grada Koprivnice 

osvojile su niz sjajnih odličja i priznanja. Oko 100 članica 

radi i vježba u četiri dobne skupine : najmlađe ili mini 

mažoretkinje, kadetkinje, juniorke i seniorke. Njeguju 

klasičan mažoret ples, ali i ostale plesne tehnike. 

Članice su Hrvatskog Saveza Mažoretkinja i stalne 

članice hrvatske reprezentacije na evropskim i svjetskim 

prvenstvima. Višestruke su državne i evropske prvakinje 

u različitim kategorijama plesa u juniorskim i seniorskim 

kategorijama. Na ovogodišnjem državnom prvenstvu 

u Požegi osvojile su tri zlatne medalje i naslov državnih 

prvakinja u juniorskoj i seniorskoj ekipnoj konkurenciji. 

Osim zlata osvojile su i tri srebrne medalje, te dvije 

brončanemedalje u kategorijama mlađih juniora, juniora 

i seniora u ekipnim i pojedinačnim kategorijama. Na 

Svjetskom prvenstvu u Nizozemskoj u kategoriji “Show 

corps” osvojile su visoko peto mjesto u konkurenciji 

10 zemalja. Stručni trener i koreograf NBTA je gđa. 

Snježana Sremec, koja je ujedno i predsjednica 

Hrvatskog Saveza Mažoretkinja i Hrvatskog Twirling 

Saveza.

Krešimir Blažek

Udruga mladih Koprivnice iz godine u godinu 
obogaćuje svoje programe kako bi mladim 
Koprivničancima i Koprivničankama omogućila što 
kvalitetnije programe za ispunjavanje slobodnog 
vremena. 
U travnju su predstavnici Umko-a bili u Zadru 
na Tematskoj skupštini Mreže mladih Hrvatske, 
čije je Umko član od 2004. Tamo su sudjelovali u 
radionicama  “razvoj lokalne politike prema mladima”, 
“mladi i  obrazovanje” te “mladi i gospodarstvo”, 
prilikom čega su postali i članovi radnih grupa MMH u 
tim sektorima. 
Ljeto je ponovo bilo burno, ali ove godine bilo je i 
odlaska na more, na otok Krk, gdje se odvijao Sajam 
udruga mladih iz Hrvatske, BiH, Srbije i Makedonije, 
a nakon toga krenuli su ustaljeni i dobro znani ljetni 
programi: američka jezična radionica, igre na igralištu 
svaki dan od 17-20h, karaoke, a pred kraj ljeta, od 31. 

08. - 05.09. održavao se treći po redu multikulturalni 
festival “Mnogo u malom”, koji je ove godine okupio 
volontere iz Njemačke, Francuske, Rumunjske, 
Švicarske, Belgije, Canade i Argentine koji su podijelili 
svoju kulturu i običaje s publikom.
Prosinac je, kao i svake godine, najudarniji: na samom 
početku mjeseca organizirat će se edukacija povodom 
Dana borbe protiv AIDS-a. Nakon toga, po drugi put 
u organizaciji UMKo-a, u Domu mladih odvijat će se 
Sajam ljudskih prava, gdje će kroz igru i radionice biti 
predstavljena temeljna ljudska prava.
Prošle godine utemeljena nagrada za najboljeg 
volontera, VOL, ponovo će biti uručena najaktivnijem 
volonteru u gradu. 
Osim toga, već tradicionalno, dočekat ćemo Djeda 
Mraza i organizirati humanitarni božićni sajam i 
božićne karaoke.

Maja Janeković

Grad Koprivnica - grad djece i mladih

OSNIVA SE VIJEĆE 
MLADIH
Inicijativa za osnivanje Vijeća mladih u Gradu Koprivnici pokrenuta je 2005. godine od strane 
Odbora za obitelj i mlade Gradskog vijeća Grada Koprivnice. Temeljna ideja bila je postojeći 
Savjet mladih reorganizirati u novo tijelo s većim ovlastima i utjecajem na kreiranje lokalne 
politike prema mladima. Cilj je poticati i omogućiti sudjelovanje mladih u pripremanju i 
usvajanju svih propisa koje donosi Gradsko poglavarstvo i Gradsko vijeće, a koji izravno 
utječu na društveni položaj mladih ovoga grada.
Prema prijedlogu Odbora Vijeće mladih bilo bi predstavničko tijelo mladih s područja Grada 
Koprivnice koje se sastoji od vijećnika-predstavnika svih generacijskih razina, dobi od 
najmanje 14 do najviše 26 godina starosti. Vijeće bi imalo 21 predstavnika koji bi bili birani 
iz redova učenika svih srednjih škola u Koprivnici, te ostalih udruga mladih i za mlade s 
područja grada, izuzev podmlatka političkih stranaka.
Sam projekt podržao je i koprivnički gradonačelnik Zvonimir Mršić, a njegova provedba 
trebala bi krenuti s početkom sljedeće školske godine.

Tomislav Dotov

GRADSKE 
UDRUGE MLADIH udruga aktivna i u ‘06.

Nastup mažoretkinja na državnom prvenstvu

Nastup puhačkog orkestraNastup KUD-a u Poljskoj
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UDRUGA INVALIDA KOPRIVNIČKO-KRIŽEVAČKE 

ŽUPANIJE je i ove godine vrlo aktivna u provođenju 

mnogih projekata a koji su na korist osobama s 

invaliditetom. 

I dalje smo nastavili sa vrlo dobrom suradnjom između 

udruge i Grada Koprivnice što pokazuju mnogi 

kvalitetni zajednički projekti i programi.

Sudjelovali smo kod stvaranja dokumenta ROP-a, a 

također sudjelujemo u stvaranju dokumenta Lokalne 

agende 21 Grada Koprivnice.  

Pripremili smo, tiskali i promovirali promidžbeni letak 

Udruge, knjižicu Dobro je znati, kao i treće izdanje 

vodiča kroz Koprivnicu za osobe s invaliditetom.

Udruga je prisustvovala i na Europskom tjednu kretanja 

gdje smo za svaki dan organizirali specifična događanja 

uz naš štand na kome su bili izloženi promidžbeni 

materijali naše udruge i krovnih nam saveza kao i 

umjetnička dijela naših članova koji sudjeluju u Likovnoj 

i kreativnoj radionici.

Glavna događanja koja smo organizirali na 

ovogodišnjem Tjednu kretanja su bila: Prezentacija 

nisko podnog autobusa i Utrka u invalidskim kolicima 

„KOPRIVNICA 2006“.

Ovu godinu smo također provodimo i Terapijsko jahanje 

sa kojim smo jako zadovoljni.

Moramo izraziti veliko zadovoljstvo što je konačno 

nakon petogodišnjeg nastojanja i pregovora na 8. 

sjednici 25. kolovoza 2006. god. u sjedištu UN-a 

usvojen konačni tekst konvencije o zaštiti prava i 

dostojanstva osoba s invaliditetom. Vjerujemo da će 

Konvencija i njezino provođenje ako će se podržavati 

zakonom u zbilji doprinijeti poboljšanju kvalitete života 

za sve osobe s invaliditetom u Hrvatskoj, Europi i cijelom 

svijetu.

U daljnjem tijeku ove godine planiramo sudjelovati 

na Danu grada, Božićnom sajmu, kao i organizirat 

manifestaciju za Dan invalida, te izdati naše 

jednogodišnje glasilo. 
Mario Puklek

Udruga invalida Koprivničko-križevačke županije
Centar “Podravsko sunce”,Hercegovačka bb, 
48 000 Koprivnica
Tel./fax. 048 671-158;222-689, 222-690 br. žiro 
računa 2386002-1100506715
E-mail udruga-inv-kc-kz-zup@kc.htnet.hr   
WEB http://free-kc.hinet.hr/uikc

ZNAČAJAN DOPRINOS RAZVOJU CIVILNOG DRUŠTVA U KOPRIVNICI

UDRUGA INVALIDA
“MARIŠKA” 

STIL ŽIVOTA
“Od kada sam se uključila u aktivnosti Kluba 
“Mariška”, prvi puta nakon odlaska u mirovinu, 
osjećam se potrebnom i korisnom, osjećam da su 
moje sposobnosti, potrebe i talenti nekom važni, da 
se uvažavaju …”. Otprilike ovim riječima, jedna je 
“Mariška” komentirala svoje sudjelovanje u našem 
Klubu za starije osobe “Mariška”. I moram reći da su te 
njene riječi pogodile točno u cilj. Jer, kada je prije više 
od četiri godine grupa zaposlenika Doma za starije i 
nemoćne  osobe u Koprivnici inicirala osnivanje udruge 
koja će okupljati ljude starije životne dobi u okviru koje 
će ti ljudi realizirati svoje potrebe, želje i ambicije, na 
način da sami aktivno sudjeluju u kreiranju i razvijanju 
različitih aktivnosti, sadržaja i programa koji će služiti 
za zadovoljavanje tih potreba, tada, te sada već 
poodmakle 2002. godine, mnogi su sumnjičavo vrtjeli 
glavama i komentirali da je riječ tek o još jednoj od 
mnogobrojnih udruga na ovim našim prostorima.
Četiri godine kasnije, djela govore sama za sebe. Klub 
za starije osobe “Mariška” u svojim redovima okuplja 
više od tristotinjak aktivnih članova (nevažno je koliko 
članova imate na papiru i evidenciji, važno je koliko 
je onih koji aktivno sudjeluju u radu udruge). Katalog 
usluga i aktivnosti koje se provode u Klubu osmišljavaju 
isključivo njegove članice i članovi, u svakoj se prilici 
uvažavaju njihove potrebe i interesi. Danas je teško i 
nabrojati sve programe koji se ostvaruju u okviru Kluba 
“Mariška”. Od onih najposjećenijih poput rekreativnog 
vježbanja uz pomoć naših fizioterapeutkinja Carmen i 
Jasminke, koje se organizira dva puta tjedno i na kojem 
aktivno sudjeluje više od sto i pedeset naših “Mariški”, 
predavanja i tribina koje se održavaju svakog tjedna 
i na kojima dominiraju teme zanimljive upravo ovoj 
populaciji, do kreativnih radionica, literarnih susreta, 
plesnih aktivnosti. O pjesmi i glazbi da se i ne govori. 
Zahvaljujući našim “Mariškama”, njihovim voditeljima 

Ani i Nikoli, uz Klub “Mariška” i naš je Dom za starije 
i nemoćne osobe Koprivnica najraspjevaniji dom, ne 
samo na ovim našim hrvatskim prostorima. Kada se 
svemu tome dodaju naše Staze zdravlja i prijateljstva, 
jedan od mnogobrojnih “originalnih proizvoda” Kluba 
“Mariška”, glazbene večeri i plesna druženja, aktivna 
suradnja sa mnogobrojnim udrugama, organizacija 
tradicionalne likovne kolonije … slika o Klubu 
“Mariška” polako se upotpunjuje. 
A za kraj ove svojevrsne “inventure” rada Kluba 
“Mariška” tek naznaka i podsjetnik na ono što nas 
danas čini jedinstvenim i prepoznatljivim diljem 
Hrvatske. U Klubu “Mariška”, kroz programe Pomoći u 
kući starijim osobama, zaposleno je 25 ljudi, uglavnom 
žena, koje u svijetu rada previše teško dolaze do radnog 
mjesta. Ti isti programi Kluba omogućuju skrb za 
više od tristotinjak starih ljudi iz našeg Grada i diljem 
Županije, za koje su sve ove usluge i pomoć potpuno 
besplatni. O Festivalu “50+” danas se ne govori samo 
u Koprivnici i Podravini, “50+” je odavno postao 
prepoznatljiv znak od Dubrovnika do Vukovara. 
I što je najvažnije, nakon svega ovoga tek smo na 
početku. U Klubu “Mariška” svakodnevno se kreiraju 
novi sadržaji, aktivnosti, programi. Na našem gradskom 
bazenu “Mariške” stvaraju jedan novi svijet, “vodeni 
svijet” vježbi, pokreta, zdravlja ……..
Ali, to je još jedna od priča koje nastaju u Klubu 
“Mariška”, priča koja se tek počinje pričati.

 Darko Ledinski
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U posljednje dvije godine 
svakodnevno se priča o ulasku 
Hrvatske u Europsku uniju i 
o financijskim sredstvima iz 
pretpristupnih fondova koji se 
dodjeljuju za financiranje različitih 
projekata. 
U utrku za europskim novcem 
uključila se i Koprivnica - neki 
projekti su već završeni, nekoliko 
ih se trenutno provodi, neki su 
odobreni i čekaju provedbu, a 
nekoliko ih je u pripremi.
Ove je jeseni službeno završio 
projekt Interreg IIIA Adriatico 
“U zvucima mjesta” u kojem je 
Koprivnica sudjelovala tri godine. U 
okviru kulturne suradnje s Italijom 
održani su koncerti talijanskih 
glazbenika u Koprivnici i okolici, 
a ovog su ljeta naši glazbenici 
nastupali u Italiji. Uspostavljena je 
dobra suradnja turističkih zajednica 
koje su sudjelovale u projektu i 
intenzivno se radilo na definiranju 
strategije očuvanja nematerijalne 
baštine i kulture.

Sljedeće godine počinje provođenje 
projekta Interreg IIIA “Panonska 
paleta” za koji je Grad Koprivnica 
aplicirao i odobrena su mu sredstva 
u iznosu 110.000 EUR. Projekt je 
usmjeren na suradnju s gradom 
prijateljem - Kapošvarom, a u 
aktivnosti su uključene su brojne 
gradske institucije, škole i udruge. 
Putem zajedničkih aktivnosti razviti 
će se i osmisliti novi turistički 
proizvodi i atrakcije, kako bi 
Koprivnica bila još zanimljivija i 
uzbudljivija. Također su odobrena 
sredstva za izradu promotivnih 
materijala o Koprivnici kao npr. 
karata i suvenira kako bismo čim 
jače promovirali brand grada. Od 
odobrenih sredstava nabaviti će se 
i ljetna pozornica koja će se moći 
koristiti za različite manifestacije 
škola, vrtića, nastupa glazbenika i sl. 

Gradu Koprivnici su putem natječaja 
CARDS ovoga proljeća odobrena 
sredstva za tehničku pomoć u 
iznosu od 30.000 EUR, a vezano 
uz izradu projektnog prijedloga 
za proširenje poduzetničkih zona 
Dravska i Radnička kojim će se 
aplicirati na natječaj PHARE za 
razvoj poduzetništva i poslovnih 
zona. Tehnička pomoć se sastoji 
od toga da  nekoliko konzultanata 
- vrhunskih stručnjaka konstantno 
rade s djelatnicima gradske uprave 
na pripremanju složene projektne 
dokumentacije. Takva vrsta rada 
će znatno podići administrativne 
kapacitete grada kod pripreme i 
prijave novih projekata.
U 2007. s implementacijom 
kreću i dva projekta koja se 
financiraju u okviru inicijative 
Interreg IIIA Adriatico tj. Jadranske 
prekogranične suradnje. Gradu 
Koprivnici je u okviru projekta 
WATERCYCLE odobren budžet od 
40.000 EUR, a početak projekta 
se očekuje u siječnju 2007. Svrha 
projekta je izraditi svu potrebnu 

dokumentaciju vezanu uz 
optimizaciju kanalizacijskog sustava 
na području grada Koprivnice. 
Gradskom poduzeću “Koprivnički 
poduzetnikČ odobren je projekt 
“ADRIAFOOD QUALITY” koji 
će započeti također početkom 
2007. godine. Cilj projekta je 
poduprijeti razvoj proizvodnje 
kvalitetne hrane, u prvoj liniji voća 
i povrća. Koprivnički poduzetnik 
će za provedbu projekta dobiti 
bespovratna sredstva u iznosu od 
30.000 EUR.
Što se tiče projekata u tijeku, tu 
svakako valja spomenuti Dom za 
starije i nemoćne osobe i Klub 
Mariška, te njihov projekt brige 
o starijim osobama za koji su im 
odobrena sredstva u iznosu od 
58.000 EUR.

70.000 
eura 
knjižnici 
i udruzi 
slijepih
Knjižnica i čitaonica “Fran Galović” 
je za svoj projekt knjižnične usluge 
za slijepe i slabovidne također 
dobila 70.000 EUR.

Više o projektu rekle su nam 
gđa Dijana Sabolović Krajina i 
voditeljica udruge slijepih Dragica 
Zlatar:  
“Knjižnica je u projektu partner 
udruzi slijepih Koprivničko 
Križevačke Županije. Ovo je prva 
takva usluga u jednoj narodnoj 
knjižnici  u Hrvatskoj, a financira 
je Europska unija iz Programa 
CARDS 2002 “Pružanje usluga 
neprofitnoga sektora u 
socijalnoj skrbi, zaštiti zdravlja, 
izvan-institucionalnom odgoju i 
obrazovanju i zaštiti obitelji”. 
Nositelj projekta je  Udruga 

slijepih Koprivničko-križevačke 
županije, a partner Knjižnica 
i čitaonica “Fran Galović” 
Koprivnica.  Ukupni proračun 
projekta iznosi oko 76.145,88 
eura od  čega je udio EU 
68.264,78 eura, a Knjižnice 
7.881,10 eura. 
Cilj projekta je  ravnopravno 
uključiti slijepe i slabovidne u 
lokalnu zajednicu i društvo u 
cjelini, omogućiti im kvalitetniji 
pristup izvorima znanja i 
informiranja i osigurati veću 
društvenu podršku potrebama 
slijepih i slabovidnih.
CARDS projekt je financirao 
i nabavu sljedeće knjižnične 
građe  i računalne i tehničke 
opreme: taktilne slikovnice, 
igračke, početnica na brajici, 
zvučne knjige na CD-ima i audio 
kasetama, literatura o slijepima 
i za slijepe na crnom i uvećanom 
tisku, elektroničko povećalo 
za čitanje novina i časopisa, 
računalo s govornom jedinicom, 
čitačem ekrana, Brailleovim 
retkom i printerom na brajici 
u vrijednosti od 32.500 eura. 
Navedena oprema i literatura 
na raspolaganju su Knjižnici 
Fran Galović dok jedan dio 
opreme koristi i Udruga slijepih 
Koprivničko-križevačke županije. 
U sklopu projekta knjižnično 
osoblje pohađalo je poseban 
program edukacije za ovu novu 
uslugu, a u rujnu je započeo 
edukacijsko-animacijski 
ciklus od 12 radionica za 
slijepe i slabovidne korisnike  
predškolskog i školskog uzrasta, 
te za odrasle. 
Već po dosadašnjim rezultatima 
očito je da se zadani cilj 
projekta uspješno ostvaruje, 
a to je uključivanje slijepih i 
slabovidnih u život naše lokalne 
zajednice, ali i društvo u cjelini, 
te senzibiliziranje javnosti za 
njihove probleme.”

Prije otprilike godinu dana, prilikom otvaranja Festivala “50+”, naš gradonačelnik zborio je otprilike ovako: “ … I 
dok Hrvatska očekuje početak pregovora za ulazak u Europsku uniju, koristim priliku da čestitam Klubu za starije 
osobe “Mariška” koji je prije nekoliko dana i službeno postao dio te Europe”. 
Naime, između više od sto prijavljenih projekata iz cijele Hrvatske, Klub “Mariška” postao je jedna od “deset 
veličanstvenih” udruga kojima je Europa kroz predpristupni fond CARDS 2002 dao zeleno svjetlo i odobrio značajna 
financijska sredstva za realizaciju predloženog projekta - Pomoć u kući starijim osobama.
Pogled iz današnje perspektivne, usluge i aktivnosti koje Klub “Mariška” i Europa pružaju našim starijim 
sugrađanima uistinu su “europske”. Zahvaljujući našim geronto domaćicama, sjajnim, savjesnim i ugodnim ženama 
koje svakodnevno obilaze domove starijih ljudi o kojima brinu, njihovoj mladoj i sposobnoj voditeljici, kolegicama iz 
Doma i Kluba čije iskustvo i profesionalni entuzijazam predstavljaju temelj ove europske priče, Europa u Koprivnici 
i Podravini pokazuje jedno od svojih najljepših lica. I koliko god to pretenciozno zvučalo, možda se baš ovdje u 
Koprivnici i Podravini razvija jedna nova socijalna politika koja i na tom području označava stvaranje jedne europske 
Hrvatske.

Darko Ledinski

“MARIŠKE” dobili 58.000 Eura za 
projekt brige o starijim osobama

GRADU KOPRIVNICI 
110.000 EURAkcueu

KOPRIVNICA U EUROPI

Koncert kvarteta Bernini

Pregled projekata financiranih iz 
pretpristupnih fondova:
Interreg IIIA Adriatico - “U zvucima mjesta”
- kulturna i turistička suradnja jadranskih zemalja
- sredstva dobivena preko talijanskog partnera: 20.000 EUR
- nositelj projekta: Grad Koprivnica
- status projekta: završen

CARDS - Knjižnična usluga za slijepe i slabovidne
- pružanje knjižnične usluge slijepim i slabovidnim osobama
- dobivena sredstva: 70.000 EUR
- nositelj projekta: Udruga slijepih Koprivničko-križevačke županije
- partner u projektu: Knjižnica i čitaonica Fran Galović, Koprivnica
- status projekta: u tijeku

CARDS - Pomoć u kući starijim i nemoćnim osobama
- pružanje usluga starijim i nemoćnim osobama u vlastitom domu
- dobivena sredstva: 58.000 EUR
- nositelj projekta: Klub za starije osobe MARIŠKA 
- partner u projektu: Dom za starije i nemoćne osobe Koprivnica
- status projekta: u tijeku

CARDS - Jačanje poduzetničke infrastrukture - tehnička pomoć
- tehnička pomoć kod pripremanja projektne dokumentacije proširivanja poduzetničkih zona
- dobivena sredstva: 30.000 EUR
- nositelj projekta: Grad Koprivnica
- status projekta: u tijeku

Interreg IIIA Slovenija-Hrvatska-Madžarska - Panonska Paleta
- suradnja s gradom Kapošvarom na području turizma, kulture i sporta
- odobrena sredstva: 110.000 EUR
- nositelj projekta: Grad Koprivnica
- partneri u projektu: gradske ustanove i udruge
-status projekta: početak 2007.

Interreg IIIA Adriatico - WATERCYCLE
- priprema projektne dokumentacije za optimizaciju kanalizacijskog sustava 
-  odobrena sredstva: 40.000 EUR
- nositelj projekta: Grad Koprivnica
- status: početak 2007.

Interreg IIIA Adriatico - ADRIAFOOD QUALITY
- uspostava sustava kvalitete proizvodnje voća i povrća
- odobrena sredstva: 30.000 EUR
- nositelj projekta: Koprivnički poduzetnik
- status projekta: početak 2007. 

Valentina Papić
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U izdanju kolovoz-rujan 2006 svjetski financijski časopis 
World Finance objavio je reportažu o Koprivnici pod 
naslovom “Koprivnica - city of the future”. Osim 
osnovnih podataka o našemu gradu, reportaža je 
dala detaljan prikaz pogodnosti ulaganja u Koprivnici 
proglasivši je najpovoljnijim mjestom za ulaganje 
u srednjoj i istočnoj Europi. Pogodnosti ulaganja 
koje se nude potencijalnim investitorima zajedno 
s kvalificiranom radnom snagom i inovativnom 
upravljanjem gradom stvoreni su preduvjeti koji 
garantiraju uspješan razvoj ne samo malog i srednjeg 
poduzetništva, već i izuzetno uspješno poslovanje 
velikih multinacionalnih kompanija kao što su Podravka 

i Carlsberg. Razvoj koji se temelji na održivosti pruža 
visoku kvalitetu života za sve građane. 

U reportaži su navedeni i primjeri dobre prakse 
uvođenja novih europskih modela financiranja, kao što 
su municipalne obveznice i javno privatno partnerstvo, 
a koji se koriste za financiranje kapitalnih projekata: 
izgradnju biološkog pročistača, gradskih bazena i nove 
zgrade gimnazije. 

Koprivnica prema mišljenju mjesečnika World Finance 
pruža doživljaj kulture, narodne običaje, bogatu 
gastronomsku tradiciju u očuvanom okolišu. Znatiželju 

da se sazna više o Koprivnici budi i poslovica koja 
datira iz 19. stoljeća, a koja je njenim građanima dobro 
poznata: 
“Da je Pariz malo lepši, bil bi kak Koprivnica”

Svjetski financijski mjesečnik “World Finance” proglasio je Koprivnicu gradom budućnosti 

KOPRIVNICA
GRAD BUDUĆNOSTI

U rujnu je gradonačelniku Zvonimiru Mršiću od strane 
svjetskog financijskog mjesečnika World Finance 
dodijeljena nagrada “Leading Light” za inovativno 
upravljanje gradom.

Žiri koji se sastojao od prominentnih stručnjaka s 
područja biznisa i poslovnog novinarstva je nakon 
intenzivne rasprave, gradonačelniu Zvonimiru Mršiću u 
žestokoj konkurenciji dodijelio prvu nagradu kao World 
Finance Leading Light 2006.
 

Prema mišljenju stručnog žirija za dodjelu nagrade 
Hrvatska se tijekom proteklog desetljeća razvila u 
zavidnu poziciju kao Europska zvijezda u usponu, a 
opravdano se smatra da su za te promjene direktno 
zaslužni ljudi poput Mršića. Razvoj Koprivnice u 
atraktivnu lokaciju za investitore prema mišljenju World 
Finance-a omogućen je inteligentnim upravljanjem i 
poslovnom pronicavošću. Rast i razvoj međunarodnih 
kompanija s regionalnim sjedištem u Koprivnici kao 
primjerice Carlsberg ili Hartman ukazuju na pogodnu 
poslovnu klimu u gradu. Mršić je prvi gradonačelnik 

u Hrvatskoj koji se odvažio i uveo nove modele 
financiranja kapitalnih projekata kao npr. municipalne 
obveznice i javno-privatno partnerstvo.
Drugu i treću nagradu dobili su Bernd Maresch iz Swiss 
World Cargo za fleksibilnost u poslovnoj praksi te 
kapetan Gerry Gouveia iz Roraima Airways iz Guyane 
za uspješno poticanje turističke aktivnosti u ovoj maloj 
Južno američkoj naciji.

Proglašen pobjednik World Finance Leading Light 2006

Gradonačelniku Zvonimiru 
Mršiću svjetsko priznanje za 
inovativno upravljanje gradom

Velika mi je čast što smo u velikoj međunarodnoj konkurenciji osvojili nagradu WF 
Leading Light Award 2006. Ovom prilikom želio bih zahvaliti prije svega građanima 
Koprivnice na potpori u projektima koje provodimo.“

“Važno nam je da je Koprivnica prepoznata kao inovativna, liderska, poželjna za 
ulaganje i posjet u regionalnom (CEE), ali i Europskom okruženju.”

“Meni osobno nagrada je putokaz za osmišljavanje novih projekata na putu ka integraciji u Europsku 
uniju jer želim da Koprivnica zauzima važno mjesto u adresarima poslovnih ljudi i građana svijeta. Bilo bi nam drago da svoja 
iskustva možemo podijeliti s drugim gradovima i gradonačelnicima.

Po primitku nagrade, gradonačelnik Mršić je rekao:

“

“

Koprivnica je ocijenjena kao grad s vrlo 
visokim životnim standardom. To je grad 
koji nudi jako puno ne samo u kontekstu 
poslovnih prilika, već i na području sporta, 
kulture, obrazovanja i razvoja civilnog 
društva.

Valentina Papić
foto: služba ureda Grada

Nagrada 
Leading 
Light koju je 
gradonačelnk 
Mršić primio 
za inovativno 
upravljanje 
gradom
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Siječanj 2006.
Predsjednik Uprave 
Podravke Darko Marinac u 
tradicionalnom razgovoru za 
Glas Podravine na početku 
nove poslovne godine 
naglašava kako Podravka 
posluje sve bolje jer ima 
Upravu koja je orjentirana 
prema poslu, a ne prema 

borbi za vlast. Tvornica obuće Sloga u 2006. godinu 
je ušla bez izglednih rješenja za plaćanje dugova. 
Predsjednik Uprave Belupa Stanislav Biondić uručio je 
odjelima Neonatalogije i Pedijatrije koprivničke bolnice 
novu medicinsku opremu i uređaje. Igrači Slaven Belupa 
osam su dana boravili na pripremama u Poreču, a 
u Koprivnici je počela provedba projekta ‘’Pomoć u 
kući’’ kojoj je namjera pomagati samcima, starijim i 
bolesnima. Obrtnička škola organizirala je seminar za 
edukaciju mladih slikara, a koprivnički klub Kuglana 2 
promjenila je vlasnika. Umjetnici koprivničke Podravine 
izlagali su svoje radove na prvom međunarodnom 
biennalu naive u Castelvetru kraj Modene, a urednik 
Podravskog zbornika D. Ernečić predstavio je muzejski 
godišnjak kao ‘’dobri duh Podravine’’. Krajem siječnja 
uručeno je dvadeset stipendija i potpora iz Zaklade prof 
Zlate Bartl, a na prvoj godišnjoj sjednici Obrtničkog 
savjeta najavljeno je osnivanje Zaklade za razvoj 
obrtništva.

Veljača 2006.
U prvim danima veljače zahvaljujući stručnjacima PU 
Koprivnica razbijen je međunarodni lanac krijumčara 
drogom, a u koprivničkoj bolnici za javnost je 
otvoren novouređeni suvremeni laboratorij kao dio 
pilot-projekta zdravstva. Gradonačelnik Zvonimir 
Mršić izvršio je silicijsku revoluciju u Gradskom 
poglavarstvu uvodeći primjenu prijenosnih računala 
za članove Poglavarstva, uz najavu prijenosa sjednica 
na internetu, što je ostvareno u narednih nekoliko 
mjeseci. Predstavljena je nova knjiga dr. Janka Križanića 
‘’Fitoterapija - liječenje ljekovitim biljem’’, a Ekološko 
društvo Koprivnica obilježilo je Svjetski dan močvarnih 
staništa. Vegeti je uručena nagrada ‘’Superbrand 
Russia’’, u Domu mladih su organizirani besplatni 
tečajevi informatike, a Koprivnica se priključila akciji 
‘’Sretno dijete, sretan grad’’. Glas Podravine posjetio 
je Dječje vrtiće Tratinčica i Smiješak, a Željka Orehovec 
i Krešimir Erdec proglašeni su najboljim sportašima 
Grada Koprivnice za 2005. godinu. Veterinari, liječnici 
i mediji raspravljali su o ptičjoj gripi koja se opasno 
približila Podravini, a Studena je postala glavni sponzor 
ATP turnira u Umagu. Ordinacije opće medicine i 
stomatologije Doma zdravlja koprivničko - križevačke 
županije uselile su u novouređene prostore starog krila 
koprivničke Javne bolnice. U koprivničkom Rooster 
pubu promovirana je knjiga ‘’Špicom po špici’’ Melite 
Pavlek, gradonačelnik Zvonimir Mršić i župan Josip 
Friščić dočekali su predsjednika države Stjepana 
Mesića koji je prilikom posjeta Koprivnici posjetio 
Gimnaziju, Obrtničku i Srednju školu, Tvornicu obuće 
Sloga i Tvronicu Hartmann, a zamaškareno Reberinsko 
vlastelinstvo u vrijeme fašnjaka osvojilo je Koprivnicu.

Ožujak 2006.
Kulturnjaci su sindikalnim 
pregovorima djelomično 
izborili svoje zahtjeve, 
a Udruženje obrtnika 
Koprivnica i Muzej grada 
Koprivnice potpisali su 
ugovor o suradnji kojem je 
cilj očuvanje umjetničkih i 
tradicijskih obrta. Belupo 

je Internom odjel koprivničke bolnice darovao novi 
komplet za reanimaciju, a iz koprivničkog  odsjeka 
Hrvatske bratske zajednice uručene su stipendije 
sedmorici studenata. Međunarodni dan žena 
tradicionalno su obilježili članovi SDP-a koji su darivali 
cvijeće, a s Vladom RH intenzivno se razgovaralo o 
modelu financiranja gradnje gimnazije. Gradonačelnik 
Mršić ugostio je veleposlanika Kraljevine Velike Britanije 
i Sjevernie Irske Sir Johna Ramsdena, zapovjednik JVP 
Slavko Tucaković preuzeo je novo vatrogasno vozilo, 
dok su se kuglačice Podravke svojim rezultatima uvrstile 
u završnicu Eurolige i time potvrdile kako su među 
najboljima u Europi. Gradski kovač se na Zrinskom 
trgu susreo s Nikom Bulićem, direktorom Glavnog 
ureda HTZ-a, a mlada koprivnička frizerka Martina 
Janeković na prvenstvu Njemačke u Frankfurtu osvojila 
je naslov viceprvakinje. Koprivnica je u okviru strategije 
jedinstvene politike za osobe s invaliditetom Grada 
Koprivnice uklanjale arhitektonske barijere, za čistoću i 
zelene površine Poglavarstvo Grada Koprivnice poslove 
u iznosu 3 milijuna kuna povjerilo je Komunalcu, a 
Gradska vijećnica osvanula je odjevena u reklamu 
T-coma, što je najavilu skoru obnovu pročelja i 
krovišta. TZ Koprivnica najavila je Renesansni festival, 
a Podravina je kao destinacija uvrštena u ponude 
hrvatskih turističkih agencija. Počeli su pripremni radovi 

za sanaciju sinagoge, oružane i pravoslavne crkve, 
a za gradnja nove gimnazije održan je dobrotvorni 
koncert mladih koprivničkih bendova: Illegible, G-42, 
Flamethrower, Funeral Moon, The Flip i The Bugs.

Travanj 2006.
Rukometašice RK Podravka 
osvojile su Kup, a u Domu 
za starije i nemoćn osobe 
proslavljen je Dan doma, 
ponovno je aktiviran 
rad Društva naša djela 
Koprivnica, a u Domoljubu 
je održana 6. županijska 
smotra puhačkih orkestara. 

Obilježen je dan Koprivničko - križevačke županije, 
a Klub Nada rasprodao je 10.000 narcisa u akciji za 
financiranje programa edukacije žena u borbi prtiv raka 
dojke. Uskrsni radovi protekli su u ozračju Uskrsnih 
radionica, ribljih specijaliteta koje su priredili ‘’Ribolovci 
svome gradu’’ i pohvale predstavnika Europske 
komisije za Hrvatsku zbog profesionalno odrađenih 
projekta iz CARDS programa. Spomen područje Danica 
zahvaljujući Gradu Koprivnici i koprivničkom Muzeju, po 
prvi put je očišćeno i uređeno nakon više od petnaest 
godina, a dr. Krešimir Švarc primio je županijsku 
nagradu za životno djelo. Koprivnička punk-rock grupa 
Overflow je nakon duže stanke objavila novi album 
‘’Live - at ... parties’’, a Podravkini branitelji organizirali 
su rođendansku proslavu Vesne Parun. Podravski 
mariachi El Combo promovirali su novi CD-rom, a uz 
oduševljenu koprivničku publiku trosatni program 
pratili su gradonačelnik Zvonimir Mršić u društvu 
Šajete. Ogranak Matice hrvatske Koprivnica objavio je 
novu knjigu Paje Kanižaja ‘’Čuvajte mi mjesečinu’’, a 
koprivničke stare zanate Turistička zajednica predstavila 
je u Ptuju. Podravka Vegeta plasirala se u sam vrh 
europskog rukometa, a uz Međunarodni praznik rada 
koprivnički Komunalac osvanuo je s novim vozilom za 
odvoz kućnog otpada. 

Svibanj 2006.
Podravka i Rotary klub Koprivnica predali su nov kombi 
vozilo Centru za odgoj, obrazovanje i rehabilitaciju 
Podravsko sunce, nagradu ‘’vrijedne ruke’’ u 
kategoriji tradicionalnih proizvoda Ministarstvo rada 
i poduzetništva na Međunarodnom sajmu obrtništva 
u Zagrebu dodijelilo je Borisu Đorđeviću i obiteljskom 
obrtu ‘’Tepka’’ za proizvodnju voćnih rakija i likera. 
U svibnju nas je napustila legenda koprivničkog 
biciklizma Joža Horvat, Helena Hećimović je u Beču 
od Svjetskog fonda za zaštitu okoliša WWF - Austrija 
primila priznanje Panda 2006. za djelovanje na 
zaštiti okoliša, a gradonačelnik Zvonimir Mršić je u 
ime Grada Koprivnice primio priznanje za uspješnu 
organizaciju projekta ‘’Koprivnica - grad u pokretu’’. 
U svibnju je održana zajednička sjednica Gradskog 
i županijskog poglavarstva na kojoj je donesen 
Zaključak o utvrđivanju ponuditelja  za pregovore 
u postupku javnog nadmetanja za dodjelu prava 
građenja za projekt zgrade Gimnazije po modelu javno 
- privatnog partnerstva. Međunarodni dan muzeja 
posvećen mladim posjetiteljima održan je pod motom 
koprivničkog muzeja ‘’Muzeji su cool !’’, a početkom 
svibnja obilježeno je 25 godina djelovanja koprivničkih 
jaslica. Koprivničanki Anki Crndić dodjeljeno je visoko 
odličje izraelske države ‘’Pravednik među narodima’’, 
dvadesetak Roma ukljčeno je u javne radove Grada 
Koprivnice, a srednju školu u Koprivnici maturiralo je 
694 učenika koji su norijali gradom.

Lipanj 2006.
Koprivnica je kao jedini 
nagrađeni grad izvan 
Europske unije u Bruxellesu 
primila nagradu za Europski 
tjedan kretanja i proglašena 
drugim gradom u Europi. 
Koprivnički cvjećar Tihomir 
Košćak osvojio je drugo 
mjesto na međunarodnom 

sajmu cvijeća Floraart u Zagrebu, čime je opravdao 
povjerenje koje mu je ukazano financiranjem iz 
Programa kreditiranja poduzetničkih projekata 
mladih po progamu Ministarstva gospodarstva, 
rada i poduzetništva i Grada Koprivnice. U lipnju je 
nogometno ludilo zahvatilo i Koprivnicu koja je na 
Zrinskom trgu zdušno navijala za reprezentaciju. Pilot 
projekt ‘’policijske biciklističke ophodnje’’ predstavili 
su gradonačelnik Zvonimir Mršić i načelnik PU 
Koprivnica Ivan Bračko, proizvodi obitelji Đorđević su 
opet zapaženi na drugom festivalu ‘’1001 delicija’’ u 
Splitu, odnosno na petom sajmu ‘’Proizvoda hrvatskog 
sela’’. Dugogodišnji kapetan NK Slave Belupo Pavo 
Crnac otvorio je u Galeriji Koprivnica izložbu Igora 
Brkića ‘’The Name of The Game’’, peta koprivnička 
osnovna škola, Osnovna glazbena škola Fortunat 
Pintarić svečano je obilježila Dan škole, a OŠ Braća 
Radić proslavila je pedesetu obljetnicu. Hrvatska vlada 
boravila je u Koprivnici gdje je održala Sjednicu Vlade 

RH, Vlada je prihvatila program restrukturiranja i 
konsolidacije tvornice obuće Sloga, a u Koprivnici je 
otvoreno i prvo Obiteljsko savjetovalište. U gradskoj 
vjenčaonici predstavljena je nova knjiga pjesničko - 
slikarskih zapisa Enerike Bijač ‘’U mogućem krajoliku’’ 
koju je objavio Ogranak matice Hrvatske Koprivnica. 
‘’Povjesni atlas Koprivnice’’ dr. Mirele Slukan Altić 
predstavljen je u Kraljevskoj akademiji znanosti 
Republike Irske u Dublinu, gdje je posebno pohvaljena 
znanstvena razina prezentacije povijesti Koprivnice i 
visoka kvaliteta reprodukcija slikovnih priloga starih 
karata. Izložbom fotoreportera Marijana Sušnja u atriju 
Doma mladih započelo je Koprivničko ljeto, Udruga 
mladih UMKo i Klub engleskog jezika Hello u suradnji 
s američkom organizacijom Learning Enterprises 
organizirala je besplatne američke jezične radionice i 
igraonice, a otvorene su i pete Sportske igre mladih u 
Koprivnici. Koprivnicu je posjetio Josip Juratović, član 
njemačkog Parlamenta, a Hrvatska pošta je u 20.000 
primjeraka objavila prigodnu dopisnicu povodom 650. 
obljetnice Grada Koprivnice, a u Koprivnici je održan 
međunarodni glazbeni festival ‘’U zvucima mjesta’’.

Srpanj 2006.
Koprivnička frizerka Martina 
Janeković natjecala se 
na frizerskom svjetskom 
prvenstvu u Moskvi, upisi 
u Gimnaziju i Srednju školu 
obavljeni su u prvom krugu, 
gradonačelnik Zvonimir Mršić 
položio je kamen temeljac za 
biološko-kemijski pročistač 

otpadnih voda u Herešinu, prof. dr. Miroslav Radman 
posjetio je Podravku, a Podravska banka preuzela 
je Požešku banku. Na automobilskim utrkama na 
Grobniku koprivničanci su bili među najboljima, Konjički 
klub Koprivnica održao je ljetnu školu jahanja, a članovi 
kluba su osvojili nekoliko prvih mjesta na turnirima u 
Dardi i Varaždinu. Podravski motivi po dvanaesti put 
su uspješno održani, a partnerstvo s Carlsbergovom 
Pivovarijadom povećao je broj posjetitelja. Grad i 
Županija priprihvatili su Tehnikin ugovor za gradnju 
Gimnazije, KUD Podravka je svoju obljetnicu proslavio 
na glazbenom paviljonu u središtu gradskog parka, 
a u Kolodvorskoj ulici održan je Koprivnički graffiti 
weekend. Krajem srpnja održana je sjednica glavne 
skupštine dioničara Podravke, na čelo Nadzornog 
odbora imenovan je dr. Mladen Vedriš, Grad Koprivnica 
je ostvario višak prihoda, a započele su i pripreme 
za rujanske izbore za mjesne odbore. U županijskom 
sudu u Koprivnici prvi put je provedeno ispitivanje 
svjedoka i vještaka putem bežičnog video linka, a Željko 
Hegedušić da je kojim slučajem živ, proslavio bi stoti 
rođendan. Tomislav Kavur je bio među najboljima na 
međunarodnom konjičkom turniru Brijuni Challenge 
2006, a Overflow je na zagrebačkoj Šalati nastupio 
kao predgrupa američke grupe Pixies. Krajem srpnja 
predsjednik Stjepan Mesić položio je kamen temeljac 
za izgradnju koprivničke Gimnazije javno-privatnim 
partnerstvom, pri čemu je istaknuo Koprivnicu kao 
primjer cjeloj Hrvatskoj. Podravka je postala prvom 
hrvatskom članicom Svjetskog poslovnog foruma 
IBLE, u čije je Vijeće izabran predsjednik Uprave Darko 
Marinac.

Kolovoz 2006.
Delegacija Hrvatskog 
Časničkog Zbora u povodu 
Dana domovinske zahvalnosti 
prisjetila se godišnjice 
formiranja 117. brigade HV, 
početkom kolovoza oprostili 
smo se od dr. Ivana Ivančana, 
istaknutog hrvatskog 
etnologa i istraživača na 
području folkloristike i 

narodnog plesa, koprivničanci su s nestrpljenjem 
pratili završne radove na koprivničkom bazenu, a u 
Jagnjedovcu su Vojkan Jocić i suradnici održali glazbene 
radionice i stručno usavršavanje ‘’Glazbena kutija’’ 
Glazbene mladeži Koprivnice, što je predstavljeno 
završnim koncertom u Domu mladih.

Rujan 2006.
Početkom rujna održan je treći Multikulturalni festival 
‘’Mnogo u malom’’ kojeg je koncertom u MM Kugli 
nastupom otvorila Dunja Knebl. U Koprivnici je 
održan prvi Renesansni festival, a u HGK _ Županijskoj 
komori Koprivnica dodijeljena su priznanja ‘’zlatna 
kuna’’, a ‘’kristalna kuna’’ u ime Podravske banke 
primio je Julio Kuruc. Početkom škole Gradonačelnik 
je obišao i daorovao svih 354 prvašića, u Glogovcu 
je održana ‘’Berba grožđa’’, a UBIUDR Podravka 
obilježila je deset godina postojanja. Koprivničanci 
su zahvaljujući Udruženju obrtnika i Muzeju grada 
Koprivnice pohodili u museum na gverc i medenjake, 
u nastojanju da skrenu pozornost na stara umijeća 
i znanja u nestajanju. Sredinom rujna službeno je 
počelo kupanje na gradskim bazenima, država je 

postala većinski vlasnik tvornice obuće Sloga, Belupo 
je najavio fokusiranje na rusko tržište i proizvodnju 
ljekova u Rusiji, a u župnoj crkvi Sv. Nikole održan je 
koncert Natalije Imbrišak na orguljama. Koprivnički 
gradonačelnik Zvonimir Mršić dobio je prvu nagradu 
uglednog britanskog časopisa ‘’World Finance’’ kojom 
Koprivnica postaje atraktivna destinacija za potencijalne 
investitore. Pivarska industrija Garlsberg Croatia otvorila 
je vrata javnosti tako što je ugostila zbirku suvrmene 
umjetnosti u svojoj poslovnoj zgradi, za Carlsbergovom 
godišnjom nagradom DAAK-a mladi su autori pokazali 
sve veće zanimanje, Ivan Haramija Hans izlagao je u 
turskom Muzeju karikature u Eskisehiru, a krajem rujna 
smo se oprostili od Blaža Lengera, glazbene legende 
Podravine.

Listopad 2006.
U mesnu industriju Danica 
uloženo je 8 milijuna kuna 
u nove proizvodne linije, 
obilježena je petnaesta 
obljetnica od preuzimanja 
koprivničke Vojarne ‘’Ban 
Krsto Frankopan’’, u povodu 
Dječjeg tjedna gradonačelnik 

Zvonimir Mršić je u dvorani Gradskog poglavarstva 
primio izaslanstvo Društva naša djeca Koprivnica, 
književnik Vlado Milak u Ogranku matice hrvatske 
Koprivnica objavio je knjigu ‘’Putom života - tragom 
smrti’’, uz najavu grafičko - poetske mape ‘’Dance 
macabre’’ na kojoj radi s doajenom hrvatske naivne 
umjetnosti Mijom Kovačićem, a koja je autorska obrada 
srednjevijekovne teme mrtvačkog plesa. U Bakovčicama 
je održana kestenijada, punk-rock grupa Overflow 
nastupila je u MMC Kugla, a koprivničku tržnicu su 
preplavili jesenski plodovi. Na prvoj školskoj olimpijadi 
u Koprivnici natjecalo se više od 900 djece, prof. Zlata 
Bartl proglašena je počasnom građanskom Koprivnice 
za izuzetne zasluge na području gospodarstva i razvoja 
grada, klinički mikrobiološki laboratorij preseljen je u 
novu zgradu, županijska liga protiv raka organizirala je 
koncert zahvale u Domoljubu, a u Koprivnici su počeli 
Dani Matice hrvatske u sklopu kojih je uz pokroviteljstvo 
HAZU održan Znanstveni skup ‘’Hrvatski prirodoslovci 
15’’. U Ludbreškom Ivancu održan je skup antifašista 
iz Drugog svjetskog rata, a u Koprivnici je nastupio 
njemački orguljaš Norbert Düchtel. Koprivnički gradski 
kovač i koprivnički ‘’kostanjoplan’’ bili su atrakcija 
kostanijade u Hrvatskoj Kostanjici, u povodu Svjetskog 
dana učitelja najbolji učitelji osnovnih škola bili su na 
prijemu kod koprivničkog gradonačelnika, a poraslo 
je zanimanje i za dionice Podravke. Gradonačelnik 
Mršić je izlagao na konferenciji Zagrebačke burze u 
Rovinju na temu ‘’Upravljanje gradovima’’, a Belupo 
je slijedom okolonosti postao najveća hrvatska 
farmaceutska tvrtka. U veliko Pogancu obilježena je 65. 
obljetnica početka antifašističke borbe u Hrvatskoj, u 
Draganoovcu je održana kostanijada, a povodom15. 
obljetnice samostalnosti i suverenosti RH i Dana 
Grada Koprivnice, upućen je poziv svim pripadnicima 
jedanaest ratnih postrojbi na okupljanje u vojarni ‘’Ban 
Krsto Frankopan’’.

Studeni 2006.
Početak studenoga vrijeme je rekapitulacije 
postignutog, vrijeme Martinja, rebalansa proračuna, 
posljednjih kavicama na osunčanim gradskim terasama. 
U tjednu oko 4. studenog podsjetili smo na punih 
650. godina građanske slobode koprivničkih Građana 
iz povelje kojom je 1356. Koprivnica dobila status 
slobodnog i kraljvskog grada Koprivnice, a time i 
kraljevsko priznanje za dobro organiziranu gradsku 
Upravu. Na svečanoj sjednici Grada Koprivnice 
predstavljena su najvažnija godišnja postignuća, 
podijeljene su plakete, medalje i priznanja, otvarane 
izložbe i predstavljani projekti, knjige i Podravski 
zbornik, priređivani gala koncerti i svećani prijemi. 
Koprivnica je nizom kulturnih akcija i promocija 
dostojno obilježila Dane Matice hrvatske u Koprivnici, 
a prijepisom, prijevodom s latinskog i objavljivanjem 
marijaterezijanskog ‘’Statuta Grada Koprivnice’’ iz 1752. 
godine, koprivnički muzej pokazao je kao se vodi briga 
o pisanoj baštini Grada Koprivnice.

Prosinac 2006.
Posljednji mjesec u godini obilježilo je sabiranje 
dojmova i analiziranje postignutog, većinu je zahvatio 
duh filantropije i priprema za božićne blagdane, a 
u zraku su se osjećale posljednje ubrzane pripreme 
za mnogobrojne programe obilježavanja Božića u 
Koprivnici. Pripremao se božićni sajam, očekivao se 
Djed Mraz i njegovi pomoćnici, a koprivnički špiceri 
su se sa Trga povukli u Pivnicu, Stars, Stefano, Žabicu 
i Rooster Pab. Miris snijega u zraku, kuhanog vina, 
klinčića i cimeta obilježili su pripreme za uklizavanje u 
Novu 2007. godinu.

Draženka Jalšić Ernečić,
ravnateljica Muzeja grada Koprivnice

Koprivnički ljetopis: godina izgradnje i velikih projekta
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U Koprivnici, studeni 2006. godine

Koprivnički godišnjak

29. listopada 2006. (nedjelja)
* 12,00 - Odavanje počasti Hrvatskog časničkog zbora   
 Koprivnica u selu Kozarice

30. listopada 2006. (ponedjeljak)
* 11,00 - Obilježavanje 120. obljetnice Obrtničke škole   
 Koprivnica, Dvorana “Domoljub” Koprivnica

3. studenoga 2006. (petak)
*  9,30 - Predstavljanje Old timer kluba “Biciklin” na Zrinskom  
 trgu
* 10,00 - Predstavljanje “Statuta Grada Koprivnice” iz Hrvatskog  
 državnog arhiva i arhiva Muzeja grada Koprivnice, Gradska  
 vijećnica Grada Koprivnice
* 11,00 - Svečana sjednica Gradskog vijeća Grada Koprivnice,  
 Dvorana “Domoljub” Koprivnica
* 16,00 - Djeca obilježavaju Dan Grada Koprivnice, Dječji vrtić  
 “Smiješak”, Starogradska 22 Đ Djeca obilježavaju Dan Grada  
 Koprivnice, Dječji vrtić Sv. Josipa, Basaričekova 15
*  16,30 - Učenici obilježavaju Dan Grada Koprivnice, OŠ “Đuro  
 Ester”, Područna škola Vinica
* 18,00 - Predstavljanje knjige “Zapisnici Poglavarstva Grada  
 Koprivnice iz 17. stoljeća” - knjiga I., Gradska vijećnica Grada  
 Koprivnice
* 19,00 - Obilježavanje 15. obljetnice odlaska 117 “R” brigade i  
 ostalih postrojbi na ratište, Ratna zapovjedništva, Restoran  
 “Klas” Koprivnica
*  19,30 - Koncert Puhačkog simfonijskog orkestra Kunst  
 Universitat Graz, Dvorana “Domoljub” Koprivnica

4. studenoga 2006. (subota) - DAN GRADA KOPRIVNICE
*  9,00
 • Humanitarna prodaja jabuka za potrebe Udruge invalida  
  Koprivničko - križevačke županije, Koprivnica, Zrinski tr
 •  Nastupi djece i mladeži
 • Nastup Puhačkog orkestra Grada Koprivnice

 •  Prikaz sportskog sata Male športske škole
 • Predstavljanje gradskih udruga
 • Stari zanati, Turistička zajednica Grada Koprivnice
 • Gradonačelnik časti građane kavom i čajem Zrinski trg
*  11,00 - Otvorenje samostalne izložbe Zdravka Tišljara, Galerija  
 Grada Koprivnice
*  12,00 - Obilježavanje Dana Sv. Emerika, zaštitnika Starigrada,  
 Mjesni odbor Starigrad i Društvo žena “Kamengrad”, Dom  
 kulture u Starigradu
*  18,00 - Koncert Tamburaškog orkestra “Tomo Šestak”,  
 Dvorana “Domoljub” Koprivnica
*  19,00 - Izložba slika likovnog udruženja Ludbreg u organizaciji  
 Likovne sekcije “Podravka 72”, Hotel “Podravina” Koprivnica
*  20,00 - Koncert Gibonnija, “Koprivnica grade moj”, Sportska  
 dvorana srednjih škola u Koprivnici
*  22,00 - Koncert alternativnih sastava, Udruga za promicanje  
 kultura i prava mladih “M.A.K.”, Klub Nautilus Koprivnica

5. studenoga 2006. (nedjelja)
* 9,30 - Utrka Grada Koprivnice, Zrinski trg
*  10,30 - Okupljanje ratnih postrojbi u Vojarni ban Krsto  
 Frankopan u Koprivnici

6. studenoga 2006. (ponedjeljak)
*  10,00 - Međunarodni okrugli stol za osobe s posebnim  
 potrebama “Dostupnost knjižnice za sve - knjižnične službe,  
 usluge i računalna oprema za slijepe, slabovidne i gluhoslijepe  
 osobe: kako u lokalnoj zajednici dolazi do izvora znanja”,  
 Knjižnica i čitaonica “Fran Galović” Koprivnica
*  10,30 - Prijem gradonačelnika Grada Koprivnice za   
 predstavnike Grada Nagytada 
* 11,00 - Obilježavanje Dana Grada Koprivnice u Domu za stare i  
 nemoćne u Koprivnici
 • Obilježavanje 15. obljetnice postojanja i rada Mješovitog  
  pjevačkog zbora Kluba za starije osobe “Mariška”
* 11,00 - Učenici obilježavaju Dan Grada Koprivnice, Područna  

 škola Bakovčice
 • Izložba slika Vere Šaf
 • Književni susret i predstavljanje knjige Mladena Kušeca  
  “Zagonetna putovanja”
*  12,00 - Predstavljanje “Podravskog zbornika” br. 32/2006.,  
 Kino “Velebit”
* 12,00 - Učenici obilježavaju Dan Grada Koprivnice, OŠ “Antun  
 Nemčić Gostovinski”, Područna škola Jagnjedovec
* 16,00 - Djeca obilježavaju Dan Grada Koprivnice, Dječji vrtić  
 “Tratinčica” - objekt “Zvjezdica”, Koprivnica, Ulica Franje  
 Mraza
*  16,30 - Učenici obilježavaju Dan Grada Koprivnice, OŠ”Antun  
 Nemčić Gostovinski”, Područna škola Reka
* 17,00 - Učenici obilježavaju Dan Grada Koprivnice, OŠ “Braća  
 Radić”, Područna škola Starigrad
* 18,00 - Izložba radova članova Likovnog kluba “Paleta”, Dom  
 mladih Koprivnica
* 19,00 - Koncert KUD “Koprivnica” svome gradu, Dvorana  
 “Domoljub” Koprivnica

7. studenoga 2006. (utorak)
*  10,00 - Prezentacija i demonstracija knjižnične usluge  
 za slijepe i slabovidne, Knjižnica i čitaonica “Fran Galović”  
 Koprivnica

10. studenoga 2006. (petak)
*  18,00 - Obilježavanje 100. obljetnice Gimnazije “Fran Galović”  
 Koprivnica, Dvorana “Domoljub” Koprivnica

DAN GRADA KOPRIVNICE - 4. STUDENOGA 2006. GODINE (1356. - 2006.)

PROGRAM OBILJEŽAVANJA

U okviru ovogodišnje proslave Dana grada posebna nam 
je čast ugostiti Simfonijski puhački orkestar Glazbene 
akademije iz Graza, Austrija. Mladi će glazbenici, među 
kojima je i naš Koprivničanac Vojkan Jocić, nastupiti 
u petak, 3. studenog u 19:30 u Domoljubu. Na 
programu su djela Strawinskog, Curnowa, Chaminadea  
i Arutiuniana, a dirigent je maestro Nassir Heidarian. 
Uz orkestar će nastupiti i poznati solisti s bogatom 

međunarodnom karijerom: Sarah Gruber na flauti, 
Wataru Inamoto na klarinetu, Jurica Rukljić na tubi 
i Uwe Koller na trubi. Pokrovitelj boravka mladih 
glazbenika je Grad Koprivnica, i želja nam je da mladim 
umjetnicma boravak u Koprivnici ostane u lijepom 
sjećanju. Ovi vrhunski glazbenici s prestižne glazbene 
akademije u Grazu svakako jamče jedinstven glazbeni 
događaj.

KONCERT SIMFONIJSKOG ORKESTRA IZ GRAZA

VRHUNSKI GLAZBENICI JAMČE JEDINSTVEN 
GLAZBENI DOŽIVLJAJ



48KoprivniËki Godiπnjak
Informativni bilten Grada Koprivnice

LJETO, LJETO...

Školsku godinu 2005./2006. i maturante ispratio je i 
ove godine koncert grupe Crvena jabuka, u ljeto uveo 
URBAN & 4, a za putovanja tijekom praznika inspirirao 
je Festival Indije. 
Prvog dana ljeta najmlađi su gledali dramsku predstavu 
‘’Tri praščića’’, a već sljedećeg dana mladima je bio 
namijenjen Plesodrom - susret plesnih studija iz cijele 
Hrvatske.

Mreži ovogodišnjih koprivničkih ljetnih događanja 
Dom mladih pridružio se prije svega nizom uhodanih 
sadržaja - Američkom jezičnom igraonicom Udruge 
mladih Koprivnice s voditeljima iz SAD-a; razmjenom 
i donacijom udžbenika; Edukativnim filmskim 
projekcijama i analizama filmske radionice TEXT (teme 
analiza bile su: Filmska kritika, Film i strip, Animirani film 
i strip, Odnos domaće i strane kinematografije, Autorska 
kinematografija - Hitchcock, Antonioni, Fellini, Godard, 
Jarmush, Kubrick); radionicom i javnom izvedbom Forum-
kazališta (voditelj je ove godine bio Vladan Ivković); 
Multikulturalnim festivalom koji je ugostio predstavnike 
indijske ambasade, volontere iz cijelog svijeta, za 
putopise zainteresiranu koprivničku publiku; novim 
NO BIG DEAL izložbama (digitalna fotografija Marijana 
Sušenja i Mihaela 
Petrića, te crteži 
Deana Mikulinjaka); 
Festivalom kreativnih 
radionica za mlade 
Udruge HYPER;  
karaokama u Atriju 
koje su ove godine 
bile obogaćene 
koncertima mladih 
koprivničkih bandova 
SUHO GRLO NOS i 
THE COOFERS. 

Novih je programa 
i sadržaja bilo 
poprilično. Posebno 
izdvajamo odlično 
posjećenu Igraonicu 
za djecu u organizaciji 
Doma mladih gdje se svakodnevno u prijepodnevnih 
satima igralo četrdesetak djece uz koordinaciju 
dvjestotinjak studenata i studentica stipendista grada 
Koprivnice (od jeseni je Igraonica poprimila novi oblik i 
postala organizirani subotnji baby-sitting u vremenu od 
10 do 13 sati). Djeca su mogla svoje vrijeme provoditi 
i na nizu radionica POKAŽI ŠTO ZNAŠ I NAUČI NEŠTO 
NOVO gdje su pjevali, likovno se izražavali i igrali nove 
igre, a subotom ih je čekala Udruga ‘Ivan Lacković - 
Croata’ i radionice likovnih tehnika (olovka, ugljen, 
pastel, akvarel). Po prvi puta smo imali i dobro posjećenu 
Radionicu mađarskog jezika za djecu.
Za one malo starije ugostili smo izdavačku kuću 
‘Naklada Ljevak’ čiji nam je urednik Kristijan Vujičić 
promovirao naslove biblioteke Bookmarker i novoizašlu 
knjigu Welcome to Croatia. Foto klub ‘In-fo Podravina’ 
organizirao je tečaj i izložbu digitalne fotografije; student 
Hrvoje Slaviček vodio je radionicu ‘Slobodni software’; 
građani su imali priliku saznati više o yogi te tai - chi 
tehnikama vježbanja i opuštanja, o homeopatiji i sličnim 
oblicima alternativnog liječenja; posjetiti projekcije 
filmova s Revije amaterskog filma ili slušaone punka, 
heavy metala, rocka; posuditi knjigu u alternativnoj 
knjižnici i čitaonici; upisati tečaj francuskog jezika ili 
se pridružiti Likovnom klubu ‘Paleta’, krenuti na neku 
od ljetnih biciklijada, angažirati se u radu Azila za 
životinje...

Uz nabrojane sadržaje, Dom mladih svakodnevno su 
pohodili svi korisnici prostora za svoje stalne aktivnosti, 
a samo su neki od njih izabrali tijekom ljeta otići na 
zasluženi odmor. Najaktivniji su se pokazali koprivnički 
mladi bandovi koji su cijelog ljeta vrijedno i uporno 
vježbali - koncerti su pred nama...

 
U godini koja polako odlazi Dom mladih zabilježit će 
desetak koncerata domaćih i gostujućih grupa (Ljubav, 
strast i rock’n’roll; The Bugs; Evačić band; ‘’Glazbom do 
gimnazije’’; Gitarijada; m.a.k. festival; Crvena jabuka; 
Urban & 4; Suho grlo nos; The Coofers; The Cadillac i VIS 
Lutke), prigodne te koncerte interne i javne produkcije 
osnovne glazbene škole ‘Fortunat Pintarić’; nekoliko 
naslova predstava za djecu : ‘Božićna priča’, ‘Božić kod 
medvjedića’, ‘Neobična šumska priča’, ‘ Tri praščića’, 
‘Izgubljena lutka’, ‘Kraljević i prosjak’, ‘Gradski i poljski 
miš’, ‘Mravac šparac’; gostovanje amaterskog kazališta 
iz Daruvara s predstavom za mlade ‘Ma, kakvo kazalište, 
molim Vas!’; izložbe lokalnih umjetnika članova 
Udruge ‘Ivan Lacković - Croata’ povodom  Uskrsa  te 
Međunarodnog dana Drave; izložbu likovne sekcije i 
promociju radova literarne sekcije KUD-a Podravka; 
izložbu rukotvorina KUD-a Novigrad Podravski tijekom 
Podravskih motiva; izložbu radova učenika 4. razreda 

OŠ ‘A. N. 
G o s t o v i n s k i ’ 
pod nazivom 
‘Vrijeme duginih 
boja’; devet 
izložbi ciklusa 
NO BIG DEAL 
n a m i j e n j e n e 
m l a d i h 
k r e a t i v c i m a 
koji na taj 
način primarno 
komun i c i r a ju 
sa svojom 
b u d u ć o m 
p u b l i k o m ; 
i z l o ž b e 
dječjih radova 
p o v o d o m 

Međunarodnog dana žena pod nazivom ‘Kruh i ruže’, 
izložbu i prigodan program povodom Međunarodnog 
dana obitelji te Međunarodnog dana nepušenja.
Mnogobrojne radionice za djecu i mlade iz širokog 
spektra njihova interesa,  svakodnevica su Doma mladih - 
francuski, engleski, mađarski jezik, informatika, ekologija, 
crtanje, slikanje, novinarstvo, fanzin, DJ-ing, grafitti, bass 
gitara, digitalna i analogna fotografija, dizajniranje web 
stranica, filmske analize i filmsko snimanje, kreativno 
pisanje, suvremeni ples, klasični, latinoamerički, trbušni 
ples, twirling, mažoretkinje, kazališne radionice, audicije 
za bandove, pjevače, plesače, yoga... 

Na Domu mladih je održati taj kontinuitet i svakodnevno 
obogaćivati broj mogućnosti djece i mladih našega 
grada da aktivno, zdravo i kreativno provode svoje 
slobodno vrijeme.
Pozdravljamo Vas i pozivamo da nam se u spomenutim 
aktivnostima, a prema vlastitim interesima, pridružite, a 
o sadržajima informirate na web stranici Doma mladih 
www.dmkc.hr.

Astrid Pavlović
Voditeljica Doma mladih

foto : Dom mladih, Koprivnica

Pogledajmo što se sve u proteklih godinu dana događalo u Domu mladih - kreativnoj košnici i okupljalištu mladih:

francuski, engleski, mađarski jezik, 
informatika, ekologija, crtanje, slikanje, 
novinarstvo, fanzin, DJ-ing, grafitti, bass 
gitara, digitalna i analogna fotografija, 

dizajniranje web stranica, filmske analize 
i filmsko snimanje, kreativno pisanje, 

suvremeni ples, klasični, latinoamerički, 
trbušni ples, twirling, mažoretkinje, 

kazališne radionice, audicije za bandove, 
pjevače, plesače, yoga... 


